

# អាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ



សូមឱ្យយើងឱនក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះសម្រាប់ការអធិស្ឋានមួយភ្លែត។ ព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះគុណ យើងសូមអរគុណដល់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះចំពោះឯកសិទ្ធិដែលបានមកទីនេះនៅក្នុងសាលប្រជុំនេះ ប្រឈមមុខនឹងលទ្ធផលនៃពេលវេលា។ ប៉ុន្តែយើងមិនដឹងថាពេលនោះមានអ្វីកើតឡើងទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាអ្នកណាគ្រប់គ្រងថ្ងៃនោះ។ ដូច្នេះយើងអធិស្ឋានថាព្រះអង្គដែលគ្រប់គ្រងថ្ងៃនេះនិងថ្ងៃស្អែក និងអស់កល្បជានិច្ច នឹងប្រទានពរដល់យើងនៅថ្ងៃនេះដូចដែលយើងបានជួបជុំគ្នាក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ដើម្បីយើងអាចដឹងពីរបៀបរស់នៅកាន់តែប្រសើរដើម្បីបម្រើទ្រង់។ នេះគឺជាបំណងពេញលេញរបស់យើង។ ព្រះវរបិតា ជាម្ចាស់អើយ ដែលដឹងពីដួងចិត្តរបស់យើង ដឹងថានេះជាការពិត។ យើងថ្វាយខ្លួនយើងចំពោះទ្រង់ ជាមួយ—ផ្នែកនៃថ្ងៃអនាគតសម្រាប់ការបម្រើនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

2 សូមអង្គុយចុះ។ (សូមអរគុណ។ នេះគឺជារឿងមួយទៀតនៅទីនេះ។)

3 អរណស្ថស្តី ទស្សនិកជនដែលអាចមើលឃើញនិងទស្សនិកជនដែលមើលមិនឃើញនៅទូទាំងប្រទេសដែលយើងបានជួបនៅព្រឹកនេះ។ នេះផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យដើម្បីមកទីនេះនិងនិយាយនៅព្រឹកនេះអំពីប្រធានបទសំខាន់នេះ។ ចំពោះទស្សនិកជនដែលមើលឃើញវាពិតជាមានការភ័ន្តច្រឡំបន្តិច ពីព្រោះនៅពីមុខខ្ញុំគឺវាំងនន បន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវនិយាយទៅខាងស្តាំនិងទៅខាងឆ្វេង។ ហើយចំពោះទស្សនិកជនដែលមើលមិនឃើញ ខ្ញុំមានសាលប្រជុំនៅខាងស្តាំខ្ញុំ និងកន្លែងហាត់ប្រាណនៅខាងឆ្វេងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅលើឥដ្ឋ ដោយមានវាំងននបើកនៅចន្លោះពីដៃស្តាំនិងដៃឆ្វេងរបស់ខ្ញុំ។ ហើយយើងមានហូរហៀរ នៅព្រឹកនេះ តាមរយៈសាលប្រជុំនិងកន្លែងហាត់ប្រាណផងដែរ ហើយនិងក្រុមជំនុំព្រះវិហារនៅលើផ្លូវទីប្រាំបីនិងផ្លូវជន។ ហើយនៅកន្លែងដែលហូរហៀរ តាមប្រព័ន្ធទូរស័ព្ទកំពុងនាំវាទៅកន្លែងផ្សេងទៀត។

4 យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់ ហើយយើងកំពុងរង់ចាំយ៉ាងល្អចំពោះកម្មវិធីនេះនៅព្រឹកនេះ។ ហើយឥឡូវនេះនៅយប់នេះ

គឺជាពេលវេលាបញ្ចប់នៃយុទ្ធនាការបួនថ្ងៃ ហេតុអ្វី យើងពិតជាអញ្ជើញអ្នកទាំងអស់ ដែលអាចនៅទីនេះ។ យើងជឿជាក់ថាព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានឱ្យយើងនូវចំណុចកំពូលដ៏អស្ចារ្យនៅយប់នេះដោយធ្វើអ្វីដែលអស្ចារ្យបំផុត ដរាបណាទ្រង់ប្រោសអ្នកដ៏ដ៏ទាំងអស់ហើយធ្វើកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យដែលទ្រង់តែងតែធ្វើ។ ហើយយើងកំពុងរង់ចាំយ៉ាងល្អសម្រាប់ពេលល្ងាច។ សាធារណជនត្រូវបានអញ្ជើញដោយភាពរួសរាយរាក់ទាក់ អ្នករាល់គ្នាគ្រប់វិហារគ្រប់និកាយ។ អ្នកមិនចាំបាច់ក្លាយជាគ្រីស្ទានទេ។ យើងពិតជាកំពុងអំពាវនាវឱ្យមនុស្សមានបាបចូលមកក្នុងក្រុមយើង។ ហើយយើងខិតខំអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីបង្រៀនពួកគេពីអ្វីដែលជាផ្លូវរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីយើងអាចរស់នៅ។

5 ឥឡូវនេះខ្ញុំសង្ឃឹមថាទស្សនិកជននឹងមិនភ័យព្រួយឡើយ។ ហើយខ្ញុំជឿជាក់លើព្រះថាខ្ញុំនឹងមិនភ័យឡើយ ព្រោះខ្ញុំមានយប់ដ៏ធំមួយ មានភាពតានតឹងខ្លាំង។ ដ្បិតខ្ញុំដឹងថាអ្វីៗដែលខ្ញុំនិយាយនៅព្រឹកនេះនឹងប្រឆាំងខ្ញុំនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចគេងលក់ទេ ហើយខ្ញុំដឹងថាបើខ្ញុំមិននិយាយពីពួកគេវានឹងប្រឆាំងខ្ញុំនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។ ដូច្នេះវាពិបាក អ្នកមិនអាចពន្យល់បានទេ។

6 ហើយនៅព្រឹកនេះគឺជាប្រធានបទដ៏អស្ចារ្យដែលយើងនឹងពិភាក្សាអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះ។ ហើយមូលហេតុដែលខ្ញុំបង្កើតវាជាសាលាថ្ងៃអាទិត្យ ដូច្នេះយើងអាចនិយាយអំពីវាហើយចំណាយពេលរបស់យើង ជំនួសឱ្យការអធិប្បាយសេចក្តីអធិប្បាយអំពីវា។ វាជាការបង្រៀនពីព្រះគម្ពីរ។

7 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់និយាយថា ប្រសិនបើអ្នកដឹកនាំឬថ្នាក់ដឹកនាំនៅកន្លែងណាដែលខ្សែអាត់សម្លេងនេះមិនធ្លាប់ធ្លាក់ក្នុងដៃពួកគេ ប្រសិនបើយើងបញ្ចេញខ្សែអាត់នេះ...ខ្ញុំមិនដឹងថាក្រុមជំនុំនឹងធ្វើអ្វីអំពីវាទេ។ ខ្ញុំសុំឱ្យបងប្រុសហ្វេដទៅជួបក្រុមប្រឹក្សាក្រុមជំនុំមុនពេលគាត់ចេញខ្សែអាត់នេះ។ ហើយចំពោះអ្នកនៅទូទាំងប្រទេស នោះគឺជាកន្លែងដែលមានឧបករណ៍ថតសំឡេង សូមកុំបញ្ចេញខ្សែអាត់នេះឱ្យសោះលុះត្រាតែអ្នកឮដំណឹង ពីបងសុតមែនអំពីវា។

8 ឥឡូវនេះ ហើយប្រសិនបើវាត្រូវបានចែកចាយហើយបងប្អូនណាដែលជាអ្នកបំរើរបស់ខ្ញុំឬគ្រីស្ទបរិស័ទគ្រប់ទីកន្លែង ដែលនឹងមិនយល់ស្របលើអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីប្រធានបទនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿជាក់ថាអ្នកនឹងមិនរិះគន់វាឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនយល់ពីរបៀបដែលខ្ញុំបង្រៀនវាទេ អ្នកមានសិទ្ធិធ្វើដូចអ្នកបម្រើ

ម្នាក់ ជាអ្នកគង្វាល។ ហើយខ្ញុំគោរពអ្វីដែលអ្នកជឿ។

9 ហើយមានសាលាដ៏អស្ចារ្យពីរនៅលើនេះ។ ហើយប្រសិនបើមានសំនួរពីរ មានសំណួរណាមួយត្រូវ រឺមួយណាមិនត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នោះយើងនឹងព្យាយាមរកមើល ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅព្រឹកនេះ ដើម្បីដោះស្រាយរឿងនេះ។ ចំពោះខ្ញុំ បើ វាជាសំនួរព្រះគម្ពីរ ព្រះគម្ពីរច្បាស់ជាមានចំលើយចំពោះវា។

10 ហើយឥឡូវនេះមុនពេលដែលយើងមាន ទាំងនេះ សូមចាប់ផ្តើមប្រធានបទ នេះ មុនពេលខ្ញុំអធិស្ឋានអំពីព្រះបន្ទូល ខ្ញុំចង់បង្ហាញដល់អ្នកម្នាក់ៗថា ខ្ញុំ... ជាពិសេសអ្នកជាគ្រីស្ទាន ដែលខ្ញុំប្រាថ្នា...ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំនៅ ព្រឹកនេះ។ ហើយអស់អ្នកដែលមើលមិនឃើញដែលកំពុងស្តាប់នៅពេលព្រឹកនេះ សូមអធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំចង់ស្មោះត្រង់និងសេចក្តីពិត។

11 ឥឡូវនេះយើងដឹងហើយថា ក្នុងការធ្វើសេចក្តីថ្លែងទាំងនេះ នរណាម្នាក់ ប្រសិនបើវាជាមនុស្សតែម្នាក់គត់ នឹងនៅជាប់នឹងវាដូចជាវាដើរតិចនិងសេចក្តី ស្លាប់។ មានអ្នកជាច្រើននៅទីនេះនឹងលែងជឿ។ ពិតណាស់ អ្នកទាំងអស់គ្នា ប្រហែលជា មិនធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថានៅក្នុងកិច្ចបំរើរបស់ខ្ញុំ មានមនុស្សដែល មកស្តាប់ខ្ញុំ ហើយស្តាប់នូវអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវនិយាយ មែនហើយ ពួកគេ កំពុងអង្គុយ នៅទីនេះព្រឹកនេះ ជាអន្តរជាតិ មកពីសហរដ្ឋអាមេរិក កាណាដា និងនៅឆ្លងកាត់ សមុទ្រជាច្រើន។ ហើយអ្នកអាចស្រមៃពីភាពតានតឹងដែលវាដាក់លើអ្នក ដើម្បី ដឹងថាគោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់បុរសនោះស្ថិតនៅក្នុងដៃអ្នក ព្រោះគាត់នឹង ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលអ្នកនិយាយ។ ដូច្នោះព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំឆ្លើយចំពោះវា ហើយខ្ញុំចង់ចូលទៅជិតដោយស្មោះតាមដែលខ្ញុំអាច។

12 ពេលនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំសូរបងស្រីរបស់យើង។ ហើយខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរពាក្យរបស់ខ្ញុំខ្លះ ដើម្បីឱ្យខ្ញុំអាចនិយាយវានៅចំពោះមុខពួកគេ។ បើមាននៅក្នុងហោប៉ៅរបស់គាត់ នៅព្រឹកនេះ នៅទីនោះ មានរឿងខ្លះដែលមិនអាចនិយាយបានមុនពេល—ទស្សនិក ជនមកចម្រុះគ្នា។ ហើយខ្លះដែលខ្ញុំប្រហែលជានឹងនិយាយ អ្នកត្រូវតែយល់។ យកវាដូច—យកពីបងប្រុសរបស់អ្នក ទៅអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។ អ្នកនឹងអង្គុយនៅក្នុង ការិយាល័យវេជ្ជបណ្ឌិតហើយស្តាប់គាត់ គាត់នឹងត្រូវនិយាយពាក្យសាមញ្ញៗ ចំពោះអ្នក។ ហើយអ្នកដែលជាយុវជនយុវនារីមួយចំនួន ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នកយល់ ខុសទេ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកជឿ ហើយគ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម។ សូមចងចាំថា ការពិត

ត្រូវតែនិយាយការពិត។

13 ហើយ ឥឡូវនេះ គ្មានការសង្ស័យទេប៉ុន្តែនឹងមានអ្នកជាច្រើនមិនយល់ស្រប នឹងអ្វីដែលត្រូវនិយាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បញ្ជាក់វាដល់អ្នកដោយព្រះគម្ពីរ។ ហើយ បន្ទាប់មកខ្ញុំជឿថាបើអ្នកគ្រាន់តែគោរពនិងស្តាប់ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងមានការ យល់ដឹងនិងការយល់ដឹងកាន់តែច្បាស់អំពីអ្វីដែលខ្ញុំបានវាយ ជាបន្តបន្ទាប់។ ខ្ញុំ ជឿថាអ្វីនេះនឹងពន្យល់វា ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថាវានឹងកើតឡើង។

14 ឥឡូវនេះយើងប្រហែលជាចំណាយពេលវែងបន្តិច មួយម៉ោងកន្លះ ឬ ប្រហែលជាវែងជាងនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មានទេ។

15 ហើយឥឡូវនេះជាថ្មីម្តងទៀត ខ្ញុំចង់និយាយថា នៅពេលនេះ ដែលដឹងថា មនុស្សប្រកាន់ខ្ជាប់នឹងពាក្យរបស់អ្នក ពួកគេធ្វើ ចំពោះគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ។ ហើយ ជាការពិត ខ្ញុំជាគ្រូគង្វាល។

16 ហើយពួកគេប្រកាន់ខ្ជាប់នូវពាក្យរបស់គ្រូគង្វាលម្នាក់ គឺដូចជាវាងការស្តាប់ និងជីវិត។ ពួកគេប្រកាន់ខ្ជាប់នូវពាក្យរបស់បូជាចារ្យរបស់ពួកគេ ដូចជាការស្តាប់ និងជីវិត។ ហើយពិតណាស់ គ្រូគង្វាលប្រហែលជាអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ដឹងពី របៀបធ្វើ គាត់កំពុងបង្រៀនប្រជាជនរបស់គាត់យ៉ាងពិតប្រាកដដូចជាគាត់ត្រូវ បានបង្រៀននៅក្នុងថ្នាក់សិក្ខាសាលា គ្មានការសង្ស័យទេប៉ុន្តែអ្វីដែលបូជាចារ្យធ្វើ ក៏ដូច បូជាចារ្យក្នុងសាលានាផ្សេងទៀតធ្វើផងដែរ។ ពិតណាស់ គ្រូគង្វាលពិតជា សង្ឃ គឺជាអ្នកអង្វររក។ ដូច្នេះប្រសិនបើបូជាចារ្យនៅក្នុងអ្វីទាំងអស់ដែលគាត់ ត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងសិក្ខាសាលានិងព្រះវិហាររបស់គាត់ បុរសដែលមានភាព ស្មោះត្រង់យ៉ាងជ្រាលជ្រៅកំពុងប្រាប់អ្វីដែលគាត់ត្រូវបានបង្រៀន។

17 អញ្ចឹង ខ្ញុំមិនមានបទពិសោធន៍ថ្នាក់សិក្ខាសាលាឬបទពិសោធន៍ព្រះវិហារទេ ហើយគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទាល់តែសោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានជីវិតចម្លែកណាស់។

18 ខ្ញុំត្រូវបានគេហៅនៅពេលខ្ញុំនៅក្មេង។ ហើយនៅក្នុងនេះគឺជាសញ្ញាដែល អាចមើលឃើញនិងអាចស្តាប់បានដែលបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំក្នុង—បង្គោលភ្លើងពួរនៅ គុម្ពាតព្រៃនៅអាយុល្អឆ្នាំ នៅទីនេះនៅលើ អ៊ុយទីកា ជិក។ ឪពុកខ្ញុំកំពុងធ្វើការ ឱ្យលោកអូ អេច វាចែនដែលទើបតែស្លាប់ថ្មីៗនេះ។ ហើយអ្នកបានអានសៀវភៅ អ្នកដឹងពីអ្វីនេះ។ ហើយចាប់ពីពេលនោះមក...ចុះទៅទន្លេបន្ទាប់មកវាបាន

លេចចេញមកនៅមុខប្រជាជន។ ហើយឥឡូវនេះវាត្រូវបានគេថត ច្រើនដងហើយ ហើយវាព្យួរនៅវ៉ាស៊ីនតោនឌីស៊ី ជាកម្មសិទ្ធិបញ្ញា ក្នុងសាលសាសនាសិល្បៈ ក្នុងនាមជាជំនឿអរូបីតែមួយគត់ដែលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញដោយវិទ្យាសាស្ត្រ ថាត្រូវបានគេថតទុក បង្គោលភ្លើងដូចគ្នា ដែលមានរូបរាងដូចគ្នានិងគ្រប់វិធី ដែល នាំអ៊ីស្រាអែលចេញពីអេហ្ស៊ីប។ ខ្ញុំជឿថាវាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទក្នុងទម្រង់ជា វិញ្ញាណ ក្នុងភាពជាបុត្ររបស់ព្រះ។

19 ដ្បិតទ្រង់ត្រូវបានហៅថា “កូនមនុស្ស” នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក លើកទីមួយ ឥឡូវនេះទ្រង់ត្រូវបានហៅថា “ព្រះបុត្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់” នៅក្នុង សហស្សវត្សរ៍ទ្រង់នឹងក្លាយជា “កូនប្រុសរបស់ជាវីឌី” ទ្រង់យាងមកជាកូន មនុស្ស ជាព្យាករី ដូចដែលបាននិយាយអំពីទ្រង់ ឥឡូវនេះទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រា នៃព្រះ នៅក្នុងជំនឿអរូបី នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងមកដល់ ទ្រង់នឹង ក្លាយជាបុត្ររបស់ជាវីឌី ដោយបានឡើងសោយរាជ្យលើស្តេចជាវីឌី។ ដូចដែល អ្នកអានព្រះគម្ពីរទាំងអស់ដឹងថានោះគឺជាការសន្យាដ៏ទេវភាពជាមួយព្រះ ចំពោះ ជាវីឌី ទ្រង់នឹងប្រោសព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ឲ្យឡើងសោយរាជ្យ។

20 ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងកិច្ចការដ៏ចម្លែកមួយ ខ្ញុំត្រូវបានគេហៅអ្វីៗទាំងអស់ ពី “ព្រះ” ទៅ “អារក្ស”។ ហើយនោះ គ្រាន់តែទៅតាមវិធីនោះជានិច្ច។

21 នោះហើយជាអ្វីដែលអាចារ្យនៃព្រះវិហារកាតូលិកបាននិយាយមកខ្ញុំនៅយប់ ផ្សេងទៀតនៅទីនោះ ការពិភាក្សាគឺដូច្នោះ ថាគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ យ៉ូហានបាទីស្ទបានកំណត់អត្តសញ្ញាណខ្លួនឯងយ៉ាងច្បាស់នៅក្នុងបទ គម្ពីរ ដូចដែលបាននិយាយដោយព្យាករីអែសាយ។” គាត់បាននិយាយថា “កិច្ច បម្រើរបស់អ្នកត្រូវបានកំណត់យ៉ាងច្បាស់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។” គាត់បាននិយាយថា “លូធើរៀនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។” គាត់បាននិយាយថា “លូធើរៀនស្គាល់ លូធើរ។ វេសលីស្គាល់វេសលី។ ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាចំពោះពេនទីកុស្ត?” បាននិយាយថា “ពួកគេវង្វេង។ ពួកគេមិនដឹងថាត្រូវទៅទីណាទេ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “លោក ខ្ញុំសូមកោតសរសើរ។”

22 ហើយពេលនោះគឺជាពេលដែលព្រះវិញ្ញាណយាងមកសណ្ឋិតលើស្រ្តី ដែល មិនដែលឃើញខ្ញុំទេ ប្រពន្ធគាត់...ហើយនិយាយនិងកំណត់អត្តសញ្ញាណរឿង ដូចគ្នា។

23 និយាយឱ្យត្រង់ទៅ មុនសារដែលខ្ញុំនិយាយនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោក ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ។ នោះគឺជារឿងធំដែលត្រូវនិយាយ។ វាមើលទៅដូចវា។”

24 រឿងមួយដែលខ្ញុំដឹង ថាពិតជាមានអ្វីកើតឡើង ពិតមែន។ អ្វីៗទាំងអស់នេះគ្រាន់តែជាការបង្ហាញឱ្យឃើញតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រនិងបង្ហាញឱ្យឃើញនៅជុំវិញនិងជុំវិញពិភពលោក វាមិនអាចគ្រាន់តែជាទៅកថាទេ។ វាជាការពិត។ តើវាគឺជាអ្វី? សូមឱ្យខ្ញុំនិយាយ ដោយការសារភាព មុនពេលខ្ញុំនិយាយជាមួយអ្នកនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ហើយខ្ញុំនឹងមិនហ៊ានធ្វើចលនាអ្វីឡើយរហូតដល់ខ្ញុំបានឮពីទ្រង់ដែលបាននិយាយជាមួយខ្ញុំកាលពីអតីតកាល ហើយប្រាប់ខ្ញុំពីរឿងទាំងនេះ។

25 សូមចងចាំថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់របស់យើងមិនដែលបង្ហាញអង្គទ្រង់ថាជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះឡើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកបាននិយាយថាខ្ញុំជា ទីបញ្ចប់នេះខ្ញុំបានកើតមក” ជាដើម ប៉ុន្តែទ្រង់មិនដែលបង្ហាញអត្តសញ្ញាណអង្គទ្រង់ឡើយ។

26 ហើយ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាបង្គោលភ្លើងដែលបានដឹកនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលគឺព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទក្នុងទម្រង់ជារិញ្ញាណ (អ្នកជឿទេ?) និមិត្តសញ្ញាដែលចេញពីព្រះ។

27 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដីទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមកពីព្រះហើយខ្ញុំទៅរកព្រះ។” យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ។

28 ហើយបន្ទាប់ពីការសុគតរបស់ទ្រង់ ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញសូលពីក្រុងតាស៊ីសបានធ្វើដំណើរតាមផ្លូវទៅទីក្រុងដាម៉ាស ដើម្បីធ្វើទុក្ខបុកម្នេញ—ពួកគ្រីស្ទាន ពីព្រោះពួកគេកំពុងបង្រៀនអ្វីដែលផ្ទុយពីអ្វីដែលពួកគេបានបង្រៀន។ ហើយគាត់គឺជាអ្នកចម្បាំងដ៏អស្ចារ្យ ក្រោមការម៉ាលៀល ជាគ្រូបង្រៀនឆ្លើមម្នាក់នៅសម័យនោះ នៅក្នុងសាលារៀន ព្រះវិហាររបស់ពួកគេ និងបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់និងមន្ត្រីនៃក្រុងធំនុំ។ ហើយនៅទីនោះមានពន្លឺដ៏ធំមួយដែលជាបង្គោលភ្លើងបានវាយគាត់ម្តងទៀត នៅកណ្តាលថ្ងៃត្រង់។ ហើយសំឡេងមួយបាននិយាយថា “សូល សូល ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបៀតបៀនខ្ញុំ?”

29 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់នៅពេលដែលប៉ុល សូលបានលើកឡើង

គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើអ្នកជានរណា?” ឥឡូវនេះ ក្មេងប្រុសនោះជាជនជាតិយូដា គាត់ប្រាកដជាមិនហៅអ្វីទាំងអស់ លើកលែងតែវាជាអ្វីដែលជានិមិត្តសញ្ញាពីព្រះ គាត់នឹងមិនហៅវាទេ “ព្រះអម្ចាស់។” ដូច្នេះ វាគឺជាបង្គោលភ្លើងតែមួយ។

30 ដូចព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំទៅរកព្រះ។ ខ្ញុំមកពីព្រះ ហើយខ្ញុំត្រលប់ទៅរកព្រះវិញ។”

31 នៅទីនោះទ្រង់ត្រលប់មកវិញ ក្នុងទម្រង់ជាបង្គោលភ្លើងម្តងទៀត ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវដែលអ្នកបៀតបៀន ហើយវាពិបាកសម្រាប់អ្នកក្នុងការជល់និងជន្លាញ។”

32 ហើយយើងដឹងថានៅពេលដែលសាវ័កពេត្រុស បានផ្តល់ឱ្យអ្នកណានូវកូនសោដើម្បីសាងសង់ក្រុមជំនុំ យើងដឹងថាគាត់នៅក្នុងគុក ហើយបង្គោលភ្លើងដដែលនេះបានមកតាមរនាំង បើកទ្វារគុក ហើយយកពេត្រុសចេញ ដោយអាថ៌កំបាំង ដោយមិនរំខានដល់អ្នកយាម។ ចំពោះខ្ញុំ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

33 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកតែងតែដឹងអ្វីដោយធម្មជាតិរបស់វា។ អ្វីក៏ដោយត្រូវបានដឹងដោយធម្មជាតិរបស់វា ផ្លែឈើដែលវាបង្កើត។ ហើយខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកមើលពីប្រភេទផលផ្លែដែលវាមាន ពន្លឺនេះគឺជាព្រះ ពីព្រោះវាតែងតែត្រលប់ទៅរកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយបង្ហាញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ផ្សព្វផ្សាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយព្រះជាម្ចាស់បង្ហាញថាព្រះបន្ទូលនេះមានសារៈសំខាន់ចំពោះអ្នក។ ត្រូវតែមានអ្វីនៅពីក្រោយវា។

34 មនុស្សបានហៅខ្ញុំថាហោរា។ ខ្ញុំមិនហៅខ្លួនខ្ញុំថាជាហោរាទេ ព្រោះខ្ញុំនឹងមិនហ៊ាននិយាយនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបាន...និយាយថា ខ្ញុំអាចនិយាយបានថាព្រះអម្ចាស់បានអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទាយទុកជាមុនអំពីរឿងរ៉ាវ ប្រាប់អំពីអ្វីដែលបានកើតឡើង និងកំពុងកើតឡើង ហើយមិនមានសូម្បីមួយដងដែលវាធ្លាប់បរាជ័យ នៅក្នុងរាប់ម៉ឺនដង។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់មានបន្ទូលថានឹងកើតឡើង វាកើតឡើង។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ។ ប្រសិនបើមានមនុស្សម្នាក់នៅក្នុងទស្សនិកជនដែលអាចមើលឃើញនៅព្រឹកនេះ ឬកន្លែងណាមួយអាចនិយាយបានថាវាបរាជ័យមួយដងណា អ្នកមានសេរីភាពក្នុងការក្រោកឈរហើយនិយាយដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ

អ្នករាល់គ្នាដឹងថារាល់ពេល រាប់ពាន់ដង វាពិតជាត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ សូមនិយាយថា “អាម៉ែន!” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន!”—អដង។] ឃើញទេ? ដូច្នោះនោះគឺជា រឿងដដែលនៅជុំវិញពិភពលោក។

35 មានអ្វីមួយទើបតែកើតឡើង។ ព្រះមិនដែលបញ្ជូនរឿងទាំងនេះដោយគ្មាន គោលបំណងនៅពីក្រោយវាឡើយ។

36 ខ្ញុំទើបតែគិតនៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានដាក់វានៅទីនេះ ដែលជាកំណត់ចំណាំ របស់ខ្ញុំ។ អ្វីដែលខ្ញុំពាក់នៅព្រឹកនេះ សំណុំនៃខ្សែភ្ជាប់...ហើយអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន បានលឺពីភាពភាពយន្តនេះ គឺជេនវ៉ែស៊ុលនិងម្តាយរបស់នាងគឺជាពេនទីកុស្ត ហើយដានីហេនវ៉ែគឺជាបងប្អូនដ៏ជូនមួយរបស់នាង ដែលជាបងប្អូនដ៏ជូនមួយដំបូង របស់នាង ដែលជាកូនបងស្រីរបស់ម្តាយនាង។ គាត់គឺជាបាទីស្ទ។ គាត់កំពុង ឈរនៅឯកិច្ចប្រជុំ ដែលជាកិច្ចប្រជុំក្រុមធុរៈកិច្ចនៅទីក្រុងឡូសអែនដឺលេស រដ្ឋកា លីហ្វ័រញ៉ា កាលពីពីរឆ្នាំមុន។

37 ហើយខ្ញុំទើបតែទទួលបានតាមរយៈការនិយាយអំពីសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏ អស្ចារ្យដែលមានអនុភាព ថាសូម្បីតែអ្នកត្រួតពិនិត្យម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកត្រួត ពិនិត្យទូទៅនៃក្រុមជំនុំនៃព្រះ បោះជំហានចុះទៅវេទិកាពីលើយ៉ាងដែលគាត់កំពុង អង្គុយ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿថាបងប្រុស ប្រាណហាំមានន័យ ដូចនេះទេ។”

38 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់មានន័យថា លោកម្ចាស់។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។” ហើយ បន្ទាប់មក វាគឺអំពីក្រុមជំនុំនៅសម័យនេះ។

39 ហើយតាំងពេលនោះ យុវជននេះដែលជាអ្នកជំនួញ...បងប្រុសរបស់គាត់ បានចប់ហើយ...គាត់នៅទីនោះថតរូបសម្រាប់ទូរទស្សន៍នៅព្រឹកនោះ បងប្រុស ម្នាក់ទៀតរបស់គាត់—គឺជាអ្នកត្រួតពិនិត្យផ្លូវរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ហើយដានីហេនវ៉ែ បានដើរទៅមុខបន្ទាប់ពីការប្រជុំត្រូវបានបិទ នៅលើវេទិកាដូចនេះ កន្លែងដែល បុរសទាំងអស់អង្គុយ ដើរចុះមកឱបដៃខ្ញុំ។ ហើយគាត់និយាយពាក្យទាំងនេះថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំសង្ឃឹមថានេះមិនស្តាប់ទៅគួរឱ្យស្តាប់ខ្លឹមទេប៉ុន្តែ” បាន និយាយថា “ដែលអាចត្រូវបានធ្វើក្នុងជំពូកទី ២៣ នៃវិវរណៈ។” ដែលមានតែ ម្តែពីរជំពូកនៅក្នុងវិវរណៈ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថានេះមិនស្តាប់ទៅ គួរឱ្យអស់សំណើចទេ។” គាត់មិនមានអ្វីលើសពីការនិយាយនោះទេ...ឥឡូវនេះ



ក្មេងប្រុសនេះគឺជាបាទីស្ទហើយមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីជំនឿ។ ដោយឱបខ្ញុំ គាត់ ចាប់ផ្តើមនិយាយជាភាសាដែលមិនស្គាល់។

40 ហើយនៅពេលដែលគាត់ឆ្លងកាត់ការនិយាយជាភាសាដែលមិនស្គាល់ មាន —ស្រ្តីដ៏តម្លាក់ដែលមានទម្ងន់ធ្ងន់កំពុងឈរនៅពីមុខខ្ញុំ នាងក្រោកឡើងនិយាយ ថា “នោះមិនត្រូវការការបកស្រាយទេ។” នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមកពី ស្រ្តីរ៉ូម៉ាន រដ្ឋ ឡូសអែនដើឡេសប្រូ បាត់ចុន រ៉ូក រដ្ឋ ល្វីសីល។” បាននិយាយថា “នោះគឺច្បាស់ ណាស់ភាសាបារាំង។”

41 លោក វិកទ័រ ឡេដុក ដែលជាជនជាតិបារាំង ក៏បានអង្គុយនៅទីនោះដែរ បាននិយាយថា “ពិតណាស់ ខ្ញុំជាជនជាតិបារាំង ហើយនោះគឺជាជនជាតិបារាំង ល្អឥតខ្ចោះ។”

42 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច។ អ្នកសរសេរអ្វីដែលគាត់និយាយ ហើយអ្នកសរសេរអ្វីដែលគាត់និយាយមុនពេលអ្នកនិយាយអ្វី។ សរសេរអ្វី ដែលអ្នកនិយាយ ហើយមើលកំណត់ត្រារបស់អ្នក។” ដូច្នោះម្នាក់សរសេរចុះ ហើយ ម្នាក់ទៀតសរសេរចុះ វាសូម្បីតែវណ្ណយុត្តិក៍ដូចគ្នាដែរ។

43 ហើយបន្ទាប់មកតាំងពីពេលនោះ នៅពេលដែលពួកគេយកក្រដាសឡើងមក ក្មេងប្រុសដែលមានសក់ពណ៌ទងដែងមើលទៅស្អាតដើរពីខាងក្រោយ។ កន្លែង ដែលមិនមានកន្លែងគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់គាត់ដើម្បីអង្គុយ គាត់ឈរនៅខាងក្រោយ។ គាត់ចេញមកក្រៅនិយាយថា “ចាំមួយនាទី ខ្ញុំក៏ចង់កត់ចំណាំ ដែរ។” គាត់បាន និយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកបកប្រែភាសាបារាំងរបស់យូ អិន។ អង្គការសហប្រជាជាតិ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ទុកកំណត់ចំណាំរបស់ខ្ញុំ។”

44 ហើយ នៅទីនេះ កំណត់ត្រាទាំងបីពិតជាដូចគ្នា របស់បារាំង។ ហើយនេះគឺជា របៀបដែលវាអាន។ នេះគឺជាកំណត់សំគាល់ដើមដែលបានយកមកកត់សំគាល់ ភ្លាមៗ។ នេះគឺជាកំណត់សំគាល់របស់ជានី ខ្លួនឯង គាត់បានដាក់ក្នុងហោប៉ៅ របស់គាត់។ ពិតណាស់ វាបានទៅនៅក្នុងក្រុមធុរៈភិច្ចដំណឹងល្អ ល។

ដោយសារតែអ្នកបានជ្រើសរើសផ្លូវតូចចង្អៀត ផ្លូវពិបាកជាង។ អ្នកបាន ដើរក្នុងជម្រើសរបស់អ្នក។ អ្នកបានជ្រើសរើសការសម្រេចចិត្តត្រឹមត្រូវនិង ច្បាស់លាស់ ហើយវាគឺជាផ្លូវរបស់ខ្ញុំ។

ដោយសារតែការសម្រេចចិត្តដ៏សំខាន់នេះ មួយផ្នែកធំនៃស្ថានសួគ៌នឹង  
រង់ចាំអ្នក។ ការសម្រេចចិត្តដ៏រុងរឿងមួយដែលអ្នកបានធ្វើ!

នេះនៅក្នុងខ្លួនវាគឺជាអ្វីដែលនឹងផ្តល់ឱ្យនិងធ្វើឱ្យសម្រេចបាននូវ  
ជ័យជម្នះដ៏ធំធេងនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាព។

45 ឥឡូវនេះ បុរសនោះបានចុះហត្ថលេខាល្មោះរបស់គាត់នៅទីនេះ: “សេចក្តី  
ថ្លែងការណ៍ខាងលើត្រូវបានបកស្រាយដោយ...នៃដានីហិនវិញ្ញាករណ៍អំពី  
បងប្រុសប្រាណហាំ ផ្តល់ឱ្យដោយសាក្សីបីនាក់នៅក្នុងហាងកាហ្វេនៅឡូសអាន់  
ជឺឡេសរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។”

46 ឥឡូវនេះយុវជនដូចគ្នាដែលផ្តល់ការព្យាករណ៍នេះ មិនដឹងថាគាត់និយាយ  
អ្វីទេ គឺនៅក្រុងយេរូសាឡឹមប្រហែលមួយខែមុន។ គាត់មានឯកសិទ្ធិចេញក្រៅ  
និង—ហើយដាក់ក្នុងផ្លូវដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគតហើយត្រូវគេបញ្ចុះ។ ដូច្នេះ  
ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងដេកនៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថាខ្ញុំធ្វើឱ្យចិត្តគាត់  
រឹងមាំហើយគាត់ចាប់ផ្តើមយំ។ បាននិយាយថា “វាពិតជាពិបាកណាស់សម្រាប់  
បងប្រុស ប្រាណ ហាំ ក្នុងការប្រឆាំងនឹងលោកិយនិងរបស់ទាំងនេះនិងក្រុមជំនុំ  
ទាំងអស់!”

47 ដូចជាវា—វាត្រូវបានគេនិយាយអំពីផ្នែកមួយ នៃផ្នែក ប៊ីលីហ្គ្រាហាំ បាន  
និយាយថា “យើងអាចឃើញប៊ីលីហ្គ្រាហាំ ព្រោះក្រុមជំនុំទាំងអស់រូបរាងគ្នាដើម្បី  
គាត់។ យើងឃើញអ្វីល្អប្រសើរដែលជាពោធិ៍កុស្ត។ ប៉ុន្តែតើយើងមានអ្វី នៅពេល  
ដែលវាផ្ទុយពីអ្វីដែលមនុស្សត្រូវបានបង្រៀន?” គឺជាព្រះ។

48 ហើយ ដានី អ្វីដែលគាត់ធ្វើសម្រាប់ចំណង់ចំណូលចិត្ត គាត់ធ្វើថ្មតូចៗ។  
គាត់បានដើរចេញទៅកន្លែងដែលលើឆ្នាំងត្រូវបានគេដាក់ចុះ ដែលពួកគេនិយាយ  
ថាលើឆ្នាំងត្រូវបានដាក់នៅលើថ្ម។ គ្មាននរណាម្នាក់នៅជុំវិញទេ ដូច្នេះគាត់បាន  
បំបែកដុំថ្មតូចៗមួយ ហើយគាត់បានដាក់វាចូលក្នុងហោប៉ៅរបស់គាត់សម្រាប់  
ជាវត្ថុអនុស្សាវរីយ៍ ត្រលប់មកផ្ទះវិញហើយធ្វើឱ្យខ្ញុំមានខ្សែរដៃមួយគូចេញពីវា។  
ហើយ អ្វីដែលចម្លែកនោះ គឺនៅពេលដែលគាត់បង្កើតពួកវា ពួកគេមើលទៅដូចជា  
ប្រឡាក់ឈាម។ ហើយឆ្លងកាត់ពួកគេមួយៗ ក្នុងផ្លូវបន្តគ្នា ផ្លូវតូចចង្អៀតត្រង់  
ឆ្លងកាត់ពួកគេទាំងពីរ។ ឥឡូវនេះប្រហែលជាគ្រាន់តែជា...ឃើញទេ អ្នកផ្សេង

ប្រហែលជាមិនកត់សំគាល់ទេ ប៉ុន្តែចំពោះខ្ញុំវាជាការសរសើរចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំជឿ។  
ខ្ញុំជឿថាអ្វីៗទាំងអស់មានអត្ថន័យចំពោះវា។

49 ហើយឥឡូវនេះ នៅក្នុងពេលនេះ អ្វីក៏ដោយដែលព្រះអម្ចាស់មាន...ប្រសិនបើ  
នេះមិនមែនជាអ្វីដែលទ្រង់បានទាយអំពីម៉ាឡាគី ៤ និងលូកា ១៧ ទេ និងបទគម្ពីរ  
ជាច្រើនទៀតដែលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំសូមនិយាយយ៉ាងនេះ  
ដើម្បីបញ្ចប់ វាបានដាក់មូលដ្ឋានគ្រឹះសម្រាប់បុរសនៅពេលគាត់នឹងមក។ ដូច្នេះខ្ញុំ  
សូមអរគុណខ្លាំងណាស់ដែលព្រះដ៏មានមហិទ្ធិទ្ធិ ប្រសិន បើវាជារបៀបនោះ បាន  
អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើអ្វីមួយ នៅក្នុងស្ថានភាពដែលមិនបានសិក្សារបស់ខ្ញុំ ដើម្បីបង្ហាញ  
ពីការដឹងគុណចំពោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះខ្ញុំ សេចក្តីស្រឡាញ់  
របស់ខ្ញុំចំពោះទ្រង់ និងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់យើងចំពោះប្រជាជន។

50 ហេតុដូច្នេះហើយដោយភាពស្មោះត្រង់ ខ្ញុំទាក់ទងនឹងប្រធានបទអាពាហ៍  
ពិពាហ៍និងការលែងលះនេះ។ សូមព្រះអាណិតមេត្តាយើងទាំងអស់គ្នា។

51 ហើយឥឡូវនេះស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយបងប្អូនស្រីទាំងឡាយ  
កុំក្រោកឡើងហើយចេញទៅក្រៅឡើយ អង្គុយបន្តិចសិន។ បងប្អូនអើយសូម  
ធ្វើដូចគ្នា។ កុំបិទលុករបស់អ្នកនៅទីនោះវានឹងមកដល់ការភ្ជាប់នេះ។ កុំធ្វើ  
ដូច្នោះ។ គ្រាន់តែអង្គុយពីរបីនាទីរហូតដល់វាចប់។ ស្តាប់ឱ្យជិត។ ប្រសិនបើអ្នកមិន  
យល់ស្រប សូមសរសេរព្រះគម្ពីរដែលខ្ញុំប្រើ ហើយបន្ទាប់មកសិក្សាពួកគេដោយ  
ការអធិស្ឋានមុនពេលអ្នកសម្រេចចិត្ត។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមជួយយើងនៅពេលដែលយើងព្យាយាមចូលទៅជិត  
ប្រធានបទនេះ។

52 ឥឡូវនេះ វាអាចរឹងបន្តិច។ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នកប្រញាប់ទេ។ ហើយគ្រាន់តែ  
ចំណាយពេលរបស់អ្នក ទាំងអស់គ្នា យើងហើយសិក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ យ៉ាង  
ពិតប្រាកដ និងហ្មត់ចត់ដូចដែលយើងដឹងពីរបៀបសិក្សាវា។

53 ចូរចាប់ផ្តើមជាមួយម៉ាថាយ ជំពូក ១៩។ ហើយការចាប់ផ្តើម ខ្ញុំគិតថា  
ជាមួយនឹងខទី៨ នៃជំពូកទី១៩ ខ្ញុំចង់ចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំអាចចាប់ផ្តើមជាមួយខទី១  
ហើយអានដល់ខទី៨ នៃជំពូកទី ១៩ ។

54 ឥឡូវនេះ សូមចងចាំថា រឿងទាំងនេះដែលខ្ញុំនិយាយត្រូវតែចេញមកពី

ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាមិនអាចជាគំនិតរបស់ខ្ញុំទេ ព្រោះមតិរបស់ខ្ញុំគឺដូចអ្នកផ្សេង។ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែមានជាប់លាប់ជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សូមចងចាំថា ព្រះរក្សាអ្វីៗទាំងអស់ឱ្យស្ថិតស្ថេរ។ ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរទេ។ គាត់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើអ្នកជឿទេ? គាត់គឺដូចគ្នា។

55 ឥឡូវខ្ញុំនឹងអានពីជំពូក១៩។

លុះព្រះយេស៊ូវបានមានព្រះបន្ទូលពាក្យទាំងនោះរួចហើយ នោះទ្រង់ថយចេញពីស្រុកកាលីវឿ ទៅដំបៅស្រុកយូដា នៅខាងនាយទន្លេយ៉ាដាន់វិញ

ហើយមានហ្វូងមនុស្សកកកុញតាមទ្រង់ទៅ នៅទីនោះ ទ្រង់ក៏ប្រោសឲ្យគេបានជា...

វិញពួកជាវិស៊ី គេមកល្អៗទ្រង់...

56 ខ្ញុំផ្អាកនៅទីនោះដូច្នោះអ្នកអាចទទួលបានការសង្កត់ធ្ងន់ថាវាជានរណាដែលបានល្អៗទ្រង់។

...ដោយទូលថាតើមនុស្សមានច្បាប់នឹងលែងប្រពន្ធ ដោយហេតុណាក៏ដោយបានឬទេ?

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលតបថា តើអ្នករាល់គ្នាមិនបានមើលរឿងពីព្រះដែលទ្រង់បង្កើតមនុស្សកាលពីដើម ថាទ្រង់បានធ្វើឲ្យមានទាំងប្រុសទាំងស្រីទេឬអី

រួចក៏មានព្រះបន្ទូលថា ដោយហេតុនោះបានជាមនុស្សប្រុសនឹងលាចេញពីឪពុក...ម្តាយ ទៅនៅជាប់នឹងប្រពន្ធ៖ ហើយអ្នកទាំង២នោះនឹងត្រឡប់ជាសាច់តែ១សុទ្ធ?

យ៉ាងនោះ គេមិនមែនជា២ទៀត គឺជាសាច់តែ១ទេ។ ដូច្នោះ កុំឲ្យអ្នកណាពង្រាត់មនុស្ស ដែលព្រះទ្រង់បានផ្សំផ្គុំគ្នាឡើយ។

គេទូលសួរទ្រង់ថា ចុះហេតុដូចម្តេចបានជាលោកម៉ូសេបង្គាប់ឲ្យធ្វើសំបុត្រលះលែង ហើយ...ឲ្យលែងចេញដូច្នោះ?

ទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលតបថា បានជាលោកម៉ូសេអនុញ្ញាតឲ្យ  
អ្នករាល់គ្នាលែងប្រពន្ធនៅ គឺដោយព្រោះតែចិត្តអ្នករាល់គ្នាវិវេក  
ប៉ុណ្ណោះ តែពីដើមមកមិនមែនដូច្នោះទេ។

ឥឡូវនេះ ព្រះទ្រង់ ជួយយើង។

57 បទគម្ពីរនេះ សំណួរនេះ បានប្រឈមមុខនឹងព្រះយេស៊ូវនៅដើមដំបូងនៃ  
ការបម្រើរបស់ទ្រង់។ ហើយវាបានប្រឈមមុខនឹងម៉ូសេនៅដើមដំបូងនៃការបម្រើ  
របស់គាត់។ វាជាសំណួរចម្បងនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់អ្នកជឿ។ មនុស្សមានបាប  
មិនខ្វល់ទេ។ ប៉ុន្តែវាអាស្រ័យលើអ្នកជឿ ពីព្រោះអ្នកជឿកំពុងព្យាយាមធ្វើអ្វី  
គ្រប់យ៉ាងដែលគាត់ដឹងពីរបៀបធ្វើដើម្បីរស់នៅត្រឹមត្រូវនៅចំពោះព្រះ។ ដូច្នោះ  
សំណួរណាមួយកើតឡើងលើសាសនា បន្ទាប់មកករណីអាពាហ៍ពិពាហ៍និង  
ការរំលងលះកើតឡើង។ ហេតុអ្វី? ព្រោះវាជាបុព្វហេតុនៃអំពើបាបដើម។ នោះ  
ហើយជាកន្លែងដែលអំពើបាបបានចាប់ផ្តើម។ ហើយនោះហើយជាមូលហេតុ  
ដែលវាកើតឡើងរាល់ពេល ព្រោះវាជាការចាប់ផ្តើមនៃអំពើបាប។

58 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងមិនមានពេលដើម្បីពន្យល់រឿងទាំងអស់នេះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹង  
រីករាយក្នុងការឆ្លើយសំបុត្ររបស់អ្នកប្តីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ឬយើងទទួលបាន  
សៀវភៅដែលសរសេរនៅលើវា ហើយសំណួរជាច្រើន ហើយថែមទាំងកាត់ចេញ  
ពីកាសែតនិងអ្វីៗនៅទីនេះ ដើម្បីបញ្ជាក់រឿងនេះ យើងដឹងថាវាគឺជាអេវ៉ា (ផ្លែ  
ប៉ោយដែលនាងត្រូវបានគេសន្មត់ថាញ៉ា ជាកន្លែងដែលមិនមានសូម្បីតែបទគម្ពីរ  
ឥឡូវនេះពួកគេអះអាងថាវាជាផ្លែ អាប៊ីកុត វាមិនមែនណាមួយទេ។) នាងបាន  
ជិតក្បត់ ដែលបង្កើតបានកូនដំបូង ឈ្មោះកាអ៊ីន ជាកូនរបស់សាតាំង ព្រោះវាបាន  
ប្រព្រឹត្តអាក្រក់។ វាមិនបានមកតាមរយៈអរិយលទ្ធិទេ។ កូនប្រុសរបស់សាតាំងគឺកា  
អ៊ីន។

59 ខ្ញុំដឹងសំណួររបស់អ្នកឥឡូវនេះ “អេវ៉ាបាននិយាយថា ‘ខ្ញុំទទួលបាន  
មនុស្សម្នាក់ពីព្រះអម្ចាស់’។” នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

60 អ្នកអាចយកស្ត្រីដែលល្អបំផុតនៅក្នុងទីក្រុង ដែលជាបុរសអាក្រក់បំផុត បើ  
ពួកគេមានកូន វាត្រូវតែមកពីព្រះអម្ចាស់ ព្រោះព្រះមានច្បាប់ចែងជាមួយគ្នា។  
ហើយច្បាប់ទាំងនេះ ដូចជាព្រះអាទិត្យរះឡើង។ អ្នកដាក់គ្រប់ពូជនៅក្នុងវាល  
វានឹងលូតលាស់។ ហើយវាត្រូវតែរីកចម្រើន ព្រោះវាជាច្បាប់របស់ព្រះ។ នៅពេល

ដែលគ្រាប់ពូជត្រូវបានដាំ វាត្រូវតែលូតលាស់។ ហើយគ្មានអ្វីអាចធ្វើឱ្យជីវិត  
លូតលាស់បានទេលើកលែងតែព្រះ ពីព្រោះវាដំណើរការក្រោមច្បាប់របស់ទ្រង់។  
ដូច្នោះនៅពេលគ្រាប់ពូជអាក្រក់ត្រូវបានដាំនៅក្នុងស្បូនរបស់—អេវ៉ា វាត្រូវតែចេញ  
មកព្រោះវាជាច្បាប់ផលិតរបស់ព្រះ។ ហើយវាមិនអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីការនាំយក  
វា ហើយវាត្រូវតែមកពីព្រះ។

61 នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សនិយាយថា “ទារកតូច” ពេលខ្លះ “ដែល  
មិនបានកើតជាមួយឪពុកម្តាយជាគ្រីស្ទាន គឺត្រូវបាត់បង់។”

62 ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើសម្រាប់កូន ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាកើតបាន  
ប៉ុណ្ណានិងអាក្រក់ប៉ុណ្ណាទេ។ ទ្រង់គឺជាកូនចៀមរបស់ព្រះដែលយកអំពើបាបរបស់  
ពិភពលោកចេញ។ ក្មេងតូចមិនអាចប្រែចិត្តបានទេ ព្រោះគ្មានអ្វីត្រូវប្រែចិត្ត ហើយ  
នោះគឺជាអំពើបាបរបស់ពិភពលោកដែលត្រូវបានយកចេញដោយព្រះលោហិត  
របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ទារកទៅឋានសួគ៌។

63 វាជាអំពើបាបដើម ហើយនោះជាមូលហេតុ—វាត្រូវបានចោទសួរ។ នៅពេល  
ដែលបាតុភូតដ៏អស្ចារ្យណាមួយមកពីព្រះ ប្រហែលរឿងដំបូង៖ “ចុះយ៉ាងណា  
ចំពោះអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ?” ឥឡូវនេះ ដូចរាល់ដង វានៅតែ  
ជាសំណួរក្នុងចំណោមប្រជាជន។ ដូចនៅក្នុងសម័យរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដូច  
នៅសម័យម៉ូសេដែរ វាតែងតែមាន ហើយរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃ សំណួរមួយ  
ក្នុងចំណោមប្រជាជន ពីព្រោះប្រជាជនចង់ដឹងថាអ្វីជាការពិត។

64 ប៉ុន្តែកន្លែងដែលមានសំនួរ ក៏ត្រូវមានចម្លើយដែរ។ ហើយឥឡូវនេះជាច  
ម្លើយ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុន សប្តាហ៍នេះ ត្រូវតែមានចម្លើយត្រឹមត្រូវ។  
ហើយប្រសិនបើយើងទទួលបានចម្លើយចំពោះអ្វីមួយ ហើយវា—វាមិនត្រឹមត្រូវ  
ទេ បន្ទាប់មកយើងដឹងថាវាខុស។ ប៉ុន្តែមានអ្នកនៅតែសួរ រហូតទាល់តែសំណួរ  
ពិតត្រូវបានឆ្លើយ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងការពិត។ ហើយដោយសារនេះគឺជាសំនួរ  
ព្រះគម្ពីរ វាក្រវីតជាចម្លើយរបស់ព្រះគម្ពីរ។

65 វាដូចខ្ញុំបាននិយាយ បើខ្ញុំចង់ទៅខាងកើតនៅព្រឹកនេះ ហើយអ្វីដែលល្អបំផុត  
ដែលខ្ញុំដឹងនេះគឺ ខ្ញុំត្រូវរកអ្វីម្យ៉ាងនៅទីវាល ហើយវានៅខាងកើត ហើយខ្ញុំទៅ  
ខាងកើត។ មាននរណាម្នាក់និយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ នេះគឺខាងកើត។”  
វានៅខាងកើត សក្តានុពល ប៉ុន្តែវានៅភាគឥសាន។ ខ្ញុំនឹងឆ្លងកាត់វាក្តីដែលខ្ញុំកំពុង

ស្វែងរក។ ខ្ញុំត្រលប់មកវិញដោយដឹងថាវាខុស។ ហើយប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់  
និយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ ទៅខាងនេះ ទៅខាងស្តាំរបស់អ្នក។” ឥឡូវនេះ  
នោះគឺជាសក្តានុពលនៅខាងកើតផងដែរ ប៉ុន្តែវាស្ថិតនៅភាគអាគ្នេយ៍។ ខ្ញុំនឹង  
បាត់បង់វត្ថុដែលខ្ញុំកំពុងស្វែងរក ព្រោះខ្ញុំបានហួសពីព្រំដែននៃផ្លូវល្អឥតខ្ចោះនិង  
ដោយផ្ទាល់។

66 ឥឡូវនេះ បើដូច្នោះមែនយើងមានសាលាគំនិតពីរស្តីពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និង  
ការរំលងលះ។ ហើយនោះគឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ និងយាយថា “បុរសម្នាក់  
អាចរៀបការបានតែមួយលើកប៉ុណ្ណោះ លុះត្រាតែប្រពន្ធរបស់គាត់ស្លាប់។” ហើយ  
នោះគឺជាសំណួរមួយ ប៉ុន្តែ អ្នកទៅតាមនោះ អ្នកនឹងទៅហួស។ ហើយបន្ទាប់  
និយាយថា៖ “អូ បើប្រពន្ធឬប្តី ទោះម្នាក់ណាបានផិតក្បត់ មួយក្នុងចំណោមពួកគេ  
អាចត្រូវបានគេបោះបង់ចោលហើយរៀបការម្តងទៀត។” អ្នកឃើញខ្លួនឯងនៅលើ  
វា។

67 ដូច្នោះ សូមមើល វាមិនមែនទាំងអាគ្នេយ៍ឬឥសានទេ។ យើងចង់បានខាងកើត  
ដោយផ្ទាល់។ អ្នកនឹងចេញពីព្រះគម្ពីរនៅពេលអ្នកទៅតាមវិធីនេះ អ្នកនឹងរត់ចេញ  
ពីគម្ពីរនៅពេលអ្នកទៅតាមវិធីនោះ។ យើងចង់ដឹងពីកន្លែងដែលបទគម្ពីរជួបនឹង  
បទគម្ពីរ ហើយដឹងថាអ្វីជាសេចក្តីពិតរបស់វា។ ម្នាក់ៗប្រើវិធីផ្សេងគ្នា ហើយ  
បរាជ័យក្នុងការលើកឡើងនូវចម្លើយត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែនៅតែមានចម្លើយ។

68 វាដូចជាថ្ងៃនេះមានសាលាគោលលទ្ធិដ៏អស្ចារ្យពីរនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ម្នាក់ក្នុង  
ចំណោមពួកគេគឺកាល់វិននិយម ម្នាក់ទៀតគឺអាមីន...អាមេនីសីម។ ម្នាក់ក្នុង  
ចំណោមពួកគេគឺជាអ្នកច្បាប់ ហើយម្នាក់ទៀតគឺជាព្រះគុណ។ ហើយយើងមក  
ស្វែងយល់ថាមនុស្សដែលជឿលើព្រះគុណគឺពួកខាល់វិននិស ពួកគេនិយាយថា  
“សរសើរតម្កើងព្រះ វាមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ទេក្នុងការជក់បារី។ វាមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់  
ទេក្នុងការផឹក។ ខ្ញុំអាចធ្វើរឿងទាំងនេះបានខ្ញុំមានសុវត្ថិភាពអស់កល្បជានិច្ច។”  
បន្ទាប់មកយើងរកឃើញភាគីម្ខាងទៀតតាមអ្នកច្បាប់ និងយាយថា “អូ ខ្ញុំចង់វាយ  
គាត់ចេញ ខ្ញុំចង់បង្ហាញគាត់ពីគំនិតរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន ខ្ញុំត្រូវរក្សា។” សូម  
មើលអ្នកឃើញខ្លួនឯងនៅលើផ្លូវពីរផ្សេងគ្នា ហើយគ្មានផ្លូវមួយណាត្រឹមត្រូវទេ។  
ឥឡូវនេះ វាពិបាកនិយាយណាស់ប៉ុន្តែវាគឺជាការពិត។

69 យើងរកឃើញខ្លួនយើងនៅលើផ្លូវពីរផ្សេងគ្នា មួយ ទៅផ្លូវមួយ មួយទៅផ្លូវ

ផ្សេងទៀត។ ឥឡូវសូមមើលថាតើសេចក្តីពិតគឺជាអ្វី។

70 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ ហើយមើលថាតើនេះស្តាប់ទៅសមនឹងអ្នកទេ។ ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រៀមខ្លួនទៅក្រៅប្រទេស ហើយខ្ញុំនឹងយកគ្រួសារ ផ្ទាល់ខ្លួន ខ្ញុំនឹងហៅប្រពន្ធខ្ញុំមករកខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងនិយាយថា “យើងទៅ...ខ្ញុំ ទៅបរទេសហើយ អូសសម្លាញ់។” ឥឡូវនេះនៅទីនេះគឺជាផ្នែកច្បាប់ “ឥឡូវនេះ ប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងដាក់ច្បាប់ទៅអ្នក! បើអ្នកចែចង់ជាមួយបុរសណាម្នាក់ពេលខ្ញុំ ទៅបាត់ ពេលខ្ញុំត្រលប់មកវិញអ្នកគឺជាស្ត្រីដែលលែងលះគ្នាហើយ។ ហើយខ្ញុំមិន ចង់ឱ្យអ្នកបើកភ្នែក មិនចង់ឱ្យអ្នកចែចង់ទេ! អ្នកយល់ទេ? ខ្ញុំជាប្តីរបស់អ្នក! បើ អ្នកធ្វើវា ខ្ញុំនឹងទុកអ្នកចោលនៅពេលខ្ញុំត្រលប់មកវិញ។”

71 បន្ទាប់មកនាងទៅដល់ហើយចាប់ខ្ញុំយ៉ាងណែន ហើយនិយាយថា “បុរសល្អ របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ មើល ឃើញថា បើអ្នកសម្លឹងនារីណាម្នាក់ឬយក ស្ត្រីណាម្នាក់ចេញ ឬចែចង់ជាមួយនារីណាម្នាក់ អ្នកនឹងក្លាយជាបុរសលែងលះ នៅពេលអ្នកត្រលប់មកវិញ។” ឥឡូវនេះ តើនោះមិនមែនជាផ្ទះរីករាយទេឬ? នោះ គឺជាអ្នកច្បាប់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

72 ឥឡូវនេះ ម្ខាងទៀតគឺថាបើខ្ញុំទៅក្រៅប្រទេសហើយខ្ញុំធ្វើខុស...ទៅហើយ និយាយថា “ឥឡូវនេះ មើល ខ្ញុំនឹងយកស្ត្រីម្នាក់នេះចេញ។ អូ វាមិនអីទេជាមួយ ប្រពន្ធខ្ញុំនាងមិនខ្វល់ទេ។” ប្រពន្ធខ្ញុំនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចេញទៅក្រៅជាមួយ បុរសនេះ។ មិនអីទេជាមួយបីល គាត់មិនខ្វល់ទេ។” បើខ្ញុំមិនខ្វល់ទេ មានអ្វីខុស ចំពោះខ្ញុំ ខ្ញុំមិនស្រឡាញ់ស្ត្រីម្នាក់នោះទេ។ ហើយប្រសិនបើនាងមិនខ្វល់ទេ មាន អ្វីខុសជាមួយនាង។ នាងគឺជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យបុរសផ្សេងបោកប្រាស់ នាងទេ។ នាងគឺជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។

73 ឥឡូវនេះ វិធីដែលត្រឹមត្រូវរបស់វា គឺ មានពួកគេទាំងពីរនាក់ទទួលបានការ ពិត ប៉ុន្តែមិនមែនជាការពិតពិតប្រាកដទេ។

74 ឥឡូវនេះនៅពេលខ្ញុំទៅក្រៅប្រទេស ដើម្បីធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ គ្រួសារតូចរបស់ខ្ញុំ បានប្រមូលផ្តុំគ្នា ហើយយើងអធិស្ឋានជាមួយគ្នា។ ហើយខ្ញុំប្តេជ្ញាថាយពួកគេ ចំពោះព្រះ ហើយពួកគេប្តេជ្ញាចិត្តថាយខ្ញុំចំពោះព្រះ។ ហើយនៅពេលយើងធ្វើ យើងទៅក្រៅប្រទេស...ខ្ញុំទៅបរទេស។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថានាងស្រឡាញ់ខ្ញុំ ខ្ញុំ មានទំនុកចិត្តលើនាង។ នាង...ហើយខ្ញុំស្រលាញ់នាង នាងមានទំនុកចិត្តលើខ្ញុំ។



ដរាបណាខ្ញុំស្រឡាញ់នាងដូចនេះ នាងមិនមានការព្រួយបារម្ភពីខ្ញុំក្នុងការយក នារីផ្សេងទេ។ ដរាបណានាងស្រលាញ់ខ្ញុំ ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនចាំបាច់គិតពីបុរសផ្សេង ដើរចេញជាមួយនាងទៀតទេ ព្រោះនាងជាប្រពន្ធខ្ញុំហើយខ្ញុំជឿនាង។

75 ខ្ញុំជឿថាបើខ្ញុំពិតជាធ្វើអ្វីខុស ធ្វើខុសហើយចេញក្រៅជាមួយនារីផ្សេង ហើយ ត្រឡប់មកវិញហើយនឹងសារភាពប្រាប់នាង ហើយប្រាប់នាងថា “មេដា ខ្ញុំមិន ចង់ធ្វើដូច្នោះទេ ខ្ញុំទើបតែជាប់អន្ទាក់ ស្ត្រីម្នាក់នេះគ្រាន់តែរត់មករកខ្ញុំហើយ—ហើយ ចាប់ខ្ញុំដោយដៃហើយចាប់ផ្តើមយ៉ាងដូច្នោះ” ខ្ញុំជឿថានាងនឹងយល់។ ខ្ញុំជឿថានាង នឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំចំពោះរឿងនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាទេ វាឥតប្រយោជន៍ ព្រោះខ្ញុំ ស្រឡាញ់នាង។ ទោះបីនាងអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំក៏ដោយ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើទេ។ ខ្ញុំនឹងមិន ធ្វើឱ្យនាងឈឺចាប់ឡើយ។ ទោះបីខ្ញុំដឹងថានាងនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំក៏ដោយ ខ្ញុំមិន ចង់ធ្វើបាបនាងទេ។

76 ហើយនោះជារបៀបដែលវានៅជាមួយព្រះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំ...ប្រសិនបើសេចក្តី ស្រឡាញ់ជាភិលីអូ ដែលជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់មនុស្ស សេចក្តីស្រឡាញ់ រួមរស់ អាចធ្វើឱ្យបុរសមានអារម្មណ៍ចំពោះប្រពន្ធរបស់គាត់ ចុះយ៉ាងណាចំពោះក្តី ស្រឡាញ់អាហ្គា ប៉ាវ ដែលមានន័យថាពាក្យក្រិក “សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ” តើនោះធ្វើឱ្យខ្ញុំធ្វើយ៉ាងដូចម្តេចចំពោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? ដរាបណាខ្ញុំចង់ធ្វើវា គឺ នៅក្នុងចិត្តខ្ញុំដែលចង់ធ្វើវា! ថាតើ...ខ្ញុំនិយាយថា ដរាបណានៅក្នុងចិត្តខ្ញុំចង់ធ្វើវា ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ នីត្យានុកូលភាពនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើវាទេ ពីព្រោះខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹង ទទួលទណ្ឌកម្មចំពោះការធ្វើវា។ ប៉ុន្តែសេចក្តីពិតពិតប្រាកដរបស់វា គឺនៅពេល ដែលសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះចូលមកក្នុងបេះដូងអ្នករហូតដល់អ្នកចង់ធ្វើវា។ នោះគឺជាសេចក្តីពិតរបស់វា។ មានសាលាពីរ។ មិនមែននីត្យានុកូលឬច្បាប់ផ្សេង ទៀត ឬកាលវិន័យទេ វាទាំងពីរ។

77 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅថ្ងៃនេះផងដែរថា មាននិកាយផ្សេងៗជាច្រើន។ មានព្រះវិហារកាតូលិក ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់។ ពួកគេម្នាក់ៗនិយាយថាពួកគេជាផ្លូវ សូមមើល “យើងមានផ្លូវ យើងជាសេចក្តីពិត។” មានមេតូឌីស និយាយថា “យើង មានសេចក្តីពិត។” បាទីស្ទនិយាយថា “យើងមានសេចក្តីពិត។”

78 ចំពោះខ្ញុំ ដរាបណាពួកគេមានអារម្មណ៍បែបនោះ វាមិនដូច្នោះទេ ពីព្រោះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាសេចក្តីពិត។” ឃើញទេ?

79 ហេតុនេះហើយ បានជាសេចក្តីអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំកាលពីយប់មិញ គឺថាទ្រង់ជាកន្លែងដែលព្រះដាក់នាមរបស់ទ្រង់ ដែលជាកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់។ អ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានដោយព្រះអ្នកជាប្រូតេស្តង់។ អ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានដោយព្រះអ្នកជាកាតូលិក។ អ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានពីព្រោះអ្នកជាមេតូឌីស បាទីស្ទ ទឬ ពេនទីកុស្ត។ អ្នកគឺជាគ្រីស្ទានពីព្រោះអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែនដោយទឹកទេ។ “មានជំនឿតែមួយ ព្រះអម្ចាស់តែមួយ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកមួយ” នោះគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនាំអ្នកឱ្យមានសម្ព័ន្ធភាព។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនាំអ្នកទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ មានសេចក្តីពិត។

80 យើងក៏មានគំនិតពីអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះនេះដែរ។ ឥឡូវនេះព្រះអម្ចាស់របស់យើង បានបើកអាថ៌កំបាំងគ្រាទាំងប្រាំពីរនៃព្រះបន្ទូលទ្រង់ មកយើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាប្រហែលជាភាសាក្រិចចំពោះអ្នក ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំយល់។ ដោយអ្វី? ហើយអ្នកបានឮអំពីចក្ខុវិស័យនិងអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ហើយសំនួរគឺជាសំនួរព្រះគម្ពីរ យើងត្រូវបានអញ្ជើញទៅទីនេះដើម្បីជឿថាត្រូវតែមានចម្លើយពិត ចំពោះអាថ៌កំបាំងដែលត្រូវបានលាក់បាំងតាំងពីការចាប់ផ្តើមនៃពិភពលោក។ ហើយព្រះគម្ពីរព្យាករណ៍ហើយនិយាយថានៅថ្ងៃនេះអាថ៌កំបាំងទាំងនេះនឹងត្រូវបានគេដឹង។ វិវរណៈ ១០ “ហើយមានសំលេងរបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ អ្នកនាំសារឡៅឌីសេ អាថ៌កំបាំងនៃព្រះនឹងត្រូវបានគេដឹង។” ហើយនេះគឺជាយុគសម័យចុងក្រោយដែលជាសម័យឡៅឌីសេ។

81 សូមក្រឡេកមើលការរស់ឡើងវិញនេះបានបន្តអស់រយៈពេល ១៥ ឆ្នាំឬច្រើនជាងនេះ ហើយមិនមាននិកាយណាមួយចេញពីវាឡើយ។ លោកលូធើ មានការរស់ឡើងវិញ មាននិកាយមួយចេញមក វេសលី មាននិកាយមួយ អាឡិចសាន់ឌីខេមប៊ែល មាននិកាយមួយ អស្ចារ្យទាំងអស់នេះ...ចនស្តិកនិងផ្សេងទៀតនិកាយមួយខ្លះ មកជាមួយ។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះមានតែមួយ...ជាធម្មតាការរស់ឡើងវិញមានរយៈពេលប្រហែលបីឆ្នាំប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែនេះបានកើតឡើងអស់រយៈពេលជាងដប់ប្រាំឆ្នាំមកហើយ ហើយមិនមាននិកាយណាមួយកើតឡើងពីវាឡើយ ដ្បិតនេះគឺជាពេលវេលាគ្រាប់ពូជ។ មិនមានការញ្ជុយទៀតទេ បន្ទាប់ពីការរង្គោះរង្គើមួយបាត់ទៅ វាជាគ្រាប់ពូជ។

82 ព្រះបានត្រៀមខ្លួន ហើយប្រសិនបើទ្រង់មិនធ្វើវាឥឡូវនេះទេ នោះទ្រង់នឹង ហៅក្រុមជំនុំមួយឲ្យបានល្អឥតខ្ចោះតាមរយៈព្រះបន្ទូលទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមកត់សម្គាល់ ត្រូវតែមានចម្លើយនៅកន្លែងណាមួយ ហើយថាអាថ៌កំបាំងត្រា ទាំងប្រាំពីរបស់ព្រះ គឺត្រាប្រាំពីរ...

83 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលយល់ពីរឿងនេះ សូមលើកដៃឡើង។ សូម មើល។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេភាគច្រើនគឺជាក្រុមជំនុំរបស់យើងមកពីជុំវិញ សូមស្តាប់។ បើមិនដូច្នោះទេ សៀវភៅនឹងចេញឆាប់ៗនេះ តាមប្រធានបទ។ យើងមានសៀវភៅ សៀវភៅខ្លះអំពីវាឥឡូវនេះ។

84 ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងអត្ថបទរបស់យើងបានអញ្ជើញយើងឱ្យ ត្រលប់ទៅ ដើមដំបូងវិញ ដើម្បីទទួលបានចំណេះដឹងតាមព្រះគម្ពីរ។

85 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលទ្រង់ត្រូវប្រឈមមុខនឹងបញ្ហានេះ មានរឿងពីរនៅក្នុង ទិដ្ឋភាព។ បូជាចារ្យនិយាយទៅកាន់ទ្រង់ថា “តើបុរសម្នាក់អាចបោះបង់ប្រពន្ធ របស់ខ្លួនរៀបការជាមួយអ្នកផ្សេងដោយមូលហេតុអ្វីណាមួយបានទេ?”

ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “វាមិនដូច្នោះទេតាំងពីដំបូង។”

បន្ទាប់មកពួកគេបាននិយាយថា “ម៉ូសេបានអនុញ្ញាតឱ្យយើងសរសេរអំពី ការលែងលះ ហើយដើម្បីឱ្យនាងចាកចេញពីអ្វីដែលពួកគេចង់បាន។”

86 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “លោកម៉ូសេបានធ្វើដូច្នោះពីព្រោះ” ខ្ញុំទុកខ្សែនេះមួយរយៈ “ដោយសារតែចិត្តវិសរសេររបស់អ្នក ប៉ុន្តែ ឬនៅពីដើមវាមិនដូច្នោះទេ។” សំណួរ!

87 សំនួរនៅថ្ងៃនេះ ដូចជាសន្តិភាពពិភពលោក “តើវាមកពីនយោបាយការប្តូរឬម ជាតិ ជាការប្តូរឬមគ្គុ?” ខ្ញុំនិយាយទៅអ្នកថាទេ។ វាតែងតែបរាជ័យហើយវានឹង កើតឡើងម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅតែមានចម្លើយពិតចំពោះសំណួរថា “តើនឹងមាន សន្តិភាពនៅលើផែនដីទេ?” មែនហើយ នៅពេលដែលបាបត្រូវបានបណ្តេញ ចេញពីផែនដី នោះនឹងមានសន្តិភាព។ ប៉ុន្តែរហូតដល់ពេលនោះ នឹងមិនមាន សន្តិភាពឡើយ “ប្រជាជាតិនឹងងើបឡើងប្រឆាំងនឹងប្រជាជាតិមួយនិងនគរមួយ ប្រឆាំងនឹងនគរមួយ។” ព្រះបានប្រទានសំណងសម្រាប់អំពើបាប។ សូមស្តាប់ ឥឡូវនេះ។ ព្រះបានប្រទានសំណងដើម្បីបំបាត់អំពើបាបចេញពីផែនដី ប៉ុន្តែ មនុស្សនៅលើផែនដីនឹងមិនទទួលយកសំណងរបស់ព្រះទេ។

88 ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានវិធីព្យាបាលនិងវិធីរៀបការជាមួយភរិយាយើងហើយ រស់នៅជាមួយពួកគេ ប៉ុន្តែមនុស្សនឹងមិនទទួលយកសំណងរបស់ព្រះទេ នឹងមិន ទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនេះ។ ហើយវាក៏ យើងអំពី—ព្រះបន្ទូលទ្រង់ ដោយដឹងថាទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្ថានសួគ៌និងផែនដី នឹងត្រូវរលាយសាបសូន្យ តែពាក្យខ្ញុំនឹងមិនព្រមបាត់ទេ។”

89 សំណួរដែលជាចម្លើយពិតដែលព្រះយេស៊ូវចង់ឱ្យយើងត្រលប់ទៅគឺត្រលប់ ទៅខាងដើមវិញ។ បន្ទាប់មក នោះគឺនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ព្រោះពាក្យថា *លោកុប បត្តិ* គឺជាជំពូកគ្រាប់ពូជចំពោះគ្រប់សំណួរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ហើយអ្នកតែងតែត្រូវ ត្រលប់ទៅរកគ្រាប់ពូជវិញដើម្បីមើលថាតើគ្រាប់ពូជប្រភេទណានៅក្នុងស្រែ ដើម្បី ដឹងថាដំណាំរបស់អ្នកនឹងទៅយ៉ាងណា។ ឥឡូវនេះ តើគ្រាប់ពូជប្រភេទណា ដែលត្រូវបានសាបព្រោះ? លោកុប្បត្តិដែលជាជំពូកគ្រាប់ពូជ យើងនឹងត្រលប់ ទៅលោកុប្បត្តិវិញ។ ព្រះយេស៊ូវណែនាំយើងអំពីព្រះគម្ពីរនោះ “ពេលដំបូង។” ឥឡូវ សូមចងចាំថា នោះជាពេលដែលវេលាចាប់ផ្តើមនៃការចាប់ផ្តើម។ មុននោះ វាគឺជាការអស់កល្បជានិច្ច។ ឥឡូវនេះ សំណួររបស់យើងគឺមានការកត់សម្គាល់ ប្រសិនបើយើងត្រលប់ទៅខាងដើមវិញ។

90 ឥឡូវនេះកុំខកខានការនេះ! ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំ ចង់និយាយយឺត ដូច្នេះមនុស្សនៅលើខ្សែអាត់ហើយខ្សែបណ្តាញនឹងនិយាយ យ៉ាងច្បាស់។

91 បើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ត្រលប់ទៅខាងដើម” មានរបស់តែមួយនៅលើ ផែនដី។ មានអ័ដាមម្នាក់ អេវ៉ាម្នាក់ ដែលពួកគេបានចូលរួមដោយព្រះតែម្នាក់ឯង។ សេះញឹមួយ ឈ្មោលមួយ សេកញឹមួយ ឈ្មោលមួយ។ “ពេលដំបូង” ដូចដែល ទ្រង់បានប្រាប់យើងឱ្យត្រលប់មកវិញមានតែអ្វីមួយគូប៉ុណ្ណោះ។ តើវាជាការពិត មែនទេ? បន្ទាប់មក យើងដឹងថាអ្វីៗទាំងអស់ “ពេលចាប់ផ្តើម” បានដំណើរការ តាមលំដាប់ដោយនិងភាពសុខដុមជាមួយព្រះ គ្មានអ្វីក្រៅពីការបម្រើទេ។

92 អ្វីៗនៅស្ថានសួគ៌នៅតែមានសណ្តាប់ធ្នាប់។ តារាទាំងអស់ កាឡាក់ស៊ី ប្រព័ន្ធព្រះអាទិត្យ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងលំដាប់។ មួយក្នុងចំណោម ពួកគេផ្លាស់ទីវាដល់ខាងដល់កម្មវិធីទាំងមូល។

93 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។ តើអ្នកឃើញទេ? ការរំខានមួយធ្វើឱ្យខូចកម្មវិធី

ទាំងមូល! ឥឡូវនេះនៅពេលដែលមនុស្សជាតិកំពុងដំណើរការជាបន្តជាមួយព្រះ ដោយមានបុរសម្នាក់និងស្ត្រីម្នាក់ ស្ត្រីម្នាក់នេះបានធ្វើបាបហើយវាបានបោះចោល កម្មវិធីនៅលើផែនដីទាំងមូលចេញពីការបន្តជាមួយព្រះ។ ហេតុនេះហើយ បាន ជាពាក្យមួយបន្ថែមទៅក្នុងសៀវភៅនេះឬពាក្យមួយដែលដកស្រង់ចេញពីវា បាន បណ្តេញគ្រីស្ទានម្នាក់ចេញពីការបន្តជាមួយព្រះ បោះក្រុមជំនុំចេញពីការបន្ត ជាមួយព្រះ រុញគ្រួសារមួយចេញពីការបន្តជាមួយព្រះ។ អ្នកជឿគ្រប់រូបអាចត្រូវតែ បោះចោលដោយមិនទទួលយករាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

94 បន្ទាប់មកវាក៏ជាស្ត្រីដែលបណ្តាលឱ្យមានការបែកបាក់នៃផ្ទះគួរឱ្យស្រឡាញ់ នេះ។ វាមិនមែនជាច្បាប់ដែលខានផែនដីទេ។ វាមិនមែនជាអ្វីជាមេទេដែលបោះ ផ្ទះចោល។ វាមិនមែនជាអ្វីផ្សេងទៀតទេដែលបានបណ្តេញចេញពីផ្ទះ ហើយបោះ ចោលអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីភាពជាប់លាប់ ប៉ុន្តែមានស្ត្រីម្នាក់ឈ្មោះអេវ៉ា។ ហើយ នេះគឺនៅទីនេះ “ការចាប់ផ្តើម” ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល តាំងពីពេលនោះវា បានខូច។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នៅដើមដំបូង ព្រះបង្កើតមនុស្សប្រុសម្នាក់ ស្ត្រីម្នាក់ តាមប្រភេទនីមួយៗ។” ហើយឥឡូវនេះនៅពេលដែលស្ត្រីនេះ...មិនមែន ជាសេះញឹមិនមែនជាឆ្កែញីទេ ប៉ុន្តែស្ត្រីនោះ នាងបានបំបែកការបន្តនៃប្រតិបត្តិ ការរបស់ព្រះនៅលើផែនដី ហើយបោះអ្វីៗទាំងអស់ទៅជាស្លាប់។ ស្ត្រីមិនមែនជា បុរសទេ នាងបានរំលោភសេចក្តីសញ្ញា។ នាងបានរំលោភកិច្ចព្រមព្រៀង ព្រោះ (ហេតុអ្វី?) នាងបានបោះជំហានឆ្លងកាត់ព្រំដែននៃព្រះបន្ទូលព្រះ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនាងបានរំលោភកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់នាងជាមួយប្តីរបស់នាង នាងបាន រំលោភកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់នាងជាមួយព្រះ បន្ទាប់មកដោយសារតែនាងបាន រំលោភសេចក្តីសញ្ញាជាមួយព្រះ នាងបានបំបែកវាជាមួយស្វាមីរបស់នាង។

95 ហើយនៅពេលដែលអ្នកបំពានការសន្យានិងសេចក្តីសញ្ញារបស់អ្នកចំពោះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នោះហើយជាអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យសមាជិកក្រុមជំនុំមិន ស្របច្បាប់ជាច្រើន បណ្តាលឱ្យបុរសមួយក្រុមរូបរួមគ្នាហើយនិយាយថា “ជាការ ប្រសើរណាស់ វាមិនមានន័យថាអញ្ចឹងទេ” ហើយវាបណ្តាលឱ្យអង្គការទាំងមូល ចេញពីការបន្តជាមួយព្រះបន្ទូល។ “យើងមិនជឿថា។ វេជ្ជបណ្ឌិតជូនបាននិយាយ ថាវាមិនមែនដូច្នោះទេ។” ប៉ុន្តែដរាបណាព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “សូមឱ្យពាក្យរបស់មនុស្សគ្រប់គ្នាទៅជាការកុហកហើយពាក្យ

របស់ខ្ញុំគឺជាការពិត!” នៅទីនោះវាបំបែកនិរន្តរភាព។

96 ឥឡូវនេះយើងឃើញហើយថា ការបន្តត្រូវបានខូចបន្ទាប់មកខ្សែជីវិតត្រូវបានខូច ផងដែរ បន្ទាត់ពេលវេលាត្រូវបានខូច សន្និសីទញ្ញាត្រូវបានខូច អ្វីៗទាំងអស់បានបែកបាក់! តើវាបណ្តាលមកពីអ្វី? ស្រ្តីម្នាក់។ នោះហើយជាអ្វីដែលបានរំលោភកិច្ចព្រមព្រៀង។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់អាន នោះអ្នកអាចអានវាបាន លោកុបុបត្តិ ៣។

97 ឥឡូវនេះនៅពេលនោះបុរសត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីគ្រប់គ្រងលើស្រ្តីដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នាងលែងរួមរស់ជាមួយគាត់ទៀតហើយ។ នាងមានលក្ខណៈស្មើគ្នានៅក្នុងធម្មជាតិអ្នកដឹងទេ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលនាងបំបែកព្រះបន្ទូលព្រះ ព្រះបានបង្កើតបុរសម្នាក់ឱ្យធ្វើជាអ្នកគ្រប់គ្រងលើនាង។ លោកុបុបត្តិ ៣:១៦ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់វាចុះ។ នាងមិនមានភាពស្មើគ្នាជាមួយបុរសនោះទេ។ នាងគឺជាអ្នកបំបែកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

98 តើអ្នកមិនឃើញទេ “នាង” នាងក្រុមជំនុំនៅទីនេះ? អ្នកបំបែកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបណ្តេញនាងចេញពីភាពបន្ត។ ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើហើយបានបោះសេចក្តីស្លាប់ខាងវិញ្ញាណទៅលើរឿងទាំងមូល។ ឥឡូវអ្នកនឹងយល់ហើយថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំវាយអ្វីទាំងនេះដូចខ្ញុំធ្វើ។ វាជាការពិត! នេះគឺជាការពិតក្នុងព្រះគម្ពីរ។

99 សូមកត់សម្គាល់ចុះ ហេតុអ្វីបានជានាងធ្វើរឿងបែបនេះ? តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីឱ្យស្រ្តីគួរឱ្យស្រឡាញ់ស្រស់ស្អាតនិងល្អឥតខ្ចោះ...?

100 ខ្ញុំបានឃើញរូបភាពមួយ ខ្ញុំជឿថាវានៅប្រទេសក្រិចរបស់វិចិត្រករម្នាក់ដែលគួររូបអេវ៉ា។ នាងគឺជារឿងដែលគួរឱ្យរន្ធត់បំផុតដែលអ្នកបានឃើញ។ នោះបង្ហាញពីអ្វីដែលចិត្តខាងសាច់ឈាមអាចមើល។ ប៉ុន្តែនាងមិនមែនទេ នាងស្រស់ស្អាតព្រោះនាងជាស្រ្តីល្អឥតខ្ចោះ លើសស្រ្តីទាំងអស់។

101 ចូរកត់សំគាល់ចុះ ហេតុអ្វីបានជានាងធ្វើរឿងបែបនេះដោយមានសណ្តាប់ធ្នាប់ខ្ពស់បែបនេះ? នាងនិយាយត្រូវជាមួយបុរស រួមជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាដឹងឥឡូវនេះថានាងបាត់បង់ភាពស្មើគ្នារបស់នាងជាមួយបុរសនៅពេលនាងធ្វើបាប ហើយព្រះបាននិយាយថា “បុរសនឹងក្លាយជាអ្នកគ្រប់គ្រងពីទីនេះ។” ឥឡូវនេះ នោះគឺជាបទគម្ពីរ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់យើងអាចអានវាបាន។

102 ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបទគម្ពីរ ដូច្នោះសូមសន្សំសំចៃពេលវេលាសម្រាប់ការតភ្ជាប់ដ៏  
ធំនេះនៅទូទាំងប្រទេស ដើម្បីអ្នកអាចអានវាដោយខ្លួនឯង។

103 កត់សំគាល់ពីមូលហេតុដែលនាងធ្វើដូច្នោះ។ តើសាតាំងធ្លាប់មករកនាង  
ដោយរបៀបណា?

104 តើអ្នកដឹងទេថាសាតាំងបានរួមរស់ជាមួយព្រះនៅថ្ងៃមួយ? ពិតណាស់  
ទាំងអស់លើកលែងតែអ្នកបង្កើត។ គាត់គឺជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង ឈរនៅខាងស្តាំដៃរបស់  
ព្រះ នៅស្ថានសួគ៌ ជាច្រើនម៉ឺនឈានមុខគេដ៏អស្ចារ្យ។

105 សូមកត់សំគាល់ពីមូលហេតុដែលនាងធ្វើបែបនេះ នាងមិននៅក្នុងការបង្កើត  
ដើមឡើយ។ នាងមិននៅក្នុងការបង្កើតដើមរបស់ព្រះទេ។ នាងគឺជាអនុផល។  
ដូច្នោះ “ពេលជំបូង” ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅលើវា នាងមិនមែនជា  
ការច្នៃប្រឌិតដើមរបស់ព្រះទេ។ នាងគឺជាផលិតផលរបស់បុរស នៅពេលដែល  
ព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅលើ “ការចាប់ផ្តើម។”

106 សូមចងចាំថា អ័ដាមទាំងបុរសនិងស្ត្រីនៅក្នុងការបង្កើតដើម គឺមួយ ប៉ុន្តែ  
បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានបំបែកដោយឆ្អឹងជំនី។

107 សូមកត់សំគាល់ ប៉ុន្តែជាអនុផល និង សូមកត់សម្គាល់ ជាផលមួយគត់  
នៃការបង្កើតរបស់ព្រះ គ្រប់សត្វនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត នាងគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់  
ដែលបានរចនាតាមវិធីនេះ។ រាល់ស្ត្រីដទៃទៀតគឺស្ថិតនៅក្នុងការបង្កើតដើម។ ស្ត្រី  
គ្រប់រូបផ្សេងទៀតនៅក្នុងការបង្កើតដើម ប៉ុន្តែអ្នកមិនស្ថិតនៅក្នុងការបង្កើតដើម  
ទេ។ សូមមើល ដែលត្រូវតែត្រូវបានធ្វើឡើងតាមវិធីនោះ។ យើងនឹងទៅដល់វា  
បន្ទាប់ពីមួយរយៈ។ សូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងការបង្កើតនេះដែលនាងស្ថិតនៅ  
មិនមែននៅក្នុងភាពដើមទេ ប៉ុន្តែជាអនុផល។ ហើយនៅក្នុងការបង្កើត នេះមាន...

108 ឥឡូវនេះខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យអារម្មណ៍អ្នកឈឺចាប់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពី  
ការពិត។ ហើយអ្នកគ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម។ អ្នកធ្វើបានល្អ។

109 គ្មានអ្វីដែលរចនាឡើងដើម្បីបញ្ឆោតឡើយ ដូចជាស្ត្រីដែលបោកបញ្ឆោត។  
មិនអាចមានអ្វីផ្សេងទៀត មិនមានអ្វីដែលត្រូវបានក្លាយជាវិធីនោះទេ។

110 ដូចគ្នានេះផងដែរ គ្មានអ្វីដែលអាចត្រូវបានគេបញ្ឆោតបានយ៉ាងងាយដូចជា  
ស្ត្រីនោះទេ។ ឥឡូវនេះ ការដួលរលំបញ្ជាក់ថាសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះជាការពិត

ការដួលនៅដើមដំបូង។

111 នាងមិននៅក្នុងការបង្កើតដើមដំបូងទេ។ នាងនៅក្នុងអំបាច ប៉ុន្តែមិនមែនជា កេរ្តិ៍ស្រី ខ្លួនឯងទេ នៅដើមដំបូង។ នាងគឺជាផលិតផលដែលបង្កើតឡើង។

112 ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីដែលត្រូវបានរចនាឡើងដែលអាចបញ្ឆោត និងត្រូវបានគេ បោកបញ្ឆោតងាយស្រួលដូចស្រ្តីឡើយ។ មិនមានអ្វីត្រូវបានរចនាឡើងឬអាចធ្វើ ឱ្យទាបដូចស្រ្តីអាចធ្វើបាន។ សូមគិតឥឡូវនេះ។ មិនមានអ្វីត្រូវបានរចនាឡើង នៅក្នុងការបង្កើត ទាំងអស់ដែលអាចធ្វើឱ្យទាបដូចស្រ្តីអាចធ្វើបាន។ នាងអាចធ្វើ ឱ្យបេះដូងបុរសបែកបាក់បានស្រួលជាងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងពិភពលោក គឺប្រពន្ធ របស់គាត់។ សូមឱ្យប្រពន្ធតូចស្អាតនោះរត់ទៅជាមួយបុរសផ្សេងទៀត មើលទៅ មិត្តម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនោះជាមួយកូនៗរបស់គាត់ ទឹកភ្នែកហូរចេញពីភ្នែក របស់គាត់។ នាងត្រូវបានរចនាតាមវិធីនោះ។ នាងត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីធ្វើ ដូចនេះ។ មិនមានជ្រូក គ្មានឆ្កែ ឬគ្មានសត្វផ្សេងទៀត ដែលត្រូវបានរចនាឡើងដូច នាងឬអាចក្រាបទាបដូចដែលនាងអាចក្រោកឈរបានឡើយ។ ឥឡូវនេះ នោះ គឺជាការពិត។

ទាក់ទងនឹងបងស្រីខ្ញុំ គ្រាន់តែចង់ឱ្យអ្នកមើល។

113 គ្មានសត្វណាអាចប្រព្រឹត្តអំពើអសីលធម៌បានទេ។ អ្នកហៅឆ្កែអា "ទាសករ" ឆ្កែញី អ្នកហៅសត្វឈ្មោល...ជ្រូក "សាបព្រួស" ប៉ុន្តែសីលធម៌របស់នាងគឺលើស ពីតារាហូលីវូដរាប់លាននាក់។ នោះហើយជារបៀបដែលនាងត្រូវបានរចនាឡើង ដើម្បីក្រោកឈរ។ នាងមិនអាច...គ្រាន់តែគិតអំពីរឿងនេះឥឡូវនេះ។ គ្មានអ្វីនៅ លើពិភពលោក ដែលបង្កើតឡើងដោយព្រះ ដែលអាចជារឿងអសីលធម៌ ក្រាប ថ្វាយបង្គំវា។

114 អ្នកនិយាយថា "ចាំបន្តិច 'បុរស'!" យើងនឹងឈានដល់ចំនុចនោះ។ ស្រ្តីត្រូវ និយាយ "ចាស"។

115 ចូរកត់សំគាល់ថា គ្មានអ្វីដែលត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីក្រអឺតក្រទមបូកខ្វក់ ឡើយ តែជាស្រ្តី។ ឆ្កែមិនអាចធ្វើបាន ជ្រូកមិនអាចធ្វើបាន បក្សីមិនអាចធ្វើវា បានទេ។ គ្មានសត្វណាដែលអសីលធម៌ ហើយក៏មិនអាចមានដែរ ព្រោះវាមិន ត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីឱ្យវាក្លាយជាអញ្ចឹង។ ជ្រូកឈ្មោលមិនអាចគ្មានសីលធម៌



ឆ្កែញីមិនអាចប្រព្រឹត្តអំពើអសីលធម៌ បក្សីញីមិនអាចប្រព្រឹត្តអំពើអសីលធម៌ បានទេ។ ស្រ្តីគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលអាចធ្វើបាន។

116 ឥឡូវអ្នកឃើញហើយថាសាតាំងទៅណា? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនាងនៅតែមាន នាងគឺជាអ្នកដែលមានអំណាចនិយាយ “បាន” ឬ“ទេ”។ សូមមើល អាស្រ័យលើ កន្លែងដែលនាងចង់កាន់ខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះយើងអាចឃើញគ្រាប់ពូជ ពស់ យ៉ាងច្បាស់ដែលវាចូលមក។ មានកន្លែងតែមួយគត់ដែលគាត់អាចទៅបាន។ ប្រសិនបើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកណាម្នាក់ខ្ញាក់ទេ។ ឃើញទេ? សូមមើលវាត្រូវតែទៅតាម នោះ។

117 សូមកត់សម្គាល់មូលហេតុដែលសត្វមិនអាចធ្វើវាបាន ជាសត្វញី ពួកគេ ស្ថិតនៅក្នុងការបង្កើតដំបូង។ ប៉ុន្តែស្រ្តីមិនស្ថិតនៅក្នុងការបង្កើតដើមនោះទេ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងត្រលប់ទៅរកចំណុចនេះ បន្ទាប់មកនាំអ្នកទៅរកសម័យទំនើប នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។

118 នាងត្រូវបានរចនាឡើង តែម្នាក់ឯង សម្រាប់ការរស់នៅមិនស្អាតនិងកខ្វក់។ ឆ្កែមិនអាច ហើយភេទញីផ្សេងទៀតក៏មិនអាចដែរ។ គឺមានតែស្រ្តីប៉ុន្មាននោះធ្វើបែប នោះ។ សត្វឆ្កែឬសត្វដទៃទៀត រៀងរាល់មួយឆ្នាំម្តង និងដើម្បីកូនរបស់វា។ មិនមែនសម្រាប់ការសប្បាយខាងផ្លូវភេទទេ ប៉ុន្តែដើម្បីកូនរបស់វា។ ជ្រូកសាប ព្រួសពូជ ឆ្កែចាស់ ទន្សោងចាស់ មួយឆ្នាំម្តង មួយគ្រានោះគឺសម្រាប់កូនរបស់ វា។ ប៉ុន្តែស្រ្តីម្នាក់ត្រូវបានរចនាឡើងសម្រាប់គ្រប់ពេលដែលនាងចង់បាន។ ខ្ញុំមាន របស់ខ្លះឆ្លងកាត់ទីនេះឥឡូវនេះ អ្នកអាចស្រមៃមើលអ្នកនៅសល់។ ឆ្កែមិនអាច ស្រ្តីអាច។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបើកសម្តែងដល់អ្នកនូវអ្វីដែលនៅសល់ ដែលខ្ញុំបានឆ្លងកាត់នៅទីនេះ។

119 នាងគឺជាលក្ខណៈពិសេសតែមួយគត់របស់មនុស្សស្រី ដែលត្រូវបានធ្វើ ឱ្យស្រស់ស្អាតជាងបុរស។ មិនមានលក្ខណៈពិសេសផ្សេងទៀតក្នុងចំណោម អ្វីទាំងអស់។ សត្វដទៃទៀតរបស់ព្រះគឺជាបុរសដ៏ស្រស់ស្អាត ដូចជានៅក្នុង សត្វស្លាប ជាដើម តែងតែមានឈ្មោលស្អាតជាង។

120 សូមក្រឡេកមើលសត្វក្តាន់ធំ ស្នែងដ៏ធំ លក្ខណៈពិសេសដ៏អស្ចារ្យ។ និង សត្វតូចដែលមានចិត្តរាបទាប។ សូមក្រឡេកមើលសត្វមាន់គកធំដែលមាន រោមដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់វា។ និងមេមាន់ភ្នែកតូច។ មើលបក្សី មាន់និងមេមាន់។

ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាសត្វទាំងអស់របស់ព្រះមានលក្ខណៈបែបនេះ? គ្រប់សត្វទាំងអស់នៅក្នុងឈ្មោលគឺស្អាតបំផុត។ រវាងចៀម រវាង—ជ្រូក រវាងសេះ រវាងអ្វីផ្សេងទៀត វាតែងតែជាឈ្មោលធំដែលស្អាត ហើយនៅក្នុងបក្សី។

121 ប៉ុន្តែនៅក្នុងពូជមនុស្ស វាគឺជាស្រ្តីដែលស្អាត មិនមែនជាបុរសទេ។ ប្រសិនបើគាត់ មានអ្វីខុស មានគ្រាប់ពូជឆ្លងកាត់នៅកន្លែងណាមួយ។ ដើមឡើយវាជាវិធីនោះ។ ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវបានធ្វើអញ្ចឹង? ដើម្បីបញ្ឆោតដោយ។ អ្នករចនាម៉ូដរបស់នាង ឈ្មោះសាតាំង ក៏កំពុងធ្វើការលើនាងដែរ នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។

122 សូមឱ្យខ្ញុំឈប់នៅទីនេះមួយភ្លែត។ “ស្អាតណាស់!” តើអ្នកដឹងទេ ថាការបំផ្លិចបំផ្លាញលើកដំបូង ជាអន្តរជាតិនៃពិភពលោក ឬទូទាំងពិភពលោកគឺដោយសារតែស្រ្តីស្អាត? “នៅពេលបុត្រារបស់ព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្សមានភាពស្អាត ពួកគេបាននាំនាងជាស្រ្តី។” តើវាត្រូវទេ?

123 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ពីការកើនឡើងនៃភាពស្រស់ស្អាតរបស់ស្រ្តីនៅសម័យនេះទេ? ខ្ញុំបានឃើញរូបភាពរបស់គុជអូប្រៀន ដែលត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាស្រ្តីស្អាតបំផុតនៅក្នុងប្រទេស នៅពេលតែមួយ។ មិនមានក្មេងស្រីវ័យជំទង់ណាម្នាក់នៅក្នុងសាលានេះប្រៀបបានប៉ុន្តែអ្វីដែលនឹងធ្វើឱ្យនាងស្រអាប់ នៅពេលនិយាយអំពីភាពស្រស់ស្អាត។

124 ការកើនឡើងនៃភាពស្រស់ស្អាតរបស់ស្រ្តីកំពុងបង្ហាញពីពេលវេលានៃការបោកប្រាស់។ តើពេលណាដែលក្រុមជំនុំមើលទៅស្រស់ស្អាតជាងសព្វថ្ងៃនេះ? អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានបង្ហាញពីអាការដ៏អស្ចារ្យធំៗ និងរាប់លាននេះ និងរាប់លានអគារនោះ។ តើអ្នកមិនឃើញទេឬ “នាង” ជាការបោកប្រាស់!

125 ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីដែលអាចរឹងដូចនាងទេ ហើយនាងត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីឱ្យនាងអាចបញ្ឆោតបាន។ ហើយសាតាំងពិតជាកំពុងធ្វើការលើនាងនៅថ្ងៃនេះ ក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ពីព្រោះគាត់គឺជាអ្នករចនាម៉ូដរបស់នាង។ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ថាឥឡូវនេះ។ ដើម្បីត្រលប់ទៅភាពដើមវិញ តើអ្នកណាចាប់ផ្តើមធ្វើការលើនាង អ៊ីដាមឬសាតាំង ព្រះឬសាតាំង? សូមមើល នោះគឺជាអ្នករចនាម៉ូដរបស់នាង។ វាជាអាវុធចម្បងរបស់នាងក្នុងការបោះបុរសម្នាក់ទៅក្នុងភាពសៅហ្មងរបស់នាង ក្នុងនាមជាស្រ្តីស្អាត នាងអាចធ្វើឱ្យបុរសម្នាក់តាមវិធីណាដែលនាង

ចង់បាន។ បងប្រុស វាមិនមែនជាការដល់មាន់នៅទីនេះទេដែលនាំបុរសនោះមក វាជាស្រ្តីដ៏ស្រស់ស្អាតម្នាក់ដែលកំពុងដើរនៅតាមដងផ្លូវដោយខ្លួននាងពាក់អាវ ពាក់កណ្តាល។ នោះគឺជាអ្វីដែលត្រូវការ...នោះគឺជាអ្នកបោកប្រាស់នៅទីនោះ។ ហើយនាងពិតជាស្លាប់ជាមួយវា វាពិតជាស្លាប់។ អ្នកអាចសួរខ្ញុំអំពីសាតាំងដែល ជាអ្នករចនាម៉ូដរបស់នាង ប៉ុន្តែនោះគឺជាការពិត។ សាតាំងបានរចនានាង។ វា នៅតែធ្វើវា។

126 ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំត្រូវនាំអ្នកត្រលប់ទៅព្រះគម្ពីរ វិញ ហើយអ្នកទាញទស្សនៈរបស់អ្នកនៅពេលអ្នកមើលវានៅថ្ងៃនេះ។

127 សាតាំងគឺជាអ្នកដែលបង្ហាញពីភាពស្រស់ស្អាតបែបនោះ។ ប្រសិនបើយើង កត់សំគាល់ វាគឺជាស្រ្តីស្អាតបំផុតក្នុងចំណោមទេវតាទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌។ តើ វាត្រូវទេ? ហើយវាចង់ធ្វើឱ្យស្ថានសួគ៌ជាកន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតជាងនគរមីកែល។ តើ វាត្រូវទេ? ម្យ៉ាងទៀត ដើម្បីបង្ហាញថាការអ៊ិនគីជាកូនប្រុសរបស់វា វាបានថ្វាយបង្គំ ថ្វាយដង្ហាយដ៏ស្រស់ស្អាតជាង តុបតែងអាសនៈរបស់គាត់ជាមួយផ្លែឈើនិង ផ្កាជាដើម។ តើវាត្រូវទេ? ស្រស់ស្អាត! បាបគឺស្រស់ស្អាត អ្វីដែលយើងហៅថា ភាពស្រស់ស្អាតនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ។ ហើយអំពើបាបកំពុងបញ្ឆោតដោយភាព ស្រស់ស្អាត។ អ្នកមិនដែលមើលស្រ្តីដើរតាមផ្លូវហើយប្រាប់ពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្ត របស់នាងឡើយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយរឿងទាំងនេះដើម្បីឱ្យអ្នកឃើញ ពីមូលហេតុដែលសាតាំងជាអ្នករចនាម៉ូដរបស់នាង។ ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់ កូនប្រុសរបស់គាត់ផ្ទាល់បានបង្ហាញថា កាអ៊ិន។ ឥឡូវនេះ នាងគឺស្រស់ស្អាត ដូច្នេះនាងអាចបញ្ឆោត។

128 ពិភពលោកគឺស្រស់ស្អាតដូច្នេះវាអាចបញ្ឆោត។ ខ្ញុំចង់មានន័យថា កូស ម៉ែស លំដាប់នៃពិភពលោក។ វាស្រស់ស្អាតដូច្នេះវាអាចបញ្ឆោត កន្លែងល្អៗនិង ប្រណីត។

129 ចងចាំព្យាករី អេម៉ិស ពេលគាត់ឡើងមកហើយមើលទៅក្នុងទីក្រុង ហើយ បានឃើញវាដូចជាហូលីវូដទំនើប ភ្នែកចាស់របស់គាត់តូចបន្តិច ក្រោមសក់ ពណ៌ប្រផេះព្យួរនៅចំពោះមុខគាត់។ ហើយគាត់បានដើរចុះមកទីនោះដោយមាន សារមួយ ហើយបានផ្ទុះវាទៅលើកន្លែងនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះដែលអ្នក អះអាងថានឹងបម្រើនឹងបំផ្លាញអ្នក!” ត្រឹមត្រូវហើយ។

130 បាប វាស្អាតណាស់។ ពួកគេស្រមៃមើលយូដាសជាកន្លែងស្រវឹងចាស់ នៅកន្លែងខ្លះនៅតាមផ្លូវតាមផ្លូវ និងមាត់ព្យួរជាមួយសត្វរុយនៅក្នុងវា ហើយ ដូចជាយូដាស។ យូដាសគឺសង្ហា ខ្លាំងខ្លា ពូកែបញ្ឆោត។ វាមិនមែនជាបុរសម្នាក់ ដែលត្រូវមើលជុំវិញអ្នកទេ វាមិនមែនជាបុរសម្នាក់ដែលជា (កសិករចាស់) ចូល មកជាមួយអារចាស់ មើលជុំវិញប្រពន្ធរបស់អ្នក វាអិលណាស់ គាត់ជាមនុស្ស អាក្រក់អូល។

131 អំពើបាបគឺស្រស់ស្អាតចំពោះភ្នែករបស់ពិភពលោក ប៉ុន្តែព្រះមិនឱ្យតំលៃ លក្ខណៈពិសេសនៅក្នុងភាពស្រស់ស្អាតនោះទេ។ តើអ្នកដឹងទេ? ព្រះមាន លក្ខណៈពិសេស ជាតួអង្គស្អាត។

132 នៅក្នុងព្រះគម្ពីរអេសាយ ៥៣ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់ព្រះគម្ពីរចុះ។ វាមាន ខគម្ពីរសរសេរជាជួរនៅទីនេះសម្រាប់វា។ អេសាយ ៥៣ ព្រះគម្ពីរបានចែងអំពី ព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់របស់យើងថា “គ្មានភាពស្រស់ស្អាតដែលយើងគួរប្រាថ្នា ចង់បានពីទ្រង់ឡើយ។ ហើយយើងបានលាក់មុខរបស់យើងពីទ្រង់។” តើវាត្រូវ ទេ? យើងមិនចង់បានទ្រង់ទេ ព្រោះទ្រង់មិនស្អាត។ ទ្រង់ប្រហែលជាមិត្តតូច មានស្មារមើលទៅស្រអាប់ ហើយទ្រង់មិនចង់ធ្វើជាមេដឹកនាំទេ។ ទ្រង់មើលទៅ មិនដូចមេដឹកនាំទេ។ បាននិយាយជាមួយការជជែកគ្នាតាមចិញ្ចើមថ្នល់ និងអ្វី ៗផ្សេងទៀត ដូចជាប្រជាជននិយាយដែរ ដូច្នោះទ្រង់មិនមើលទៅដូចជាទ្រង់ជា អ្នកប្រាជ្ញដ៏អស្ចារ្យ មានការអប់រំល្អ អ្វីៗទាំងអស់គ្មាន និងអ្វីៗទាំងអស់។ ទ្រង់ គ្រាន់តែជាបុរសធម្មតាម្នាក់។ “មិនមានភាពស្រស់ស្អាតនៃទ្រង់ទេ ដែលយើងគួរ ប្រាថ្នាចង់បានពីទ្រង់។” ទ្រង់ដើរចូលនិងចេញពីមនុស្ស តែពួកគេមិនដឹងថាទ្រង់ ជាអ្នកណាទេ។ ទ្រង់មើលទៅមិនដូចជាព្រះគង់ជាមួយទេ អ្វីដែលយើងគិតថាជា ព្រះ។ ប៉ុន្តែ ដូចគ្នា ទ្រង់គឺជាព្រះ!

133 តើអ្នកបានកត់សំគាល់ទេនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល មកកាន់—សាំយូអែល “ឡើងទៅផ្ទះរបស់អ៊ីសាយហើយចាក់ប្រេងអភិសេក កូនប្រុសរបស់គាត់ដើម្បីជំនួសសូល?”

134 ឥឡូវនេះ ប្រជាជនបានជ្រើសរើសសូល នៅពេលសាំយូអែលបានប្រាប់ ពួកគេយ៉ាងច្បាស់ថាគុំធ្វើវា។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះមិនចង់ឱ្យអ្នកមានស្តេច ទេ ទ្រង់គឺជាស្តេចរបស់អ្នក។” ហើយនិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់និយាយអ្វីជាមួយអ្នក

ក្នុងព្រះនាមព្រះជាម្ចាស់ប៉ុន្តែវាមិនមានអ្វីកើតឡើងឬទេ? តើខ្ញុំធ្លាប់សុំលុយអ្នក ឬអ្វីផ្សេង ដើម្បីចិញ្ចឹមជីវិតខ្ញុំទេ?”

135 ពួកគេថា “អត់ទេ អ្នកមិនដែលសុំលុយយើងទេ។ ហើយអ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នកបាននិយាយនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់វានឹងកើតឡើង។ ប៉ុន្តែ ទោះជាយ៉ាងណាយើងនៅតែចង់បានស្តេច” ដូច្នេះពួកគេជ្រើសរើសសូល។ មើល អ្វីដែលពិភពលោកជ្រើសរើស! មើលអ្វីដែលអ៊ីស្រាអែលជ្រើសរើស! អ៊ីស្រាអែល ដែលព្រះបានចាក់ប្រេងតាំង ពួកគេបានជ្រើសរើសបុរសម្នាក់ដែលមានក្បាលនិង ស្មាខ្ពស់ជាងបុរសផ្សេងទៀតនៅក្នុងប្រទេស អស្ចារ្យ មាឌធំ ស្អាត សង្ហា មើលទៅ ស្រស់ស្អាត ហើយគាត់តែងតែជាសត្វស្លាប់នៅក្នុងមន្ទីរ។

136 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងជ្រើសរើសស្តេចតាមការជ្រើសរើស របស់ខ្ញុំ។” ដូច្នេះទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាំយូអែរ ខ្ញុំនឹងមិនប្រាប់អ្នកថាគាត់ជា នរណាទេ ប៉ុន្តែចូរអ្នកឡើងទៅទីនោះ។ គាត់គឺជាកូនប្រុសម្នាក់របស់អ៊ីសាយ។”

137 ហើយអ៊ីសាយ ប្រពន្ធរបស់គាត់ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាមើលជុំវិញ និយាយ ថា “ត្រូវហើយ កូនប្រុសច្បងរបស់យើងគាត់ជាបុរសខ្ពស់ សង្ហា គាត់នឹងមើលទៅ សមនឹងមកដររបស់ស្តេច។ គាត់ឆ្លាត។ គាត់មានការអប់រំ។ គាត់គឺជាមនុស្សល្អ។ ខ្ញុំដឹងថាគាត់នឹងសាកសម។ គាត់និយាយបានត្រឹមត្រូវ។”

138 នៅពេលពួកគេនាំគាត់ចេញ សាំយូអែរបានយកកំទេចប្រេងហើយទៅរក គាត់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អត់ទេ ព្រះអម្ចាស់បានបដិសេធគាត់។” ដូច្នេះគាត់ បានទៅឯកូនប្រុសទីប្រាំមួយ ហើយព្រះអម្ចាស់បានបដិសេធពួកគេគ្រប់ៗគ្នា។ គាត់បាននិយាយថា “តើគ្មានម្នាក់ណាផ្សេងទៀតទេឬ?”

139 “អូ!” គាត់បាននិយាយថា “បាទ មានម្នាក់ គាត់ត្រលប់មកពីកន្លែងឃ្នាល ចៀម។ គាត់ទើបតែត្រលប់ទៅទីនោះវិញហើយចាក់ចម្រៀង ហើយចៀងវា ហើយ រុំស្រក ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ ប៉ុន្តែ គាត់ជាបុរសដែលមានរាងតូចច្រឡឹង ហើយ មើលទៅមានស្នាមជ្រើវជ្រួញ គាត់នឹងមិនសមធ្វើជាស្តេចឡើយ។”

140 គាត់បាននិយាយថា “ទៅយកគាត់មក។” ខណៈពេលដែលដាវីឌចូលមក នៅចំពោះមុខហោរា ហោរារត់ជាមួយប្រេងហើយចាក់វាលើក្បាលរបស់គាត់ និយាយថា “នេះគឺជាការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។” មិនស្អាត ប៉ុន្តែអត្តចរិកខាងក្នុង។ ព្រះមើលទៅលើចរិតលក្ខណៈ។

141 មនុស្សមើលសម្រស់ធម្មជាតិ។ វាបញ្ឆោត។ ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលស្ត្រីម្នាក់ត្រូវបានគេផ្តល់ភាពស្រស់ស្អាត នោះសម្រាប់ការបោកបញ្ឆោតដើម្បីបញ្ឆោត។ ស្ត្រីដ៏ស្រស់ស្អាតម្នាក់ ប្រសិនបើនាងមិនប្រើវាក្នុងផ្លូវត្រូវទេ នោះគឺជាបណ្តាសារបស់នាងហើយ នោះនឹងបញ្ជូននាងទៅឋាននរកលឿនជាងអ្វីផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំដឹង។ ប្រសិនបើនាងគ្រាន់តែ... បើនាងអាចស្អាតបានដរាបណានាងនៅជាមួយស្វាមីហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ ហើយនោះ—មិនអីទេហើយល្អណាស់។ ប៉ុន្តែនាងអាចយករឿងដដែលនោះ ហើយខ្ញុំអើយ តើនាងអាចបញ្ឆោតវាដោយរបៀបណា ព្រោះវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនាងដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។

142 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែព្រះមានលក្ខណៈពិសេស។ “គ្មានភាពស្រស់ស្អាតដែលយើងគួរប្រាថ្នាចង់បានពីព្រះយេស៊ូវឡើយ” ប៉ុន្តែមិនដែលមានចរិតដូចទ្រង់ នៅលើផែនដីនេះទេ។

143 ឥឡូវនេះយើងបានដឹងហើយថាថ្ងៃនេះ—ចរិតលក្ខណៈរបស់ក្រុមជំនុំសាតាំងនិងក្រុមរបស់វា មើលទៅព្រះវិហារធំៗ ស្អាតៗ រឿងដែលស្រស់ស្អាត។ នោះគឺជាអ្វីដែលពិភពលោកមើលសព្វថ្ងៃនេះ។ “អូ វាគឺជាគ្រូគង្វាល ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យដូច្នោះនិងដូច្នោះនិងដូច្នោះនិងដូច្នោះ ដូច្នោះបូជាចារ្យនិងគោរពព្រះ ដើរចេញមក មានអារម្មណ៍ទាំងនេះ និងអ្វីៗដូចនោះ។” ពួកគេហៅភាពស្រស់ស្អាតបែបនេះ។

144 ប៉ុន្តែពួកបរិសុទ្ធដ៏ពិតរបស់ព្រះរកមើលលក្ខណៈនៃព្រះបន្ទូលដែលបានបញ្ជាក់។

145 នោះគឺជាអ្វីដែលពួកបរិសុទ្ធបានធ្វើនៅថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញព្រះយេស៊ូវ។ ទ្រង់មិនមែនជាអ្វីដែលត្រូវមើលនោះទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានឃើញថាព្រះគង់នៅក្នុងទ្រង់។ ពួកគេបានឃើញព្រះគង់នៅជាមួយទ្រង់។

146 នោះហើយជារបៀបដែលយ៉ូអាប និងកូអង្គទាំងនោះជាមួយជានីខ និងមិត្តមួយចំនួនបានធ្វើ ប៉ុន្តែពួកគេបានឃើញ—បុរសនោះស្ថិតនៅក្នុងគាត់។ ពួកគេបានឃើញថាព្រះគង់នៅក្នុងគាត់ ហើយពួកគេដឹងថាគាត់នឹងឡើងកាន់អំណាចនៅថ្ងៃណាមួយ។ ពួកគេ... ម្នាក់បានសម្លាប់មនុស្សៗ នាក់ទៀតជាបងប្អូនរបស់កូលីយ៉ាត ដោយដៃម្ខាង។ មួយបានសម្លាប់បុរសបីរយនាក់ នៅពេលស្ត្រីខ្លះរើសសណ្តែកខ្លះសម្រាប់អាហារពេលល្ងាច ហើយកងទ័ពបានចាកចេញទៅ ហើយគាត់បានយកលំពែងសម្លាប់បុរសកីលីស្ទីន បីរយនាក់។ ចរិតលក្ខណៈ! ហេតុអ្វី?

ពួកគេបានស្ថិតនៅខាងដាវីខ្សែ។ ពួកគេដឹងថាការចាក់ប្រេងអភិសេកមកលើគាត់ ហើយពួកគេដឹងថាគាត់នឹងឡើងកាន់អំណាច។

147 រូបភាពដ៏បរិសុទ្ធនៃក្រុមជំនុំនៅថ្ងៃនេះដែលនឹងឈរដោយព្រះបន្ទូល! យើង ដឹងថាវានឹងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ យើងដឹងថាវានឹងមានអំណាចនៅ ថ្ងៃណាមួយ។ ទោះបីសូល...ហើយគាត់គឺជាអ្នករត់គេចខ្លួនពីប្រជាជាតិដទៃទៀត ប៉ុន្តែពួកគេដឹងថាគាត់កំពុងឡើងកាន់អំណាច។ យើងដឹងថាទ្រង់ក៏ចូលមកក្នុង អំណាចផងដែរ ដូច្នោះ យើងយកព្រះបន្ទូលនោះហើយឈរនៅទីនោះ មិនថាវា ចំណាយអ្វីក៏ដោយ។ ប្រសិនបើយើងត្រូវកាត់ពួកក៏លីស្ទីន ឬលោតចូលក្នុងរណ្តៅ ហើយសម្លាប់សត្វតោ ដូចយើងបានធ្វើ យើងនឹងទៅ ព្រោះវាជា...នោះហើយជា របៀបដែលព្រះបានរចនាវាឱ្យក្លាយជាដូច្នោះ។ យើងស្វែងរកចរិតកលក្ខណៈ។

148 ឥឡូវអ្នកអាចសួរខ្ញុំថា “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យនាងរចនាឡើង ដូចនេះ?” ខ្ញុំមិនចង់ចំណាយពេលច្រើនទេ ព្រោះខ្ញុំមានអ្វីជាច្រើនដែលត្រូវនិយាយ នៅទីនេះ។ “ហេតុអ្វី?” នៅពេលនោះសំណួរអាចនឹងកើតឡើង “ហេតុអ្វីបានជា ព្រះបង្កើតស្ត្រីបែបនេះ? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យនាងក្លាយជាបែបនោះ?” វាគឺសម្រាប់សេចក្តីរីករាយដ៏ល្អផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ ប្រាកដហើយ។

149 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់បើកព្រះគម្ពីររបស់អ្នកមួយនាទី សូមដាក់ទៅ រ៉ូម ៩ វិញបន្តិច ហើយបង្ហាញអ្វីដល់អ្នក តើព្រះជាម្ចាស់ធ្វើអ្វីទាំងនេះ បើអ្នកចង់ —ដើម្បីអានវា។ ហើយយើងអាចឃើញនៅទីនេះនូវអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើដើម្បី ភាពរីករាយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ រ៉ូម ៩:១៤។

ដូច្នោះ យើងនឹងថាដូចម្តេច?

តើព្រះមានសេចក្តីទុច្ចរិតឬអី ទេ គ្មានសោះ?...

150 នៅពេលទ្រង់ជ្រើសរើសអេសាវ ឬជ្រើសរើសយ៉ាកុបហើយបដិសេធអេសាវ មុនពេលក្មេងប្រុសណាម្នាក់អាចមានសិទ្ធិធ្វើការជ្រើសរើស ខ្លួនឯងឬនរណាម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកគេ មុនពេលពួកគេកើតមក ស្ថិតក្នុងផ្ទៃម្តាយ ព្រះបានមានបន្ទូល ថា “ខ្ញុំស្អប់អេសាវ ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់យ៉ាកុប។” ឃើញទេ? ហេតុអ្វី?

ដ្បិតទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅលោកម៉ូសេថា អញនឹងផ្សាយសេចក្តី មេត្តាករុណា ដល់អ្នកណាដែលអញមេត្តាករុណា ក៏នឹងមានសេចក្តី

ក្នុងអាណិត ដល់អ្នកណាដែលអញ្ជាញក្នុងអាណិត។

ដូច្នោះ មិនសំរេច...នឹងអ្នកណាដែលចង់បាន ឬ...នឹងអ្នកណាដែលខំ  
រត់តាមនោះទេ គឺស្រេចនឹងព្រះ ដែលមានសេចក្តីមេត្តាករុណារវិញ។

ដ្បិតមានបទគម្ពីរសំដែងដល់ជាដានថា អញបានតាំងដង  
ឡើងសំរាប់ការនេះដង គឺដើម្បីសំដែងប្រទិចបរិយាក្សក្នុងខ្លួនដង  
ប្រយោជន៍ឲ្យគេប្រកាសប្រាប់ពីឈ្មោះអញទូទៅពេញផែនដី។

ដូច្នោះ...គាត់ (ឥឡូវនេះមើលនៅទីនេះ។)...-មុន...ទ្រង់តែងផ្សាយ  
មេត្តាករុណា ដល់អ្នកណាតាមព្រះហឫទ័យ ហើយទ្រង់ធ្វើឲ្យអ្នកណា  
រឹងទទឹងក៏តាមតែព្រះហឫទ័យដែរ។

ដូច្នោះ អ្នកនឹងសួរខ្ញុំថា...ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់...នៅតែបន្ទោសទៀត?  
ដ្បិតតើអ្នកណាបានទទឹងនឹងព្រះហឫទ័យទ្រង់?

ប៉ុន្តែ ឱមនុស្សអើយ តើអ្នកជាអ្វី ដែលហ៊ានឆ្លើយទាស់នឹងព្រះ?  
ដូច្នោះ តើរបស់ដែលជាងសួនបានសួនធ្វើហើយ និងនិយាយទៅជាង  
នោះថា ហេតុអ្វីបានជាសួនធ្វើអញដូច្នោះឬអី?

តើជាងសួនគ្មានអំណាចលើដីឥដ្ឋ និងយកដុំដីដែលធ្វើជា  
វត្ថុ១សំរាប់ការជ្រុំសើរ ហើយ១ទៀតសំរាប់ការមិនប្រសើរទេឬអី?

ចុះបើសិនជាព្រះទ្រង់ចង់សំដែងសេចក្តីក្រោធ ព្រមទាំងបើកឲ្យ  
ស្គាល់ព្រះចេស្ដា ដល់គ្រឿង...ប្រដាប់គួរនឹងក្រោធ ដែលរៀបចំឡើង  
សំរាប់តែត្រូវបំផ្លាញដូច្នោះ ដែលទ្រង់ទ្រាំទ្រដោយអំណាច  
ជាយូរមកហើយ

...ហើយបើទ្រង់ចង់បើកឲ្យគ្រឿងប្រដាប់ ដែលគួរនឹងសេចក្តី  
មេត្តាករុណា ដែលទ្រង់បានរៀបចំជាមុន បានស្គាល់សេចក្តីរិសេសនៃ  
សិរីវិបុលសុខុមរបស់ទ្រង់វិញ

151 ឥឡូវសូមជជែកតវ៉ាជាមួយរឿងនោះបន្តិច។ ព្រះបានធ្វើវា! ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើវា  
តាមវិធីនេះ។ វាត្រូវតែនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះសូមស្គាល់។ ឥឡូវនេះប្រហែលប្រាំ  
នាទី ខ្ញុំចង់ហៅអ្នកឱ្យយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីមួយ។



152 តើព្រះជាម្ចី? ព្រះជាម្ចាស់គឺអស្ចារ្យអស់កល្បជានិច្ច។ នៅដើមដំបូងត្រលប់មកវិញមុនពេលមានការចាប់ផ្តើម ទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។ តើអ្នកដឹងទេ? ព្រះជាម្ចាស់គឺជា "វត្ថុនៃការគោរពបូជា" ហើយគ្មានអ្វីថ្វាយបង្គំទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់រស់នៅតែម្នាក់ឯង។

153 ហើយនៅក្នុងទ្រង់គឺជាគុណលក្ខណៈ។ តើគុណលក្ខណៈគឺជាអ្វី? គំនិតមួយ។ ឥឡូវនេះអ្នកនឹងទទួលបានអ្វីដែលនឹងរារាំងមេរៀននៅយប់នេះ។ សូមកត់សម្គាល់ ថាទ្រង់គឺជាលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ដែលមាននៅក្នុងទ្រង់។ ឥឡូវនេះវាគឺនៅក្នុងទ្រង់ដើម្បីធ្វើជាព្រះវរបិតា គឺនៅក្នុងទ្រង់ដើម្បីធ្វើជាព្រះ វាគឺនៅក្នុងទ្រង់ដើម្បីធ្វើជាព្រះរាជបុត្រា វាគឺនៅក្នុងទ្រង់ដើម្បីក្លាយជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ គឺនៅក្នុងទ្រង់ដែលបានប្រោសឱ្យជា។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនេះគឺគ្រាន់តែបង្ហាញពីលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ មិនមានអ្វីចេញពីសណ្តាប់ធ្នាប់ទេ។ តើអ្នកគិតថាព្រះជាម្ចាស់មិនបានឃើញទីបញ្ចប់ពីដំបូងទេឬ? ពិតប្រាកដណាស់ទ្រង់បានឃើញ។ គ្មានអ្វីគ្មានសណ្តាប់ធ្នាប់ទេ វាគ្រាន់តែបង្ហាញពីលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។

154 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនអាចគ្រាន់តែសុចរិតហើយធ្វើឱ្យមនុស្សម្នាក់ដួលចុះឡើយ។ ទ្រង់ត្រូវដាក់គាត់នៅលើមូលដ្ឋានស្មើភាព នៃទីភ្នាក់ងារសីលធម៌សេរីដើម្បីធ្វើការជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង ប៉ុន្តែដឹងថាគាត់នឹងដួល។

155 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនអាចក្លាយជាព្រះអង្គសង្គ្រោះបានឡើយលុះត្រាតែមានអ្វីបាត់បង់។ ទ្រង់មិនអាចក្លាយជាអ្នកព្យាបាលបានទេលុះត្រាតែមានអ្វីឈឺ។ រឿងទាំងនេះត្រូវតែបែបនោះ។ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតពួកគេដូច្នោះ គុណលក្ខណៈដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់អាចត្រូវបានបង្ហាញ។ បើគ្មានការនោះទេ ទ្រង់នឹងមិនដែលជាព្រះអង្គសង្គ្រោះឡើយ។ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់ជាព្រះសង្គ្រោះ គឺសូម្បីតែមុនមានពេលមួយ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះហើយ។ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ដូច្នេះត្រូវតែមានអ្វីបាត់បង់។ តើវានឹងទៅយ៉ាងណា?

156 ប្រសិនបើទ្រង់យកហើយឱ្យវាដួលចុះ គ្រាន់តែដើម្បីសង្គ្រោះវាទេ វាមិនយុត្តិធម៌ចំពោះការវិនិច្ឆ័យរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចបញ្ជូនមនុស្សទៅនរកហើយយុត្តិធម៌នោះទេ។ ទ្រង់មានចិត្តល្អ សុភាពរាបសារ ស្មោះត្រង់ និងជាចៅក្រមដ៏អស្ចារ្យ។ សូមមើល ទ្រង់នឹងធ្វើការប្រឆាំងនឹងអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។

157 ដូច្នេះទ្រង់ត្រូវបណ្តេញបុរសម្នាក់ចេញពីទីនេះ ហើយធ្វើឱ្យគាត់មានសិទ្ធិសេរីភាពខាងសីលធម៌ដោយសេរី ដូច្នេះគាត់នឹងដឹងថា នឹងធ្លាក់ចុះ។ ហើយនៅក្នុងរូបភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ តើគាត់អាចដួលដោយរបៀបណា? ឥឡូវអ្នកឃើញពន្លឺថ្ងៃទេ? ដូច្នេះទ្រង់ត្រូវតែបង្កើតផល ដោយអ្វីដែលចេញពីការបង្កើតដើម។ ឥឡូវអ្នកឃើញហើយ។ ឃើញទេ? អ្នកមកហើយ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មកនោះគឺជាអ្វីដែលបានធ្លាក់ចុះ។ គាត់បានធ្វើវាដោយដឹងថាវានឹងធ្លាក់ចុះ។ ហើយវាត្រូវបានដាក់នៅក្នុងកណ្តាប់ដៃរបស់សាតាំង សម្រាប់បង្ហូរកិត្តិយស។ តើកិត្តិយសត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅឯណានៅថ្ងៃនេះ? អ្នកគិតអំពីវា។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ។

158 ជាថ្មីម្តងទៀត ហេតុអ្វីបានជានាងត្រូវបានរចនាឡើងតាមរបៀបនេះហើយមិនដូចនារីដទៃទៀត ហេតុអ្វីបានជាស្ត្រីត្រូវបានរចនាឡើងដូច្នេះហើយមិនមែនដូចជាស្ត្រីផ្សេងទៀត? គ្មាននារីណាផ្សេងទៀតត្រូវបានរចនាឡើងដូចនេះទេ។ ពួកគេមិនមែនទេ ថ្ងៃនេះ។ ពួកគេមិនអាច។ មិនត្រូវបានធ្វើដូចនេះ នាងមិនអាចធ្វើបានទេ។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនបង្កើតស្ត្រីនេះនៅពេលនោះ ជាស្ត្រីម្នាក់ ដូចស្ត្រីដទៃទៀតដែរ ដូច្នេះនាងគ្រាន់តែដូចគ្នា តើអាចចិញ្ចឹមកូនបានទេ? បន្ទាប់មកនាងនឹងមានប្តី ហើយរស់នៅ។ ហើយនៅពេលដែលវាដល់ពេលសម្រាប់កូនរបស់នាង នាងនឹងមានកូន។ ហេតុអ្វី—ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើឱ្យនាងដូចនេះ?

159 ខ្ញុំមិនអាចនិយាយពាក្យទាំងនេះបានទេ។ ហើយអ្នកយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ មែនទេ? បើអ្នកអាចយល់សូមនិយាយ “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដង្ស ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? មានក្មេងស្រីវ័យក្មេងអង្គុយនៅទីនេះ ហើយក្មេងប្រុសតូច សូមមើល។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ ថាសត្វត្រូវតែមកដល់ពេលវេលាជាក់លាក់មួយនៃឆ្នាំ បន្ទាប់មកវាក៏គួររបស់នាង បន្ទាប់មកនោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ ស្ត្រីម្នាក់ វាមិនថាពេលណាទេ។ ហើយហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើឱ្យនាងដូចនេះ?

160 ឥឡូវនេះមើលកម្មវិធីអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់លាតត្រដាង នៅពេលយើងបន្តឆ្លងកាត់ទីនេះឥឡូវនេះ គ្រាន់តែល្អឥតខ្ចោះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ខ្ញុំមិនដឹងរឿងនេះរហូតដល់ថ្ងៃផ្សេងទៀត។

161 ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនធ្វើឱ្យនាងដូចកាលពីដើម ដូចជាស្ត្រីដទៃទៀតរបស់

ទ្រង់? ព្រោះវានឹងមិនសមនឹងទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាប្រភពនៃភាពបរិសុទ្ធទាំងអស់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ត្រូវអនុញ្ញាតឱ្យសាតាំងចាប់នាង ជាអ្វីដែលវា បានធ្វើនៅក្នុងភាពរង្វេងស្មារតី។ សត្វប្រភេទនេះ នឹងមិនក្លាយជាប្រសប់ទ្រង់ឡើយ ដែលត្រូវបានរចនាឡើងតាំងពីដំបូង។

162 រាល់ស្នាព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានរចនា តាមលំនាំដើម គឺស្ថិតក្នុង និរន្តរភាព។ រាល់ស្នាដៃដើមរបស់ទ្រង់គឺមាននិរន្តរភាព។ ឆ្កែញី ឆ្កែឈ្មោល សូម មើល គោញី គោឈ្មោល អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងការបន្ត។ ធម្មជាតិទាំងអស់ស្ថិត ក្នុងនិរន្តរភាព។ គ្រាប់ពូជងាប់ ទៅក្នុងដី ដូចជាការស្លាប់ ការបញ្ចុះសព ការ រស់ឡើងវិញ។ ស្លឹកឈើចុះពីដើមឈើទម្លាក់ស្លឹករបស់វា ត្រលប់មកវិញនៅ ឆ្នាំក្រោយជាមួយនឹងការរស់ឡើងវិញនៃស្លឹកថ្មី។ សូមមើលតើខ្ញុំចង់មានន័យអ្វី? អ្វីគ្រប់យ៉ាងសូម្បីតែធម្មជាតិរបស់ព្រះគឺទាំងអស់នៅក្នុងនិរន្តរភាពតែមួយ ហើយ នេះគឺជាអ្វីដែលត្រូវបានរចនាឡើងចេញពីការបន្តរបស់ព្រះ។ ធម្មជាតិត្រូវបាន រចនាឡើងដូច្នោះវាមិនអាចធ្វើបាបបានទេ។ សូមគិត! ការបង្កើតដើមរបស់ព្រះមិន អាចធ្វើបាបបានទេ។

163 អូ តើអ្នកមិនឃើញវាទេឥឡូវនេះ នៅក្នុងទិដ្ឋភាពនេះ ការបង្កូចរបស់ ក្រុមជំនុំ? ភាពដើមគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! គ្មានបាបនៅក្នុងព្រះទេ។ សូម មើលតើខ្ញុំចង់មានន័យអ្វី? នេះគឺជាសត្វដែលកើតឡើងដោយការរង្វេងស្មារតី។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងមានក្រុមជំនុំមួយ ប៉ុន្តែសូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលរៀបរយនេះដែល ពួកគេចេញមកទីនេះ។

164 ព្រះមានប្រុសនិងស្រី។ ប៉ុន្តែ ស្រ្តីម្នាក់នេះ ឃើញទេ ឆាតសញ្ញារបស់វាបង្ហាញ ពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់ព្រះ។ យើងអាចចំណាយពេលមួយឬពីរម៉ោងហើយ បំបែកវាចុះ។ នាង...ការបង្កើតសត្វនេះតាមរបៀបនោះ ទ្រង់បានបង្កើតសត្វនោះ ហើយបានប្រែក្លាយនាងដើម្បីឱ្យសាតាំងអាចចាប់នាង ហើយវាបានធ្វើ។ ទ្រង់ នៅតែទទួលនាង។ នាងគួរតែរត់ទៅឯឈើឆ្កាងប្រសើរជាង ដូចបុរស ដែរ។

165 សូមកត់សម្គាល់ ធម្មជាតិទាំងអស់ដំណើរការជាបន្តបន្ទាប់។ ប្រសិនបើទ្រង់ បានបង្កើតស្រ្តីនៅក្នុងការបង្កើតដើម ដូចគ្នានោះគ្មានបាបឡើយ ដោយសារតែ នាងមិនអាចធ្វើបាន នាងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ នាងគឺជាការបំភាន់នៃការបង្កើត ដើម។

166 ដូច្នោះអំពើបាបទាំងអស់គឺជាការបំភាន់នៃសេចក្តីពិតដើម! តើអ្វីទៅជាការកុហក? គឺបំភាន់សេចក្តីពិត។ តើអ្វីទៅជាអំពើឆិតក្បត់? គឺជាទង្វើត្រឹមត្រូវដែលបំភាន់។ ដូច្នោះមានសត្វដែលរង្វេងនោះ មានអ្វីៗដែលរង្វេង។ ហើយរឿងទាំងមូលត្រូវបានសរសេរដោយអក្សរ បា-ប ដាក់នៅទីនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលសំណួរគឺធំខ្លាំងណាស់។

167 មានតែបំណែកមួយ ជាសំណល់ ធ្វើពីបុរសម្នាក់ ដើម្បីបញ្ឆោតគាត់ដោយព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតវានៅទីនេះបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ នោះហើយជាអ្វីដែលនាងត្រូវបានបង្កើតឡើង។

168 ស្ត្រីដែលគ្មានសីលធម៌គឺជារឿងទាបបំផុតដែលអាចគិតដល់នៅលើផែនដី។ សូមអភ័យទោសចំពោះការនេះ ស្ត្រីវ័យក្មេងអើយ។ នាងគ្មានអ្វីក្រៅពីធុងសំរាមរបស់មនុស្ស ដែលជាការបង្ហាញពីការរួមភេទ។ នោះហើយជាអ្វីដែលនាង គឺជាស្ត្រីអសីលធម៌ គឺជាសំរាមរួមភេទរបស់មនុស្ស ការបំពុល កន្លែងដែលកខ្វក់ កខ្វក់លម្អ ភាពកខ្វក់ទាបត្រូវបានបោះចោលដោយនាង។ តើនាងបង្កើតវិធីនេះដើម្បីអ្វី? សម្រាប់ការបោកប្រាស់។ រាល់អំពើបាបដែលធ្លាប់មាននៅលើផែនដីគឺបណ្តាលមកពីស្ត្រីម្នាក់។

169 ហើយអ្នកវិភាគម្នាក់មកពីទីក្រុងឈីកាហ្គោ—ស្ត្រីម្នាក់បានសរសេរអត្ថបទនេះ កម្លាំងប៉ូលីស ថាពួកគេបានដេញតាមនៅសហរដ្ឋអាមេរិក តាមទីប្រជុំជនសហរដ្ឋអាមេរិក ថា “កៅសិបប្រាំបីភាគរយនៃរាល់ឧក្រិដ្ឋកម្មដែលមិនធ្លាប់មានក្នុងទម្រង់ណាក៏ដោយ នៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក មានស្ត្រីម្នាក់នៅក្នុងនោះឬនៅពីក្រោយវា។”

170 ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងនិយាយទាំងអស់នេះដើម្បីឈានទៅដល់រឿងមួយនៅទីនេះ ដើម្បីអ្នកអាចដឹងថាមានបញ្ហាអ្វី។

171 នាងត្រូវបានគេបង្កើតឡើងដើម្បីបញ្ឆោតដូចជានាងបានធ្វើជាមួយអំជាម នៅដើមដំបូង ប្រាប់គាត់ថាផ្លែឈើនោះនាំឱ្យរីករាយ ជាដើម។ ដើម្បីបញ្ឆោតគាត់ហើយនាំគាត់ចេញពីព្រះបន្ទូល។ នោះគឺជារបៀបដែលក្រុមជំនុំធ្វើនៅថ្ងៃនេះដូចគ្នា។

ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីនោះមក គាត់បានក្លាយជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់នាង ដើម្បីគ្រប់គ្រងលើនាង។

172 ឥឡូវនេះអ្វីដែលជាភាពខុសគ្នានៅថ្ងៃនេះ នៅក្នុងថ្ងៃនៃទស្សនៈនេះ។ ជំនួសឱ្យគាត់ធ្វើជាអ្នកគ្រប់គ្រងរបស់នាង នាងបានក្លាយជាព្រះរបស់គាត់។ ពិតណាស់នាងគ្រប់គ្រងគាត់។ ឥឡូវអ្នកប្រហែលជាអាចយល់ច្បាស់អំពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើ។ ដោយភាពស្រស់ស្អាតរបស់នាងនិងការគ្រប់គ្រងផ្លូវភេទ រូបរាងរបស់នាងដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយសាតាំង ដែលជាអនុផលដែលសាតាំងបានធ្វើ នាងត្រូវបានបញ្ជូនទៅឱ្យបញ្ឆោតកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ ហើយនាងអាចបញ្ជូនពួកគេទៅកាន់ឋាននរកច្រើនជាងឧបករណ៍ដទៃទៀតដែលសាតាំងមាន។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

173 ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីរឿងអសីលធម៌ឥឡូវនេះ មិនមែនសំដៅលើអ្នកទេបងប្អូនស្រីអើយ។ យើងនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក នូវកន្លែងដែលត្រឹមត្រូវ ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅទីនេះ។ វាស្ថិតនៅក្នុងផែនការរបស់ព្រះតាំងពីដំបូង—តាំងពីការចាប់ផ្តើម។

174 ឥឡូវនេះដើម្បីធ្វើថ្ងៃនេះ តើព្រះនៃសហរដ្ឋអាមេរិកជាអ្វី? តើអ្នកចាំទេនៅក្នុងរោងឧបោសថកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានអធិប្បាយអំពីរឿងនោះ? ព្រះនៃយុគសម័យទំនើបនេះ អ្នកលេងអង្គុយនៅទីនោះជាមួយនឹងការតុបតែងខ្លួន ហើយសំលៀកបំពាក់ត្រូវបានទាញឡើងលើជងរបស់នាង ហើយអ្វីៗដូចនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលព្រះរបស់អ្នក!” ហើយវាត្រូវហើយ នាងនៅរាល់ការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មពាក់ កណ្តាលអាគ្រាត។ នាងនៅតាមផ្លូវ ក៏ដូចគ្នាដែរ។

175 វាជាឧបករណ៍របស់សាតាំង “ពីដំបូង” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ ឃើញទេ? យើងមើលឃើញថាវាពិតជាដូច្នោះ ហើយឥឡូវនេះ “ពីដំបូង” និងអ្វីដែលគាត់កំពុងនិយាយ។

176 ឥឡូវនេះ ពួកមិនជឿបានធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាព្រះ (តើអ្នកដឹងទេ?) ព្រះស្រី។ ពិតជាបានធ្វើអញ្ចឹង។ ពួកគេធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាទេពធីតា ដ្បិតពួកគេបានរួមភេទក្នុងការគោរពបូជារបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានអះអាងថា “នាងគឺជាអ្នកបង្កើត។ នៅក្នុងស្បូននាងកាន់គ្រាប់ពូជហើយបង្កើត។” នោះគឺជាការកុហក។ មានអ្នកបង្កើតតែម្នាក់គត់ គឺព្រះ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកចាំប៉ូលនៅទីនោះទេ? “ដោយអាណា នៃក្រុងអេភេសូ” រូបភាពនៃថ្មមួយបាន និយាយថា “ព្រះស្រីនៃស្ថានសួគ៌ បោះចោល។” តើអ្នកមិនឃើញទេថាការគោរពបូជាសាសនាខុសឆ្គងគឺជាអ្វី?

177 ហើយយើង មិនដឹង ខ្លួនយើងបែរខ្លួនត្រង់ទៅរកការគោរពបូជាចំពោះ ស្ត្រីវិញ

សត្វដែលទាបបំផុតនៅលើផែនដី គោរពបូជាស្រ្តី! នាងនឹងធ្វើឱ្យបុរសធ្វើតាមវិធី  
ណាដែលនាងចង់។ ហើយមិនស្គាល់ថា ភាពស្រស់ស្អាតនៅខាងក្រៅទាំងអស់  
នោះ គឺមានឋាននរកនៅខាងក្នុង។ សាឡូម៉ូនបាននិយាយថា “នាង ទ្វាររបស់នាង  
គឺជាទ្វារទៅកាន់ឋាននរក។”

178 ឥឡូវនេះយើងឃើញយ៉ាងច្បាស់នៅទីនេះនូវអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមាន  
បន្ទូលនៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី ២ និងខទី ១៥ នៃគោលលទ្ធិនីកូឡាទីន ការ  
មកដល់នៃក្រុមជំនុំនោះទាញខ្លួនវាចេញពីព្រះបន្ទូល។

179 យើងក៏អាចឃើញនៅទីនេះ យ៉ាងច្បាស់ នូវកម្មវិធីកខ្វក់ គ្មានសីលធម៌  
ទាំងនេះ ដែលយើងមាននៅលើកញ្ចក់ទូរទស្សន៍ នៃមហាក្សត្រីសិចហូលីវូដ។  
យើងអាចឃើញភាពសៅហ្មងនៃទីក្រុងនេះ ដោយសារក្មេងៗ ក្មេងស្រីៗតូចៗ ដើរ  
ឡើងចុះតាមផ្លូវនៅទីនេះ ជាមួយប៊ីតធីតូច ខោអាវតឹងៗ រុំជុំវិញ ហើយវាត្រជាក់  
ល្មមអាចបង្កកពួកគេរហូតដល់ស្លាប់។ ពួកគេមិនដឹងថានោះជាអារក្សដែលកំពុង  
ធ្វើនោះទេ។ ពួកគេមានវិញ្ញាណអាក្រក់ហើយមិនដឹងទេ! អ្នកមិនឃើញឆ្កែញី  
ធ្វើបែបនេះទេ មែនទេ? អ្នកមិនឃើញស្រីណាធ្វើបែបនេះទេ ហើយក៏គ្មានបុរសល្អ  
ណាដើរទៅរកនាង បានដែរ។

180 ឃើញទេ ឥឡូវនេះអ្នកទទួលបានរូបភាពហើយឬនៅ? យើងនឹងណែនាំ  
អ្វីមួយក្នុងពេលតែមួយ ដែលព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

ឥឡូវនេះអ្នកឃើញនីកូឡាទីន អ្នកឃើញលទ្ធិរបស់ពួកគេ។

181 អ្នកឃើញមហាក្សត្រីវ័យជំទង់ ពួកគេហៅវាថា អារយីតទាំងនេះនៅ  
តាមផ្លូវ។ ធ្លាប់តែត្រូវទៅសំដែងពាក្យអាសអាភាសខ្លះនៅចំហៀងផ្លូវ ដើម្បី  
មើលកម្រាលពួក។ គ្រាន់តែបើកភ្នែករបស់អ្នក មើលទៅក្រៅតាមដងផ្លូវនោះ  
ហើយនោះជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើឥឡូវនេះ។ រឿងទាំងមូលគឺជាការថតចម្លង។  
ប្រាកដហើយ។ តើពួកគេធ្វើវាដើម្បីអ្វី? ដើម្បីធ្វើឱ្យវិធីបំផ្លូល សម្រាប់ល្បួង គឺជា  
រឿងតែមួយគត់ដែលនាងអាចធ្វើបាន។ នាងធ្វើវាព្រោះនាងមិនកខ្វក់ នាងធ្វើវា  
ព្រោះនាងត្រូវបានបង្កើតតាមវិធីនោះ។ នាងមិនដឹងថានាងជាឧបករណ៍នៅក្នុងដៃ  
របស់សាតាំងទេ ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលនាងមាន។

182 សូម្បីតែនៅក្នុងសាលារបស់យើងនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ពួកគេកំពុងបង្រៀន

ពីសកម្មភាពផ្លូវភេទ។ ពិភពលោកដ៏ពុករលួយរបស់យើងនៃការថ្វាយបង្គំស្រី!  
ខ្ញុំដឹងថាពួកគេមិនចង់ជឿរឿងនោះទេ។ ឈរហើយច្រៀងចម្រៀង ប្រភេទខ្លះ នៅ  
ថ្ងៃណាមួយ។ ហើយចេញក្រៅជាមួយស្រ្តី រត់ជុំវិញ ពេញមួយយប់។ ឃើញទេ?  
ហ្នឹងហើយ។ នៅពេល ក្នុងព្រះនេត្រនៃព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបន្ទូល នាងគឺជាសត្វ  
ទាបបំផុតក្នុងចំណោមសត្វទាំងអស់ដែលព្រះដាក់នៅលើផែនដី។ មើលចុះ។

183 នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះហាមឃាត់នាងមិនឱ្យបង្រៀនព្រះបន្ទូល  
របស់ទ្រង់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឆ្នាំម៉េចទី១ជំពូក២៖៩-១៥ “ខ្ញុំមិនអនុញ្ញាតឱ្យ  
ស្រ្តីបង្រៀនឬមានសិទ្ធិអំណាចអ្វីឡើយ។” ឃើញទេ? ហើយកូរិនថូសទី១  
ជំពូក១៤:៣៤ “សូមឱ្យស្រ្តីរបស់អ្នកនៅស្ងៀមនៅក្នុងព្រះវិហារ មិនអនុញ្ញាតឱ្យ  
ពួកគេនិយាយទេ ពីព្រោះពួកគេត្រូវបានបញ្ជាឱ្យនៅស្ងៀម។ ច្បាប់ក៏និយាយ  
ដែរ។” ប៉ុន្តែតើថ្ងៃនេះព្រះវិហារធ្វើអ្វី? ពួកគេធ្វើឱ្យនាងក្លាយជាគ្រូគង្វាល នាង  
ជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរហាមឃាត់វាទាំងស្រុង។ ហើយ  
ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ដូចច្បាប់ចែងដែរ” ធ្វើឱ្យវាដំណើរការដោយឥតឈប់ឈរ  
រឿងទាំងមូល។

184 ដូចកូនចៀមដែរ កាលពីយប់មិញគឺជាកន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់ ដែល  
ស្ថិតនៅក្រោមការបង្កូរឈាមរបស់កូនចៀម។ វាគឺជាកន្លែងតែមួយគត់នៅថ្ងៃនេះ  
នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកធ្វើគឺចូលទៅក្នុងទ្រង់។ នោះគឺជាកន្លែង  
តែមួយគត់ដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ វាតែងតែជាវិធីនោះ។ កន្លែងថ្វាយបង្គំតែមួយគត់គឺ  
ស្ថិតនៅក្រោមការបង្កូរឈាម។

185 ដូច្នេះឥឡូវនេះយើងឃើញរូបភាពទាំងមូលរបស់វាលាតត្រដាងដល់យើង។  
នាងនៅទីនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះមិនអនុញ្ញាតឱ្យនាងបង្រៀន  
មិនអនុញ្ញាតឱ្យនាងធ្វើអ្វីនៅក្នុងព្រះវិហារទេ តែត្រូវអង្គុយស្ងៀមដោយមានស្បែក  
មុខ។

186 ឥឡូវអ្នកឃើញទេថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំនិយាយនិងធ្វើអ្វីៗដែលខ្ញុំបានធ្វើ ដឹង  
ថាទាំងអស់នេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំទេ បងប្អូន ប្រុសស្រី? ខ្ញុំដឹងថា បងស្រីរបស់ខ្ញុំ...  
អ្នកមានកន្លែងរបស់អ្នក (គ្រាន់តែចាំមួយភ្លែតប៉ុណ្ណោះ) និងចរិតលក្ខណៈដ៏អស្ចារ្យ  
ដែលព្រះអាចបង្កើតនៅក្នុងអ្នក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមនិយាយនៅម្ខាងទៀត  
ដើម្បីបង្ហាញថាអ្នកមកពីអ្វីពិតប្រាកដ “តាំងពីពេលចាប់ផ្តើម។” ព្រះយេស៊ូវបាន

ប្រាប់យើងថា “ត្រលប់ទៅដើម” ដើម្បីរកវា។ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ។

187 ឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវវាយពិន្ទុខ្ពស់លើចំណុចនេះ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកយល់ពីវា។ ហើយអ្នកដែលនឹងស្តាប់ខ្សែអាត់នេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកយល់។ គ្រាន់តែត្រលប់មកវិញ។ វាគ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញថាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ត្រលប់មករករឿងពីដំបូង ហើយស្វែងយល់។” អ្វីៗទាំងអស់សូមត្រលប់ទៅខាងដើមវិញ។ អ្នកអាចឃើញ ថ្ងៃនេះ។

188 ហេតុអ្វី មនុស្ស គេនិយាយថាខ្ញុំជាមនុស្សស្អប់ស្រី។ នោះគឺនៅឆ្ងាយពីការពិត។ ខ្ញុំមិនអញ្ចឹងទេ។ ពួកគេហៅ “អ្នកដែលស្អប់ខ្ពើមស្រី”។ សូមចងចាំថាពួកគេបានហៅប៉ុលប៉ាតាជាមនុស្សស្អប់ស្រី។ អ្នកដឹកនាំស្រីម្នាក់ មិនយូរប៉ុន្មានបាននិយាយថា “អូ អ្នកដូចជាប៉ុលប៉ាតា ហើយអ្វីដែលគាត់ត្រូវធ្វើគឺជ្រើសរើសស្រីយើង។”

189 ពួកបរិសុទ្ធនៃព្រះ ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសរសេរព្រះគម្ពីរ សញ្ញាថ្មីនិងជំទាស់នឹងពាក្យរបស់គាត់? គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាពីស្ថានសួគ៌បង្រៀនអ្វីផ្សេងក្រៅពីនេះដែលខ្ញុំបាននិយាយ សូមឱ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ” មិនអនុញ្ញាតឱ្យស្រីអធិប្បាយមួយចំនួន។

190 ពួកគេនិយាយថាអេលីយ៉ាជាមនុស្សស្អប់ស្រី។ គាត់មិនមែនជាមនុស្សស្អប់មនុស្សស្រីទេ។ គាត់គ្រាន់តែមិនចូលចិត្តពួកគេជាជេសេបិល។

191 ហើយបើដូច្នោះមែន នោះត្រូវតែជាព្រះត្រូវតែជាវិធីដូចគ្នា ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានមកដល់ពួកហោរា។ ដូច្នោះវាត្រូវតែជាព្រះដូចគ្នា ដូច្នោះសូមមើល ទ្រង់ដឹងពីការបង្កើតដើម “ពីដំបូង” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពីការចាប់ផ្តើម។” ពួកគេគឺជាហោរាដែលព្រះបន្ទូលបានមកដល់។

192 ហើយទ្រង់បានបង្កើតនាងសម្រាប់បុរស មិនមែនបុរសសម្រាប់នាងទេ។ តើអ្នកដឹងពីការនោះទេ ដែល “ស្រ្តីត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់បុរស ហើយមិនមែនបុរសសម្រាប់ស្រ្តីទេ”? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ព្រះគម្ពីរបង្រៀនថា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ នាងត្រូវបានផ្តល់កន្លែងមួយ នៅចំពោះមុខបុរស មុនពេលការធ្លាក់ចុះគឺស្មើនឹងការបង្កើតទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ “បន្ទាប់ពី” ការដួលរលំ ឥឡូវនេះយើងលើកយកប្រធានបទនេះមកបង្ហាញ។ ប៉ុន្តែ “បន្ទាប់ពី” ការធ្លាក់ចុះ គាត់គឺជា



អ្នកគ្រប់គ្រងរបស់នាង នាងត្រូវតែរក្សាការស្ងៀមស្ងាត់ក្នុងគ្រប់បញ្ហា ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីការចាប់ផ្តើមដំបូងបានបញ្ចប់។

193 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “វាមិនដូច្នោះទេតាំងពីដំបូង។” នោះគឺជាពេលដែល បានចាប់ផ្តើម នៅពេលដែលព្រះបានបង្កើតវាលើកដំបូងនៅក្នុងការបង្កើត ដើមរបស់ទ្រង់។ ទាំងអស់គ្នាដែលយល់សូមនិយាយ “អាម៉ែន” ជាថ្មីម្តងទៀត។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។ នៅដើមដំបូងព្រះបានបង្កើតមនុស្ស ប្រុសម្នាក់និងស្រីម្នាក់។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកស្រីម្នាក់នេះត្រូវបានគេធ្វើឱ្យមានលក្ខណៈ ខុសប្លែកពីសត្វពាហនៈ សត្វដទៃទៀតទាំងអស់ សម្រាប់ការបោកបញ្ឆោត។ ឥឡូវនេះសូមមើលឥឡូវនេះ “វាមិនដូច្នោះទេតាំងពីដំបូង។” នាងត្រូវបានគេបង្កើត ប្រសិនបើនាងនៅតែស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដើម នាងនឹងមិនដែលដួលឡើយ។ ប៉ុន្តែ នាងបានបង្កឱ្យមានការដួលរលំនិងការខានដែលបានបំបែកការបន្តទាំងមូល របស់ព្រះ ហើយបោះចោលសេចក្តីស្លាប់ ទុក្ខព្រួយ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត នៅលើ ផែនដី។ នាងត្រូវបានបង្កើតឡើងដូច្នោះ។

194 ឥឡូវនេះសូមកត់សំគាល់។ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពី ការចាប់ផ្តើមបន្ទាប់ពីការ ចាប់ផ្តើម បន្ទាប់ពីពេលចាប់ផ្តើម។ ត្រលប់ទៅទីនោះវិញ គឺភាពអស់កល្បជានិច្ច បានបញ្ចប់។ សូមកត់សំគាល់ថា បន្ទាប់ពីការដួលរលំនោះត្រូវបានធ្វើឡើងដោយ អេវ៉ា បន្ទាប់ពីការធ្លាក់ចុះនោះ ចាំបាច់ត្រូវមានកិច្ចព្រមព្រៀងមួយទៀត។ ឥឡូវនេះ នេះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកធំពប់ដួល ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបទគម្ពីរដើម្បីបញ្ជាក់ថានេះ គឺជាសេចក្តីពិត។ ឥឡូវនេះសូមកត់សំគាល់បន្ទាប់ពីការធ្លាក់ចុះ ព្រះយេស៊ូវបាន និយាយថា...ព្រះជាម្ចាស់នៅដើមដំបូង បានបង្កើតប្រភេទមួយ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីការធ្លាក់ចុះ ឥឡូវនេះយើងនឹងហួសពីនេះ។ កិច្ចព្រមព្រៀងគឺស្មើគ្នា ប៉ុន្តែឥឡូវនេះបន្ទាប់ពីការធ្លាក់ចុះមានកិច្ចព្រមព្រៀងមួយផ្សេងទៀតដែលបាន ធ្វើ។ ឥឡូវនេះនាងលែងជាអ្នកគ្រប់គ្រងជាមួយគាត់ ហើយម្នាក់ៗត្រូវមានកិច្ច ព្រមព្រៀងដាច់ដោយឡែកពីគ្នា។

195 ឥឡូវសូមមើលថាតើត្រឹមត្រូវឬអត់។ ចូរយើងយកលោកុប្បត្តិ ៣ ហើយ ស្វែងយល់ថាតើនេះត្រឹមត្រូវឬអត់ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងដើរទៅមុខ ព្រោះ យើងចង់មានភាពវិជ្ជមានចំពោះរឿងទាំងនេះ ពួកគេត្រូវបានគេបង្រៀនចេញ ហើយបានបង្ហាញការពិតយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ដូច្នេះប្រហែលជានៅទីនេះយើងមាន

ពេលបន្តិច ព្រោះយើងមិនឆ្ងាយពីទីបញ្ចប់ទេឥឡូវនេះ ដើម្បីឈានទៅដល់ផ្នែក  
បញ្ចប់ នៃប្រធានបទដើម្បីបង្ហាញពីមូលហេតុនិងអ្វីអំពីការរំលងលះ ជាដើម។  
ឥឡូវនេះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិជំពូកទី ៣ ហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះជាមួយ  
ខ ៣ និងខ ១៦។ ចូរចាប់ផ្តើមនៅខ ១៤។

ហើយព្រះអម្ចាស់...បាននិយាយទៅកាន់ពស់ថា (ឥឡូវនេះទ្រង់នឹង  
ដាក់បណ្តាសាវា) ដោយព្រោះឯង—បានធ្វើដូច្នោះ នោះនៅក្នុងអស់ទាំង  
ពួកសត្វ...ស្រុក សត្វព្រៃ ឯងជាសត្វត្រូវបណ្តាសាហើយ គឺឯងត្រូវលូន  
តែនឹងពោះ ហើយត្រូវស៊ីឆ្កែលីដីអស់១ជីវិត:

អញនឹងធ្វើឲ្យឯង ហើយនិងស្រ្តី គឺទាំងពូជឯង និងពូជនាង  
មានសេចក្តីខ្មាំងនឹងគ្នា ពូជនាងនឹងកិនក្បាលឯង ហើយឯងនឹងចឹក  
កែងជើងគេ។ (ការសន្យា “ឆ្លងកាត់ស្រ្តី” ព្រះមេស៊ី ដើម្បីលោះ។)

ទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលទៅស្រ្តីវិញថា...

196 ឥឡូវនេះមើលចុះ ឥឡូវនេះមានសេចក្តីសញ្ញាជាមួយពស់។ អ្វីដែលពួកគេ  
ទាំងអស់មិនអីទេនៅដើមដំបូង ឬមុនពេលចាប់ផ្តើម។

ទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលទៅស្រ្តីវិញថា អញនឹងចំរើនឲ្យឯងមានសេចក្តី  
ព្រួយលំបាកជាច្រើនឡើង ក្នុងវេលាដែលមានផ្ទៃពោះ ឯងនឹង  
បង្កើតកូនដោយឈឺចាប់ ចិត្តឯងនឹងប្រាថ្នាខាងឯស្តី ហើយប្តីនឹង  
ត្រួតត្រាលើឯង (មិនមានភាពស្មើគ្នាជាមួយគ្នាទៀតទេ។)

197 ឥឡូវនេះនាងបានបត់ស្តាំ ហើយនាងគឺជាអ្នកគ្រប់គ្រង។

រួចទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលទៅអំដាមថា ដោយព្រោះឯងបានស្តាប់  
តាមប្រពន្ធងង ហើយស៊ីផ្លែឈើនោះ ដែលអញបានហាមមិនឲ្យស៊ី...  
ឡើយ: នោះដីត្រូវបណ្តាសា (មិនមែនបណ្តាសាអំដាមទេ ឥឡូវនេះ)  
ត្រូវបណ្តាសាដោយព្រោះឯង ឯងត្រូវរកស៊ីពីដីដោយនឿយហត់  
អស់១ជីវិត

ដីនឹងដុះជាបន្តា...ហើយនឹងអញ្ជាញឲ្យឯង ឯងត្រូវស៊ីអស់ទាំង  
តិណជាតិដែលដុះនៅស្រែចំការ

ឯងនឹងបានអាហារស៊ីដោយការបែកញើស ដរាបដល់ឯង  
ត្រឡប់ទៅជាជីវិត ពីព្រោះអញបានយកឯង—ពីដើម ដ្បិតឯង  
ជាធូលីដី៖ ក៏ត្រូវត្រឡប់ទៅជាធូលីជីវិត។

198 កិច្ចព្រមព្រៀងពីរ។ ឥឡូវនេះវាបញ្ចប់ “ការចាប់ផ្តើម” ពីអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមាន  
បន្ទូល “វាមិនដូច្នោះទេនៅដើមដំបូង។” ឥឡូវនេះយើងទទួលបានកិច្ចព្រមព្រៀង  
មួយទៀត។ សូមកត់សម្គាល់ វាក៏ជាកិច្ចព្រមព្រៀងមួយទៀត។ ឥឡូវនេះមានកិច្ច  
ព្រមព្រៀងមួយសម្រាប់ផលិតផល និងអនុផល។ សូមកត់សម្គាល់ ការធ្លាក់ចុះ  
បាននាំមកនូវបញ្ហា សេចក្តីស្លាប់ ដល់គ្រប់សត្វនៃការបង្កើត ដែលធ្វើឱ្យមានភាព  
ខុសប្លែកគ្នានៅក្នុងធម្មជាតិទាំងអស់។ ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងកត់សំគាល់នូវអ្វី  
ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអំពី “ពីដំបូងវាមិនដូច្នោះទេ។” ឥឡូវនេះវាមិនដូច្នោះទេ  
“ពី” វាក៏ឥឡូវនេះវាក៏ជា “បន្ទាប់ពី” ការចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះមានកិច្ចព្រមព្រៀង  
ទៀត។

199 ដំបូងគ្រាន់តែជាកិច្ចព្រមព្រៀងមួយ អំពីមនុស្សនិងអេវ៉ាមានភាពស្មើគ្នា បុរសម្នាក់  
និងស្ត្រីម្នាក់។ ឥឡូវនេះស្ត្រីនោះបានធ្វើបាប ហើយតើនាងធ្វើអ្វី? (ដែលធ្វើឱ្យ  
ពួកគេស្លាប់) ហើយព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែធ្វើកិច្ចព្រមព្រៀងមួយ ដោយកិច្ចព្រមព្រៀង  
មួយទៀត។ នៅទីនេះវាត្រឹមត្រូវនៅលោកុប្បត្តិ ៣:១៦ ទ្រង់បានធ្វើកិច្ចព្រមព្រៀង  
មួយទៀត។

200 ឥឡូវនេះពិភពលោកនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើងវិញ មិនមែនដោយការបង្កើត  
ដើមរបស់ព្រះ ដូចកាលពីដើមឡើយ មិនមែនដោយការបង្កើតដើមទេ ប៉ុន្តែដោយ  
ចំណង់ផ្លូវភេទ។ ឥឡូវនេះវាយកចិត្តទុកដាក់ “ការចាប់ផ្តើម” មែនទេ? នៅដើម  
ដំបូងមានតែបុរសម្នាក់និងស្ត្រីម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ ដែលជាបុរសនិងស្ត្រីម្នាក់ ប៉ុន្តែ  
នៅពេលដែលនាងឆ្លងកាត់ខ្សែបន្ទាត់នោះហើយនាំមកនូវអំពើបាបនេះ ឥឡូវនេះ  
ពិភពលោកនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើងវិញ ដោយការរួមភេទ មិនមែនដោយការបង្កើត  
ទេ។ ដោយការរួមភេទ។ សូមមើលតើស្ត្រីនៅឯណាឥឡូវនេះ? ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនោះ  
គឺជារបៀបដែលពិភពលោកមានកំនើនប្រជាជនសព្វថ្ងៃតាមរយៈស្ត្រី។

201 នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវឆ្លងកាត់ស្ត្រីនោះ ដើម្បីនាំវា  
ត្រលប់ទៅដើមដំបូងរបស់វាម្តងទៀត ដោយគ្មានចំណង់ផ្លូវភេទ។ ទ្រង់កើតពី  
ព្រហ្មចារី។ ប៉ុន្តែ ហាលេលូយ៉ា នឹងមានពេលមួយដែលវានឹងមិនមានការរួមភេទ

ទៀតទេ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់នឹងត្រាស់ហៅកូនចៅរបស់ទ្រង់ពីធូលីដើមកែវផែនដី ដូចដើមវិញ មិនមែនតាមរយៈស្រ្តីណាម្នាក់ឡើយ។ ប៉ុន្តែតាមរយៈការបង្កើតដីឥដ្ឋ និងពន្លឺលោហធាតុ និងប្រេងឥន្ធនៈ ទ្រង់នឹងបង្កើតម្តងទៀតដូចទ្រង់បានធ្វើដល់ អំដាមនៅលើកំបូង។ ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើឱ្យរឿងនេះអាចកើតឡើង ដោយព្រះ បានបង្កើតអង្គទ្រង់ជាមនុស្ស ហើយចូលមកក្នុងពិភពលោកដើម្បីឱ្យទ្រង់អាចសុគត់ តាមរយៈស្រ្តីម្នាក់នេះ។ ឥឡូវនេះគឺជាពេលវេលាសាកលរុង ដោយអំពើបាប។

202 ឥឡូវអ្នកឃើញហើយ “បន្ទាប់ពី” ការចាប់ផ្តើមវាគឺជាអ្វីផ្សេងទៀតដែល ត្រូវបានណែនាំ។ ឥឡូវនេះនេះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកភ្ញាក់ផ្អើល។ តើអ្នកនឿយហត់ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ!”—អដ។ គ្រាន់តែអង្គុយយូរបន្តិច។

203 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលសន្តិសញ្ញាទ្វេត្រូវបានធ្វើឡើងដោយបុរសនិងស្ត្រី តាមរយៈការរួមភេទ កិច្ចព្រមព្រៀងមួយទៀត (មិនមែនជាកិច្ចព្រមព្រៀងដំបូង ទេ ប៉ុន្តែជាកិច្ចព្រមព្រៀងមួយទៀត) ឥឡូវនេះតើមានអ្វីណែនាំ? ពហុពន្ធភាព ទាំងអស់។ បន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីការចាប់ផ្តើមពហុពន្ធភាពត្រូវបានណែនាំទាំង នៅក្នុងបុរសនិងនៅក្នុងសត្វ។ បន្ទាប់ពីការចាប់ផ្តើមការដួលរលំ។ ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់កំណត់លក្ខណៈថ្មី ជាថ្មី ដោយការរួមភេទ។ ព្រះបង្កើតដំបូងដោយ គ្មានការរួមភេទ។ តើអ្នកជឿទេ? ឥឡូវនេះវាជាកិច្ចព្រមព្រៀងមួយទៀតជាមួយ ធម្មជាតិ ទ្រង់កំណត់វាតាមលំដាប់មួយទៀត ដោយការរួមភេទ។ សន្តិសញ្ញា ទី ២៖ ប្រុស ១ ស្រីច្រើន ក្តាន់ឈ្មោលមួយក្បាល ក្តាន់ញីមួយហ្វូង។ អ៊ីចឹង ឬ? គោឈ្មោលមួយ ហ្វូងមេគោមួយហ្វូង គោជាច្រើន មានគកមួយ មេមាន មួយចម្ការ។ តើវាត្រូវទេ? ជាវីឌីយ៉ូ អ្នកសំណាញ់របស់ទ្រង់ ជាមួយនឹងប្រពន្ធប្រាំ រយនាក់ ជាមួយកូនមួយរយនាក់ដែលកើតក្នុងគាត់ ក្នុងមួយឆ្នាំ ពីស្ត្រីផ្សេងគ្នា អាហ៊ីម មនុស្សដែលជាសំណាញ់របស់ព្រះ។ សាឡូម៉ូនម្នាក់ ដែលមានប្រពន្ធមួយ ពាន់នាក់។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះវាមិនមែនដូច្នោះទេនៅដើមដំបូង ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះជាការពិត “បន្ទាប់ពី” ការចាប់ផ្តើម។ ស្ត្រីបានធ្វើដូចនេះ បន្ទាប់មកនាង គ្រាន់តែក្លាយជាអ្វីដែលនាងមានឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ?

204 ស្តេចដាវីឌ ដែលតំណាងឱ្យព្រះគ្រីស្ទ! កាន់វានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក។ ដាវីឌ តំណាងឱ្យព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកជឿទេ? ព្រះគ្រីស្ទកំពុងកំណត់...នឹងអង្គុយលើបល្ល័ង្ក របស់គាត់។ ហើយដាវីឌនេះ ជាបុរសម្នាក់ដែលជាសំណាញ់របស់ព្រះ មានប្រពន្ធ

ប្រាំរយនាក់។ សូមមើលតើខ្ញុំចង់មានន័យអ្វី? ជាវិធានមួយប្រពន្ធប្រាំរយនាក់  
របស់គាត់ សាឡាម៉ូនជាមួយប្រពន្ធមួយពាន់នាក់របស់គាត់។ ហើយសាឡាម៉ូន  
គឺជាកូនប្រុសរបស់ជាវិធាន នៅក្នុងធម្មជាតិ។ ដែលតំណាងឱ្យព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជា  
ព្រះរាជបុត្រារបស់ជាវិធាន នៅក្នុងវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែនោះគឺជាធម្មជាតិ ជីវិតផ្លូវភេទ។  
នេះនឹងក្លាយជាខាងវិញ្ញាណ បង្កើត ហេតុអ្វី បង្កើត។ ឃើញទេ? នោះហើយជា  
របៀបដែលវានៅដើមដំបូង ប៉ុន្តែមិនមែនឥឡូវនេះនៅក្នុងជីវិតដែលយើងរស់នៅ  
ឥឡូវនេះទេ។

205 សូមកត់សម្គាល់ កុំភ្លេចឱ្យសោះឥឡូវនេះ សូមយកវាទាំងអស់នៅទុកក្នុងចិត្ត  
របស់អ្នក។ ប៉ុន្តែមិនមានស្រ្តីណាម្នាក់ក្នុងចំណោមនោះអាចមានប្តីម្នាក់ផ្សេងទៀត  
ទេ។ គាត់គឺជាការបង្កើតដើម មិនមែននាងទេ។ គ្មានស្រ្តីណាម្នាក់ក្នុងចំណោម  
នោះអាចមានប្តីម្នាក់ទៀតទេ ប៉ុន្តែប្តីមួយអាចមានប្រពន្ធមួយពាន់នាក់។ នោះ  
ហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំបានត្រលប់  
មកវិញ ហើយចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំហើយបង្ហាញអ្នកពីខាងក្រោយ ដែលជា  
កន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។ ឥឡូវតើអ្នកឃើញវាច្បាស់ទេ? ពួកគេអាច  
មានច្រើន...

206 “អូ!” អ្នកនិយាយថា “នោះគឺសម្រាប់តែអ៊ីស្រាអែល។” តើមែនទេ?

207 នៅពេលអ័ប្រាហាំនាំសារ៉ាចុះមកស្រុកកីលីស្ទីន មានស្តេចមួយអង្គនៅទីនោះ  
ឈ្មោះអាប់ប៊ីម៉ាឡិច។ ហើយសារ៉ាមានអាយុមួយរយឆ្នាំហើយ ប៉ុន្តែនាងត្រូវបាន  
ផ្លាស់ប្តូរទៅជាស្រ្តីវ័យក្មេងហើយត្រូវបានគេធ្វើឱ្យស្រស់ស្អាត។ តើអ្នកដឹងទេ?  
[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អដ។] មិនអីទេ។ ហើយអាប់ប៊ីម៉ាឡិចក៏ចង់បាន  
នាងធ្វើជាប្រពន្ធ។ តើអ្នកចង់ចាំសាររបស់ខ្ញុំនៅលើវាទេ? អាប់ប៊ីម៉ាឡិចចង់យក  
សារ៉ាទៅធ្វើប្រពន្ធ។ ប្រហែលជាចង់ដេកជាមួយ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចយកនាង  
បានទេប្រសិនបើនាងរៀបការជាមួយអ័ប្រាហាំ។ ដូច្នេះអ័ប្រាហាំនិយាយទៅសារ៉ា  
“និយាយថាអ្នកគឺជា ‘បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ’ ព្រោះគាត់នឹងសម្លាប់ខ្ញុំដើម្បីឱ្យគាត់មាន  
អ្នក។” ហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនដេញអ័ប្រាហាំចេញពីប្រទេស ហើយយកប្រពន្ធ  
គាត់ហើយបន្តដំណើរទៅមុខទៀត? មិនត្រឹមតែមានច្បាប់មួយទេដែលមានក្នុង  
អ្នកជឿ ប៉ុន្តែចំពោះមនុស្សទាំងអស់នៅក្នុងការបង្កើត។ អ្នកមានបាបប្តីអ្នកបរិសុទ្ធ  
អ្នកគឺជាអ្នកទទួលខុសត្រូវចំពោះទង្វើទាំងនេះ។ មានស្តេចសាសន៍ដទៃ។ តើមាន

មនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងពីរឿងនោះថាជាការពិត? [អាម៉ែន។] វាជាព្រះគម្ពីរ លោកុប្បត្តិ ប្រហែលជំពូកទី ១៦ តាមខ្ញុំគិត។

208 អ្នកកត់សំគាល់ថា អាប៊ីម៉ាឡិចនឹងយកនាងទៅធ្វើប្រពន្ធ។ គាត់បានតាំងចិត្ត ថានឹងយកក្មេងស្រីជនជាតិហេព្រើរថ្មីនេះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “នេះជា របស់ខ្ញុំ...” នាងបាននិយាយថា “នោះគឺជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។”

គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។”

209 ហើយអាប៊ីម៉ាឡិចបាននិយាយថា “ពេលនោះខ្ញុំនឹងយកនាងធ្វើជាប្រពន្ធ។” តើអ្នកស្រមៃថាបុរសម្នាក់ធ្វើរឿងបែបនេះទេ? ប៉ុន្តែគាត់បានធ្វើវា។

210 ហើយនៅយប់នោះពេលគាត់ចូលគេង ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកក្នុងសុបិន ហើយនិយាយថា “អាប៊ីម៉ាឡិច អ្នកដេកលក់ស្រួលដូចមនុស្សស្លាប់។” ទ្រង់ កំពុងការពារ ហើយដែលជាស្រ្តីមឈាមយូដានៅទីនោះ អ្នកឃើញទេ? ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “អ្នកដេកដូចមនុស្សស្លាប់។ អ្នកយកប្រពន្ធរបស់បុរសផ្សេងដែលអ្នកចង់ រៀបការ។”

211 គាត់បាននិយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តស្មោះរបស់ទូលបង្គំ។” បាននិយាយថា “តើនាងមិនបានប្រាប់ខ្ញុំថាគាត់ជា ‘បងប្រុស’? នាងទេឬ? ខ្លួន គាត់ផ្ទាល់មិននិយាយថា ‘នោះគឺជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំទេឬ?’”

212 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំដឹងពីភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងអ្នក នោះហើយជា មូលហេតុដែលខ្ញុំមិនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកធ្វើបាបប្រឆាំងខ្ញុំ។” តើវាត្រូវទេ? បាន និយាយថា “ប្រគល់ប្រពន្ធរបស់គាត់ទៅវិញ ព្រោះបុរសនោះគឺជាហោរារបស់ខ្ញុំ។ ហើយលុះត្រាតែអ្នកយកប្រពន្ធរបស់គាត់ឱ្យគាត់វិញ...ហើយអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក មិនមែនជាបូជាចារ្យរបស់អ្នកទេ។ ប្រសិនបើគាត់មិន អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកទេ ប្រទេសជាតិរបស់អ្នកទាំងមូលនឹងត្រូវបាត់បង់។” អាម៉ែ ន។ មានព្រះគុណអស្ចារ្យ។ ត្រូវទេ។ “ប្រជាជាតិទាំងមូលរបស់អ្នកបានបាត់បង់។ នោះគឺជាប្រពន្ធរបស់បុរសនោះ ហើយគាត់គឺជាហោរារបស់ខ្ញុំ។” អាម៉ែន។ នោះ ហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នោះគឺជាបទគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ។

213 ឥឡូវនេះយើងបានដឹងហើយថា ការស្លាប់គឺជាបណ្តាសារ។ ការស្លាប់គឺជា បុព្វហេតុនៃអំពើបាបរបស់ស្រ្តី តាមរយៈស្រ្តីហើយមិនមែនបុរសទេ។ ដោយវិធីនៃ

ការរស់នៅរបស់នាង និងដោយសារនាង ការស្លាប់ទាំងអស់កើតឡើង។ វិធីផ្តល់ជីវិតរបស់នាងគឺសេចក្តីស្លាប់។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងអញ្ចឹង? យ៉ូប ១៤ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់បទគម្ពីរ។

214 ខ្ញុំមាន ប្រសិនបើអ្នកសួរសំណួរនេះ ខ្ញុំបានសរសេរព្រះគម្ពីរសំរាប់រាល់ចំនុចនេះ។

215 ប្រសិនបើអ្នកចង់អានយ៉ូប ១៤ នៅទីនោះ វានិយាយថា “បុរសដែលកើតពីស្រ្តីគឺមានរយៈពេលពីរបីថ្ងៃ ហើយពោរពេញដោយបញ្ហា។” តើវាត្រូវទេ? “គាត់ឡើងមកដូចផ្កា គាត់ត្រូវគេកាត់ចោល ហើយខ្លះខ្លាយចោលទៅ” ជាដើម។ ឃើញទេ? បុរសគ្រប់រូបដែលកើតពីស្រ្តី គឺកើតមកស្លាប់ភ្លាមៗនៅពេលដែលគាត់មក។

216 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់កើតមកក្នុងការបង្កើតនៃព្រះ គាត់មិនអាចស្លាប់បានទេ គាត់មកពីដើមឈើផ្សេងទៀតដែលមាននៅក្នុងសួនច្បារអេដែននៃព្រះគ្រីស្ទ។ ជីវិតអស់កល្បមកដល់ដោយដើមឈើ។

217 “អូ!” អ្នកនិយាយថា “នាងជាដើមឈើ?” ប្រាកដហើយ។ “អញ្ចឹងពួកគេនិយាយថា អ្នកមិនត្រូវយកដើមឈើនេះទេ។ ព្រះបាននិយាយថា នៅក្នុងលោកុបបត្តិខាងក្រោយ អ្នកមិនត្រូវយកដើមឈើនេះទេ។”

218 មែនហើយ ស្រ្តីគឺជាដើមឈើ។ នាងគឺជាដើមឈើហូបផ្លែ។ អ្នកគឺជាផ្លែឈើរបស់ម្តាយអ្នក។ ផលផ្លែនៃស្បូនគឺអ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយបន្ទាប់មកផ្លែឈើនៃជីវិត ដែលមាននៅក្នុងសួនច្បារអេដែន គឺព្រះគ្រីស្ទ។ តាមរយៈស្រ្តីមកមានការស្លាប់ តាមរយៈបុរសនៅក្នុងការបង្កើតដើម គឺមានជីវិត។ កើតពីស្រ្តីគឺជាសេចក្តីស្លាប់ កើតពីព្រះគ្រីស្ទគឺជាជីវិត។ ទទួលបានគំនិតនេះទេ? នោះហើយជាកន្លែង។ ឥឡូវអ្នកឃើញហើយថាព្រះស្រីទៅណា មែនទេ?

219 អំដាមទីមួយនិងអេវ៉ាបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីអំដាមនិងអេវ៉ាទីពីរ មើលការគុណ។ ឥឡូវនេះការគុណរបស់អំដាមនិងអេវ៉ាគឺតាមរយៈការរួមភេទ ដើម្បីបំពេញបន្ថែមផែនដី ប៉ុន្តែវាមិនដូចដើមឡើយ។ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតមនុស្សប្រុសនិងស្រីដូចជាទ្រង់បានបង្កើតសត្វដទៃទៀតរបស់ទ្រង់ដែរ ឃើញទេ ស្របច្បាប់ គឺដូចជាក្រុមជំនុំ។

220 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើង គិតអំពីសេចក្តីពិតដែលបង្ហាញឱ្យឃើញភាពត្រឹមត្រូវ

ទាំងនេះរបស់ព្រះ ស្វែងរកទៅមុខបន្តិច ប្រសិនបើអ្នកចង់។ ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា“អាម៉ែន”។—អដ។ មិនអីទេ។ ឥឡូវនេះវាអាចឈឺចាប់បន្តិចបន្តួចរហូតដល់ យើងចុះទៅដល់បាត ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែបង្ហាញការពិតដល់អ្នក។

221 គ្មានអ្នកដឹកនាំណាអាចរៀបការជាមួយស្ត្រីមេម៉ាយបានទេ? តើអ្នកដឹងទេ? តើអ្នកចង់អាននោះទេ? មិនអីទេ អ្នកទទួលបាននៅក្នុងលេវីវិន័យ លេវីវិន័យ ២១:៧ និងអេសេគាល ៤៤:២២ ហើយវានឹងបង្ហាញអ្នកថាបញ្ចេញពិភពមិន ត្រូវរៀបការជាមួយស្ត្រីដែលបុរសធ្លាប់បានប៉ះឡើយ។ ប្រភេទនេះគឺជាកូនក្រមុំ ព្រហ្មចារីរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ពីព្រោះពួកគេបានគ្រប់គ្រងភ្លើងកំហឹងរបស់ព្រះ ពួកបូជាចារ្យបានធ្វើ កូនប្រុសរបស់អឺរ៉ុន។ យើងមិនមានពេលវេលាដើម្បីអានវា ទាំងអស់ទេ ហើយចេញនៅពេលថ្ងៃត្រង់ យើងមានពេលម្តែងទៅទៀត។ ហើយ ពួកគេគឺជាកូនប្រុសរបស់អឺរ៉ុនដែលបានគ្រប់គ្រង—ភ្លើង—ភ្លើងរបស់ព្រះ ដូច្នេះ ពួកគេមិនអាចរៀបការជាមួយស្ត្រីម្នាក់ដែលត្រូវបានប៉ះដោយបុរសផ្សេងឡើយ។ ព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរបាននិយាយដូច្នោះ។ ពួកគេមិនអាចរៀបការជាមួយស្ត្រី ម្នាក់ទៀតបានទេ ហើយស្ត្រីម្នាក់ត្រូវបានបុរសម្នាក់ប៉ះដោយបង្ហាញប្រភេទនៅ ទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញ ថាក្រុមជំនុំនៃព្រះដែលមានព្រះជន្មរស់ គឺបរិសុទ្ធ គ្មានការលាយឡំ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយមិនមែនជានិកាយដែលត្រូវបាន គ្រប់គ្រងដោយមនុស្សទេ។

222 សូមចំណាំ សូមអានរឿងនេះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំចង់យករឿងនេះទៅបង្ហាញអ្នក។ ម៉ាថាយជំពូក៥ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅទីនេះអំពីអ្វីមួយដែលពិតជាមាន សារៈសំខាន់យ៉ាងខ្លាំង។ យើងចង់ឃើញវាម៉ាថាយជំពូក៥។ ខ្ញុំបានសរសេរនៅ លើ...

223 ខ្ញុំបានកត់ចំណាំនូវចំណុចមួយចំនួនដែលខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់បុរសនោះ ដូច្នោះមានពេលតិចតួចណាស់ដែលនិយាយវានៅចំពោះមុខបងប្អូនស្រីរបស់ យើង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់—ដើម្បីចេញពីទីនេះឥឡូវនេះមុន...

224 ឥឡូវនេះ បងស្រី ខ្ញុំចង់នាំអ្នកទៅកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានសន្យា ជាមួយអ្នក ហើយអ្នកឃើញទេ អ្នកក៏នៅកន្លែងនោះដែរ។

225 ម៉ាថាយ ៥:៣២ ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យ អ្នកកត់សំគាល់នៅទីនេះដើម្បីគាំទ្រគំនិតដូចគ្នា នេះ “មួយ” និង “ជាច្រើន”។ ម៉ាថាយ សាមសីប...ខ្ញុំគិតថាវាជាម៉ាថាយ ៥:៣២



ខណ្ឌ ដើម្បីចាប់ផ្តើម។

មានសេចក្តីថ្លែងទុកមកទៀតថា អ្នកណាដែលចង់លែងប្រពន្ធ នោះ  
មានតែឲ្យសំបុត្រលះលែងដល់នាង:

226 នោះហើយជាព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពីការចាប់ផ្តើម។” ឥឡូវនេះសូម  
មើល។

ប៉ុន្តែ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ស្ត្រីណាដែលមិនជិតប្តី បើប្តីនោះលែង  
ចេញ នោះឈ្មោះថា បានធ្វើឲ្យនាងទៅជាស្រីសំផឹងហើយ បានធ្វើឲ្យ  
នាងទៅជាស្រីសំផឹងហើយ ... (ឃើញទេ) ស្ត្រីណាដែលមិនជិតប្តី បើប្តី  
នោះលែងចេញ នោះឈ្មោះថា បានធ្វើឲ្យនាងទៅជាស្រីសំផឹងហើយ:  
(ហេតុអ្វី? នាងនឹងរៀបការម្តងទៀត។) បើអ្នកណាយកស្ត្រីដែលប្តីលែង  
ធ្វើជាប្រពន្ធ អ្នកនោះហៅថា ប្រព្រឹត្តសេចក្តីកំផិតដែរ។

227 ឃើញទេ នាងមានប្តីរស់នៅ ហើយដូច្នោះគ្មានបុរសណាអាចរៀបការជាមួយ  
នាងបានទេ។ ខ្លួនប្តីដែលនាងធ្វើនិងថានាងជាអ្នកណា នាងមានប្តីរស់នៅ  
ហើយគ្មានហេតុផលសម្រាប់នាងទាល់តែសោះ។ ប៉ុន្តែ វាមិនមែនសម្រាប់គាត់  
ទេ “បណ្តាសារចំពោះនាង” មិនមែនចំពោះគាត់។ ទទួលបាន? អ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យ  
ព្រះបន្ទូលដំណើរការជាបន្តបន្ទាប់។ ឃើញទេ គ្មានអ្វីនិយាយថាគាត់មិនអាចទេ  
ប៉ុន្តែនាងមិនអាច។ សូមមើល “បណ្តាសារឱ្យនាង” មិនមែនគាត់។ នោះគឺជាអ្វី  
ដែលព្រះគម្ពីរចែង “បណ្តាសារឱ្យនាង។” វាមិនត្រូវបានបញ្ជាក់ប្រឆាំងនឹងគាត់  
ដើម្បីរៀបការម្តងទៀតទេប៉ុន្តែ “នាង។” ហេតុអ្វី? ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងទម្ងន់។

228 សូមចំណាំ វាត្រូវបានបញ្ជាក់ថាគាត់មិនអាចរៀបការម្តងទៀតបានទេ មានតែ  
ស្រីព្រហ្មចារីប៉ុណ្ណោះ។ គាត់អាចរៀបការម្តងទៀត។ គាត់អាច... គាត់អាចរៀបការ  
ម្តងទៀតបានប្រសិនបើវាជាព្រហ្មចារី ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចរៀបការជាមួយប្រពន្ធ  
អ្នកផ្សេងបានទេ។ គ្មានការលើកលែងទេ។ ហើយប្រសិនបើគាត់រៀបការជាមួយ  
ស្ត្រីដែលលែងលះ គាត់កំពុងរស់នៅជិតក្បត់ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគាត់ជាអ្នកណាទេ។  
ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណាក៏ដោយដែលរៀបការជាមួយនាងដែលត្រូវគេ  
បោះបង់ចោលនោះ គឺរស់នៅក្នុងអំពើជិតក្បត់។” ហ្នឹងហើយ គ្មានអ្នកលែងលះ  
ទេ។

229 សូមមើលដើមនោះនៅទីនោះ: “ពីដំបូង” ឥឡូវនេះ? រៀបការម្តងទៀត ឥឡូវនេះចំណាំ គាត់អាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែនាងមិនអាច។ ដូចជាដំឡើង ដូចជា សាឡាម៉ូន ដូចជាការបន្តនៃព្រះគម្ពីរទាំងមូល ឥឡូវនេះ ដូចជាវីឌីនិងអ្នកដទៃ ទៀត។

230 ឥឡូវនេះអ្នកកត់សំគាល់នៅក្នុងកូរិនថូសទី១ជំពូក៧:១០ កត់សំគាល់ ថា ប៉ុលបង្គាប់ប្រពន្ធនោះ ដែលលែងលះប្តី ឱ្យនៅលីវឬត្រូវផ្សះផ្សាគ្នា មិនមែន រៀបការម្តងទៀតទេ។ នាងត្រូវតែនៅលីវ ឬត្រូវផ្សះផ្សាជាមួយស្វាមី។ នាងមិនអាច រៀបការម្តងទៀតបានទេ។ នាងត្រូវតែនៅលីវ ប៉ុន្តែ សូមកត់សម្គាល់ គាត់មិនដែល និយាយអំពីបុរសនោះទេ។ ឃើញទេ អ្នកមិនអាចនិយាយពាក្យកុហកបានទេ។ “តាំងពីដើមរៀងមក” ច្បាប់ផ្លូវភេទដោយពហុពន្ធភាព។ ឥឡូវនេះ ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ដំណើរការយ៉ាងពិតប្រាកដ ជាមួយនឹងធម្មជាតិរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

231 សូមមើលពីរបៀបដែលមានសាលាមួយមាននៅទិសខាងកើត ហើយ មួយទៀតទៅខាងលិច លើរឿងនេះ? អ្នកត្រូវតែត្រលប់ទៅរកការពិត ដើម្បីដឹងថា វាជាអ្វី។

232 វាតែងតែជាវិធីនោះ ហើយជាសេចក្តីសញ្ញាធម្មតាជាមួយព្រះតាំងពីដើមមក។ ទីមួយ មុនពេលចាប់ផ្តើម ពីដំបូងមានតែមួយនិងមួយ។ បន្ទាប់ពីអំពើបាបបាន ចូលមក បន្ទាប់មកមានបុរសម្នាក់និងក្រុមស្ត្រី រត់ទៅតាមវិធីនោះ នៅក្នុងធម្មជាតិ សត្វនីមួយៗ និងមនុស្សនិងសត្វ តាមធម្មជាតិ។ យើងជាចំនឹកសត្វ យើងដឹង ហើយ យើងទាំងអស់គ្នា ឃើញទេ ហើយវាជាធម្មជាតិរបស់ព្រះជាម្ចាស់ជានិច្ច។

233 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះត្រាត្រូវបានបើក វិញ្ញាណនៃសេចក្តីពិតដឹកនាំយើងទៅរក ព្រះបន្ទូល។ នោះពន្យល់ពីមូលហេតុដែលកំហុសទាំងអស់បានធ្លាក់ចុះមកតាម យុគសម័យ ដោយសារតែត្រាមិនត្រូវបានបើក នេះមិនត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹងទេ។ វាជាការពិត។

234 សូមកត់សម្គាល់ អ្នក អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យស្រមោលបរាជ័យបានទេ។ ដូចដែល ខ្ញុំបានអធិប្បាយប្រាប់អ្នកកាលពីយប់មិញអំពីស្រមោលនៅលើកម្រាលឥដ្ឋ វា ត្រូវតែចេញមកតាមយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ តើធ្វើដូចម្តេចទើបអាចមានស្រមោលដំរី ឆ្លងកាត់មកកំរាលឥដ្ឋ ហើយមនុស្សតូច ដែលមានភាពវៃឆ្លាតចេញជាស្រមោល ដំរី ឬក៏ដំរីទៅជាស្រមោលមនុស្ស ដែលមានរាងតូចច្រឡឹង?

235 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកសម្គាល់ពីវា វានៅក្នុងប្រភេទទុក្ខគ្មានខ្លះ។

236 ឥឡូវនេះ មានស្ត្រីពិតប្រាកដម្នាក់ ជាស្ត្រីពិតប្រាកដហួចារីដែលរៀបការជាមួយស្វាមី ហើយនៅមានជីវិត ហើយនាងគឺជាអ្វីដែលមានពរដែលមានបុរសនោះ។ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់អាចប្រទានអ្វីដែលល្អសម្រាប់កូនប្រុសរបស់ទ្រង់គឺប្រពន្ធគាត់នឹងផ្តល់ឱ្យគាត់។

237 ប៉ុន្តែនាងត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីជាសកម្មភាពសិច ហើយគ្មានសត្វណាផ្សេងទៀតត្រូវបានរចនាឡើងដូចនោះទេ។ គ្មានសត្វណាផ្សេងទៀតនៅលើផែនដីត្រូវបានរចនាឡើងដូចនោះទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកឃើញពហុពន្ធភាព ដោយសារតែការនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលនាំវាចូលមក។

238 ឥឡូវនេះមើលចុះ នៅក្នុងការវិភាគចុងក្រោយ មើល មានព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទតែមួយអង្គ (តើត្រឹមត្រូវទេ?) បុរសម្នាក់ ជាព្រះ អ៊ីម៉ាញ៉ែល។ តើអ្នកជឿទេ? ប៉ុន្តែសមាជិកនៃភរិយារបស់ទ្រង់មានច្រើនណាស់ ឃើញទេ ទៅរាប់ពាន់រាប់ម៉ឺន រាប់លាន (តើត្រូវទេ?) ប្រពន្ធរបស់ទ្រង់ កូនក្រមុំក្រុមជំនុំ។ តើអ្នកយល់ទេឥឡូវនេះ?

239 នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់អ័ដាម មុនពេលការរួមភេទត្រូវបានណែនាំបំប្លែង "គុណឡើងដើម្បីបំពេញបន្ថែមផែនដី" នៅពេលដែលគាត់នៅដើមដំបូង នៅពេលដែលគាត់មានទាំងបុរសនិងស្ត្រីនៅក្នុងខ្លួនគាត់។ នៅទីនោះ បង្ហាញថាកូនក្រមុំត្រូវតែមកពីព្រះបន្ទូល ដោយគុណឡើងនូវវិញ្ញាណ គុណបន្ថែម ឃើញទេ បំពេញផែនដី។

240 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសកម្មភាពការរួមភេទ សូមមើលសាលារៀនបានលាយបញ្ចូលគ្នានូវរឿងទាំងពីរនេះ។ ដូច្នេះអ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ អ្នកត្រូវតែនាំវាត្រលប់ទៅរកការពិតវិញ "ពេលចាប់ផ្តើម។"

241 ហើយនៅទីបញ្ចប់នឹងមានព្រះអម្ចាស់តែមួយគឺព្រះយេស៊ូវ និងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ជាច្រើន។ អ្នកទទួលបានទេ? មានជាវីឌីយ៉ូនៅលើបណ្តឹង ស្តេចមួយអង្គ (ជាសំណាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់) ដែលមានប្រពន្ធច្រាំរយនាក់។ ព្រះយេស៊ូវកំពុងអង្គុយលើបណ្តឹងរបស់ទ្រង់ (ហាលេលូយ៉ា!) នៅសហស្សវត្សរ៍ជាមួយភរិយា ដូចដែលវាត្រូវបានបង្កើតឡើងដំបូងនៅលើផែនដី ដោយព្រះហស្តរបស់ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិទ្ធិក្នុងការរស់ឡើងវិញ នៃសមាជិកជាច្រើន។ ហ្នឹងហើយ។

242 ស្រ្តីអើយ ចូរតស៊ូដើម្បីក្លាយជាដូច្នោះ សូមចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដូច្នោះអ្នកនឹងមិននៅក្នុងភាពញើរញើសអាក្រក់នោះទេ។ ប៉ុន្តែដរាបណាអ្នកគ្រាន់តែជាសមាជិកក្រុមជំនុំម្នាក់ដែលព្យាយាមរស់នៅប្រកបដោយសីលធម៌និងអំពើល្អ ខ្លួនឯង អ្នកនឹងមិនធ្វើបានឡើយ។ បុរសក៏មិនអាចធ្វើវាបានក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទដែរ។ ដូចប៉ុលបាននិយាយបន្តថា “ប៉ុន្តែនៅទីនោះ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទគ្មានប្រុសឬស្រីទេ។” ពួកគេទាំងអស់គ្នាគឺតែមួយ។

243 ប៉ុន្តែដើម្បីទទួលបានអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះនេះត្រង់ៗ ដូច្នោះអ្នកនឹងដឹងថាមួយណាត្រូវនិងមួយណាខុស ឥឡូវទ្រង់បង្ហាញយ៉ាងច្បាស់នៅទីនេះក្នុងប្រភេទទាំងនេះ។ មានព្រះគ្រីស្ទតែមួយ ហើយមានសមាជិកជាច្រើននៃប្រពន្ធ។ ចូរកត់សម្គាល់ ថាទ្រង់អាចកំចាត់យើងចេញពីអំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងវិញ្ញាណនិងគោលលទ្ធិក្លែងក្លាយ គ្រប់ពេលដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែតើអ្នកហ៊ានធ្វើដូចម្តេចដើម្បីដេញទ្រង់ចេញ ហើយសម្រេចបាន? បុរសអាចបោះបង់ប្រពន្ធរបស់គាត់ហើយរៀបការជាមួយម្នាក់ទៀត ប៉ុន្តែមិនមែនស្រ្តីនោះបោះបង់ប្តីរបស់នាងហើយរៀបការជាមួយម្នាក់ទៀតទេ។ សូមមើលស្រមោលនិងប្រភេទទាំងអស់ដែលមានតុល្យភាពល្អឥតខ្ចោះ? មើលការបង្កើតដើម មិនមែនជាអនុផលទេ។ មិនមែនព្រះវិហារទេ កូនក្រមុំតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ មិនមែនស្រ្តីទេ បុរស រាល់ពេល។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលវាមិនដែលនិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងបុរសដែលធ្វើវា។ វាតែងតែជាស្រ្តី។ នោះគឺពិតប្រាកដ។

244 ប៉ុន្តែនាងអាចធ្វើជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដោយធ្វើជា...ហើយចងចាំថា នាងគឺជាផ្នែកមួយនៃបុរសម្នាក់ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថានាងអាច...“ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយខ្ញុំមិនអនុញ្ញាតឱ្យស្រ្តីបង្រៀនឬដណ្តើមអំណាចណាមួយឡើយតែឱ្យនៅស្ងៀម។ ដ្បិតអ័ដាមត្រូវបានបង្កើតដំបូង ហើយបន្ទាប់មកទើបអេវ៉ា។ ហើយអ័ដាមមិនត្រូវបានគេបញ្ឆោតទេ ប៉ុន្តែអនុផលត្រូវបានគេបញ្ឆោត។ ទោះយ៉ាងណានាងនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ប្រសិនបើនាងបន្តដោយភាពបរិសុទ្ធនិងសុចរិត និងក្នុងការបង្កើតកូននិងអ្វីៗទាំងអស់នោះ” ដោយសារតែបន្ទាប់មកនាងក្លាយជាផ្នែកមួយនៃបុរសនេះ។ នោះគឺជាអ្វីដែលនាំមក...

245 ហេតុអ្វីបានជាអំប្រាហាំមិន...ហេតុអ្វីបានជាព្រះមិនសម្លាប់សារ៉ាដែលអង្គុយនៅទីនោះ បដិសេធ ហើយនិយាយកុហកនៅចំពោះមុខព្រះ? អង្គុយនៅទីនោះជា

មនុស្សរមែងស្លាប់ បរិភោគសាច់ ញ៉ាំនំប៉័ង ផឹកទឹកដោះគោ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសើចនៅខាងក្រោយ” នៅពីក្រោយទ្រង់ នៅក្នុងតង់ ទ្រង់មិនដែលឃើញនាងទេ “និយាយបែបនេះ តើរឿងទាំងនេះអាចទៅជាយ៉ាងណា?”

246 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបាននិយាយទេ!” អូ អូ ខ្ញុំអើយ! ប្រាប់ព្រះថាទ្រង់ជាអ្នកកុហក ចំពោះមុខរបស់ទ្រង់? ប៉ុន្តែទ្រង់មិនយកនាងទេ។ ហេតុអ្វី? នាងគឺជាផ្នែកមួយនៃអំប្រាហាំ។ អាម៉ែន។ ទ្រង់មិនធ្វើបាបនាងដោយមិនធ្វើបាបអំប្រាហាំឡើយ។

247 ឥឡូវនេះអ្នកជាស្រ្តីឃើញកន្លែងដែលអ្នកជាកម្មសិទ្ធិ។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ស្រ្តីទាំងឡាយអើយចូរធ្វើដូចនាងសារ៉ា ដែលបានតុបតែងខ្លួនក្នុងសម្លៀកបំពាក់សុភាពរាបសា រស់នៅដោយស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់ចំពោះប្តីរបស់នាង ស្រឡាញ់គាត់ខ្លាំងរហូតដល់គាត់...នាងបានហៅគាត់ថា ‘លោកម្ចាស់’ ជាអ្នកគ្រប់គ្រង ជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិ។

248 ហើយអ្នក ស្រ្តីខ្លះ ពាក់អាវក្រក់ទាំងនេះ ហើយចេញមកទីនេះ ដើម្បីបោះខ្លួនឯងនៅចំពោះមុខបុរស។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាក៏ដោយដែលសម្លឹងមើលស្រ្តីដើម្បីមានតណ្ហាលើនាង នោះបានធឺតក្បត់ជាមួយនាងរួចហើយនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។” ដូច្នេះតើអ្នកណាជាអ្នកមានទោសបុរសឬអ្នក? គាត់គឺជាបុរសដែលបានបង្កើតឡើងដូច្នោះគាត់អាចធ្វើសកម្មភាពនេះ ឃើញទេ ហើយអ្នកគឺជាស្រ្តី ដែលគួរតែបដិសេធ។

249 ហើយហេតុអ្វីបានជាអ្នកដាក់ខ្លួនអ្នកដូចនេះ? វាមិនមែនជាសុភាពទេ អ្នកដឹងថាវាមិនអាចទេ នៅពេលអ្នកពាក់កណ្តាលវាលរហូតដល់រងាស្លាប់ដោយស្លៀកខោខ្លី។ ឃើញទេ មិនអាចជាសុភាព។ បន្ទាប់មកតើវាជាអ្វីទៅ? វាសម្រាប់ភាពកខ្វក់! អ្នកនឹងមិនសារភាពទេ ប៉ុន្តែវាជាព្រះគម្ពីរប្រាប់ដូច្នោះ។ វាគឺជាការពិត។ វាជាវិញ្ញាណអាក្រក់ដែលមាននៅក្នុងអ្នក។ អ្នកមិនចង់ស្អាតទេ ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានដឹងទេថា អ្នកស្មោះត្រង់ខាងវិញ្ញាណ ព្រោះអ្នកបង្ហាញខ្លួនឯងដោយភាពកខ្វក់។

250 ឥឡូវនេះ បុរសម្នាក់ អាយុចាស់ហើយ ជ្រើរជ្រួញ ជង្គង់ញ័រ ហើយប្រសិនបើគាត់ស្ទើរតែគ្មានសម្លៀកបំពាក់អ្វីទាំងអស់ នឹងមិនមានអ្វីប៉ែកទេ រាងកាយ

របស់គាត់មិនត្រូវបានល្បួងឡើយ។ ហេតុអ្វី? គាត់គឺនៅក្នុងការបង្កើតដើម គុណលក្ខណៈ គួរតែអញ្ចឹង ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាផលិតផល ដែលត្រូវល្បួង។

251 ព្រះអង្គអើយ សូមអាណិតមេត្តា! អូ ពិភពលោកដែលមានបាបនេះ! ខ្ញុំនឹង សប្បាយចិត្តនៅពេលវាចប់។

252 សូមកត់សម្គាល់ ថាគាត់អាចលែងប្រពន្ធគាត់នៅពេលណាក៏បានដែលគាត់ ចង់ ប៉ុន្តែនាងមិនអាចលែងគាត់ចោលបានទេ គាត់អាចបង្កើតខ្ញុំ គាត់អាចបោះខ្ញុំ ទៅក្នុងធ្នូលីគ្រប់ពេលដែលគាត់ចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែ អូ បងប្រុស ខ្ញុំមិនដែលព្យាយាមបោះ គាត់ចោលនៅទីនោះទេ ខ្ញុំធ្វើចប់ហើយ។

253 សាឡូម៉ូនអាចរៀបការជាមួយស្រ្តីណាដែលមិនទាន់បានរៀបការ គាត់អាច រៀបការជាមួយស្រ្តីណាដែលគាត់ចង់បាន។ បូជាចារ្យអាចរៀបការជាមួយស្រ្តី ដែលនៅក្រមុំព្រហ្មចារី។ សាឡូម៉ូន...

254 ដូចជារឿងដែរ គាត់បានរៀបការជាមួយ (ឈ្មោះអ្វី?) អាប៊ីកែល។ ដែលមាន បុរសម្នាក់ហៅថា “លូង” គាត់មានប្រពន្ធល្អ ហើយគាត់បានស្លាប់។ អ័ប៊ីកែលបាន រៀបការជាមួយជារឿង គាត់គឺជាស្តេច មិនមែនជាសង្ឃទេ ដូច្នោះ គាត់—គាត់បាន រៀបការ។

255 ប៉ុន្តែសង្ឃមិនអាចធ្វើបានទេ ព្រោះគាត់បានប៉ះប្រយកស្រ្តីម្នាក់មកធ្វើជាប្រពន្ធ របស់គាត់ដែលធ្លាប់ជាប្រពន្ធរបស់បុរសខ្លះរួចទៅហើយ។ ដូច្នោះនោះបង្ហាញពី ព្រហ្មចារីនៃក្រុមជំនុំនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ កូនក្រមុំនឹងមិនត្រូវបានផិតក្បត់ ទេ ព្រះបន្ទូល គ្មានពាក្យណាមួយត្រូវបាត់នៅកន្លែងណាទេ។ ប្រាកដណាស់។ តើ អ្នកអាចស្រមៃថាកូនក្រមុំត្រឹមត្រូវ មួយដង្ហើមត្រូវ ហើយ មួយដង្ហើម ខុស អ្នកដឹង ទេ? នោះនឹងមិនមែនជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ។ នាងគឺល្អឥតខ្ចោះ។ នាង គឺជាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលជាព្រះបន្ទូល គ្មានពាក្យណាមួយដែលបរាជ័យឡើយគ្រប់ ទីកន្លែង។ អត់ទេ។

256 សូមកត់សម្គាល់ថា គាត់អាចលែងនាងចេញបាន ប៉ុន្តែនាងមិនអាចលែង គាត់ចេញបានទេ។ គាត់បានធ្វើវា បានបង្ហាញឱ្យឃើញ នៅក្នុងថ្ងៃដែលលូធើ វេសលីនិងពេនទីកុស្ត នៅពេលពួកគេបដិសេធមិនក្លាយជាផ្នែកបន្ថែមរបស់ ទ្រង់ ដោយមានទំនាក់ទំនងផ្លូវភេទខាងវិញ្ញាណដើម្បីមានផ្ទៃពោះជាមួយផ្នែក

បន្ថែមនៃព្រះបន្ទូល។ អ្នកយល់ទេ? នាងបានបដិសេធា។ ក្រុមជំនុំលូធើរានបាន  
បដិសេធមិនឱ្យព្រះគ្រីស្ទមានបំណងប្រាថ្នាអ្វីទៀតជាមួយនាងឡើយ។ លូធើរាន  
បដិសេធា។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយបែបនេះ៖ នឹងហៅខ្ញុំអ្វីក៏ដោយ ដូច្នេះតើ  
នៅថ្ងៃនេះជាមួយពួកគេម្នាក់ៗ ពួកគេមិនទទួលយកព្រះបន្ទូលនោះទេ ពួកគេ  
បដិសេធព្រះគ្រីស្ទ!

257 ហើយស្ត្រីណាដែលបដិសេធបុរសនិងកូនរបស់គាត់ គ្មានសិទ្ធិធ្វើជាប្រពន្ធ  
របស់គាត់ទេ។ អាមែន។ តើអ្នកចាំទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នៅពេលដែលស្តេច  
រៀបការជាមួយអេសធើរ? ដោយសារតែព្រះមហាក្សត្រមិនព្រម គាត់គ្រាន់តែយក  
មួយផ្សេងទៀត។ ហើយនៅពេលដែល...តើមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលដែលនាង  
មិនព្រមចេញមកជាមួយស្តេចហើយស្តាប់បង្គាប់គាត់? រឿងដូចគ្នានេះដែរគឺជា  
មួយស្ត្រីម្នាក់ដែលបដិសេធមិនធ្វើជាប្រពន្ធប្តីរបស់នាង។

258 ដូច្នេះគឺដូចគ្នាដែរជាមួយនឹងក្រុមជំនុំដែលបដិសេធមិនមានផ្ទៃពោះក្នុង  
សម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ ដើម្បីបង្កើតកូននៅសម័យនេះ។ យើង  
មិនមែនជាលូធើរាន យើងមិនមែនវីសលី ហើយយើងមិនមែនជាពេនទីកុស្ត  
ទេ! យើងត្រូវតែក្លាយជាកូននៅសម័យនេះ តាមរយៈការមានផ្ទៃពោះនៃព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះ ដើម្បីបង្កើតកូននៅសម័យនេះ គឺកូនពូជ។ អាមែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នក  
យល់។ មិនអាចមានផ្ទៃពោះបានទេ អញ្ចឹង តើគាត់នឹងធ្វើអ្វី? លែងនាងចេញ  
នៅក្នុងការលែងលះ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែនាងមិនលែងគាត់ចេញទេ។ គាត់បាន  
លែងនាងចេញ។

259 គាត់បានបើកបង្ហាញនូវព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដល់រូបកាយ ហើយនិងការបើក  
បង្ហាញអង្គទ្រង់ ដោយផ្ទាល់។ កូនៗរបស់ទ្រង់ចាប់ផ្តើមមានភាពដូចទ្រង់ ពីព្រោះ  
វាមានភាពចាស់ទុំ ពេញលេញ ឬពួកគេក្លាយជាកូនចៅនៃព្រះបន្ទូល មិនមែន  
ជាកូនក្រុមជំនុំទេ។ កូននៃព្រះបន្ទូល! ហើយកូនក្រមុំនឹងក្លាយជាស្ត្រីតូចគួរឱ្យ  
ស្រឡាញ់នៃព្រះបន្ទូល មិនជិតក្បត់ មិនប៉ះពាល់គោលលទ្ធិមនុស្សណាឡើយ ទ្រី  
ស្តីមនុស្សបង្កើត។ នាងនឹងមានភាពបរិសុទ្ធ មិនជិតទេ ជាកូនក្រមុំនៃព្រះបន្ទូល!  
អាមែននិងអាមែន! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងទទួលបានវា នៅលើបណ្តាញ។ នាងនឹង  
ក្លាយជាកូនស្រីមានផ្ទៃពោះរបស់ព្រះ។

260 សូមមើលតើអ្វីទៅជាកិត្តិយសដ៏អស្ចារ្យរបស់ស្ត្រី? សូមមើលតើអ្វីទៅជា

រឿងដ៏អស្ចារ្យដែលក្រុមជំនុំអាចធ្វើ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញកន្លែងដែលកខ្វក់បាននាំនាង ទៅ? បន្ទាប់មកព្យាយាមប្រៀបធៀបព្រះវិហារនោះនៅទីនោះជាមួយក្រុមជំនុំនៅ ទីនេះ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ? ហើយព្យាយាមប្រៀបធៀបស្រីពេស្យាតាមផ្លូវ ជាមួយក្រុមជំនុំនៃព្រះ ដែលមានព្រះជន្មរស់។ ឬស្រ្តីដែលជាស្រ្តីត្រឹមត្រូវ ជាមួយ ស្រីពេស្យា?

261 ហេតុអ្វីបានជាមានរឿងដូចនេះ? វាជាច្បាប់របស់ព្រះ ច្បាប់នៃភាពផ្ទុយគ្នា។ តើយើងដឹងដោយរបៀបណាបើមិនមានពន្លឺថ្ងៃ? តើយើងនឹងដឹងពីរបៀបរីករាយ និងអាកាសធាតុស្ងួតយ៉ាងដូចម្តេចបើគ្មានភ្លៀង? តើយើងដឹងដោយរបៀបណា ដើម្បីរីករាយនិងគោរពស្រ្តីពិត បើគ្មានស្រីកខ្វក់?

262 បានទៅដើម្បីបង្ហាញវា បង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែហ៊ាននរណាម្នាក់ ក្នុងចំណោមយើងដើម្បីព្យាយាមលែងទ្រង់ហើយរៀបការជាមួយអ្នកផ្សេង។

263 ឥឡូវនេះច្បាស់ណាស់ថាហេតុអ្វីបានជាទ្រឹស្តីទាំងពីរខុស។ អ្នកមិនអាចធ្វើ ឱ្យវាដំណើរការតាមវិធីនេះទេ វាបានបាត់ហើយ។ អ្នកធ្វើឱ្យវាដំណើរការបែបនោះ វានឹងដំណើរការល្អតាមការសន្យា។ នេះគឺជាការសន្យា នេះគឺជារឿងនៅទីនេះ។ ព្រះបន្ទូលមិនផ្ទុយគ្នាទេ។ វាត្រូវតែបន្តជាប់ជានិច្ចឥឡូវនេះ មិនលើសពីម៉ាថាយ ២៨:១៩ ផ្ទុយពីកិច្ចការ ២:៣៨។

264 ឥឡូវនេះ ស្រ្តីខ្លះ បុរសខ្លះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាអ្នក—អ្នកមិនយល់ស្របនឹងវា។ ព្រោះ អ្នកដឹងទេ អ្នកមិនអាចលាក់វាបានទេឥឡូវនេះ។ អ្នកមិនអាច។

265 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្វីមួយដល់អ្នក។ ប្រសិនបើម៉ាថាយ ២៨:១៩ និយាយ ថា “ដូច្នេះចូរទៅចុះ បង្រៀនប្រជាជាតិទាំងអស់ ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យពួកគេ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ហើយពួកគេ បែរមកហើយមនុស្សគ្រប់រូបដែលធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកផ្ទុយពីនេះ ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូម្បីតែ តាមសម័យព្រះគម្ពីរនិងបរិយដ្ឋានក្រោយបន្ទាប់ពីសម័យព្រះគម្ពីរទៅក្រុមប្រឹក្សានី សៀ។ បន្ទាប់មកពួកគេបានទទួលយកគោលលទ្ធិជំនួសវិញ។ តើមានអ្វីខុសគ្នា បើមិនបើកបង្ហាញ?

266 ហើយតើអ្នកស្គាល់សៀវភៅទាំងមូល ព្រះគម្ពីរទាំងមូលគឺជាការបើកសម្តែង ទេ? នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកត្រូវដឹងការពិតរវាងរឿងនេះនិងមួយទៀត វា



ដោយសារតែវាជាការបើកសម្តែង។ ហើយការបើកសម្តែងត្រូវតែពិតប្រាកដ ជាមួយព្រះបន្ទូល មិនផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលឡើយ។ អ្នកនិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំ ត្រូវ បានបង្ហាញឱ្យខ្ញុំដឹង។” បន្ទាប់មកប្រសិនបើវាផ្ទុយពីព្រះបន្ទូល វាមិនដែលមកពី ព្រះឡើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

267 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់យកម៉ា...ម៉ាថាយ ១៦:១៨។ ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ថាក្រុមជំនុំទាំងមូល ជាក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ នឹងត្រូវបាន ស្ថាបនាដោយការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណ អំពីអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ដែលជាព្រះបន្ទូល។ “ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកគឺជាពេត្រុស...ហើយសាច់និងឈាមមិនដែលបង្ហាញរឿងនេះ ដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតាខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងរឿងនេះដល់ អ្នក។ ហើយនៅលើច្នេះ...”

268 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងហើយថា សាសនាកាតូលិករបស់យើងនៅទីនោះ អ្នក និយាយថា “វាត្រូវបានសាងសង់ឡើងលើពេត្រុស និងពេត្រុសជាសាវ័ក ដូច្នោះនិង ដូច្នោះ និងតាមការយល់ព្រម របស់ពួកសាវ័ក។”

ពួកប្រូតេស្តង់បាននិយាយថា “វាត្រូវបានសាងសង់ឡើងលើ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

269 មិនខុសពីគេទេ តែត្រូវធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សាច់និងឈាមមិនបានបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតាខ្ញុំដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នក។ ហើយនៅលើច្នេះ” (ការបើកសម្តែង ខាងវិញ្ញាណអំពីអ្វីដែលជាព្រះបន្ទូល) “ខ្ញុំនឹងបង្កើតក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរក នឹងមិនធ្វើឱ្យរារាំងរន្តឡើយ។” ប្រពន្ធរបស់ទ្រង់នឹងមិនត្រូវបានល្បួងជាមួយ បុរសផ្សេងទៀតទេ។ “ខ្ញុំនឹងសាងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរកមិនអាច អង្រួនវាបានទេ។”

270 ហើយអេបិលនិងកាអ៊ីន នៅក្នុងសួនច្បារអេដេន។ កាអ៊ីនបានគូរទស្សនៈ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ គាត់និយាយថា “ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ព្រះជាព្រះដ៏ល្អ។ ទ្រង់ គឺលើសពីធម្មជាតិទាំងអស់ ដូច្នោះខ្ញុំនឹងមានសណ្តែកនិងដំឡូងហើយខ្ញុំនឹងមាន —ផ្កា ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យបង្ហាញជាអាសនៈដ៏ស្រស់ស្អាតពិតប្រាកដ។” នោះគឺជា ព្រះវិហារ។ គាត់លុតជង្គង់។ គាត់ជឿលើព្រះ។ គាត់ថ្វាយបង្គំព្រះលើកដៃឡើង

ហើយថ្វាយដង្ហាយនេះ។ គាត់បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងតាមសាសនាដែលអេបិលបានធ្វើ។

271 អេបិលបានសង់អាសនៈមួយប្រភេទដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែនៅពេលអេបិលនាំយកមកដទៃដង គាត់បាននាំកូនចៀមមួយមក។ ឥឡូវនេះកាអ៊ិនបានគិតថា ដោយធ្វើអំពើបាបមួយ ដែលឪពុកនិងម្តាយរបស់គាត់ត្រូវតែញ៉ាំផ្លែឈើ ដូចដែលពួកគេត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងសួនច្បារនោះ។ ប៉ុន្តែដោយអេបិល តាមរយៈការបើកសម្តែងពីព្រះ បានដឹងថាវាគឺជាឈាមដែលបានធ្វើវា។ ដោយការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាព! ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយនៅក្នុងហេព្រើរជំពូកទី ១២ ជំពូកទី ១១ ថា “អេបិលដោយសេចក្តីជំនឿ” (ការបើកសម្តែង) “ថ្វាយយញ្ញបូជាដល់ព្រះជាម្ចាស់ ជាយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរជាងកាអ៊ិន ដោយព្រះបានបញ្ជាក់ថាគាត់សុចរិត។” តើវាត្រូវទេ? អាម៉ែន! បងស្រី បងប្រុស គឺសាមញ្ញដូចអ្វីដែលអាចមានចំពោះខ្ញុំ។ មានរឿងទាំងមូល។

272 ឥឡូវនេះនៅលើអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ សូមមើល វាត្រូវតែបានបង្ហាញ។ រហូតដល់វាត្រូវបានបង្ហាញ អ្នកមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានសន្យានៅគ្រាចុងក្រោយនេះ នៅក្នុងយុគសម័យនេះថា រាល់អាថ៌កំបាំងលាក់កំបាំងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរនឹងត្រូវបើកបង្ហាញ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? វិវរណៈ ជំពូក ១០! ព្រះយេស៊ូវបានសន្យាជាមួយវាថាអាថ៌កំបាំងទាំងអស់នេះបានលាក់ទុក—អំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ អាថ៌កំបាំងលាក់ទុកទាំងអស់នេះដែលត្រូវបានបង្ហាញនឹងត្រូវបានបញ្ជាក់ នៅទីបញ្ចប់។ ឥឡូវអ្នកចងចាំ សំឡេងបាននិយាយថា “ទៅតុកសុន។” ចងចាំពន្លឺអាថ៌កំបាំងនៅលើមេឃទេ? តើទេវតាទីប្រាំពីរឈរនៅទីនោះទេ? ត្រលប់មកវិញហើយការបើកត្រាប្រាំពីរ។ មើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។ នោះគឺជាការពិត។

273 ឥឡូវនេះគ្រាន់តែឆ្ងាយបន្តិច។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ សូមស្តាប់! ខ្ញុំដឹងថាវាដល់ពេលដែលអ្នកត្រូវទៅញ៉ាំបាយហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែញ៉ាំបាយបានយ៉ាងឆ្ងាញ់។

274 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះស្រ្តីបានទទួលកន្លែងរបស់នាង ហើយនាងគឺជាគ្រឿងអលង្ការ។ សាឡូម៉ូន បុរសនេះដែលមានប្រពន្ធមួយម៉ឺននាក់... ឬ មានប្រពន្ធមួយពាន់ គាត់បាននិយាយថា “បុរសម្នាក់ដែលបានរកឃើញប្រពន្ធមួយបានរកឃើញអ្វីដែលល្អ។” គាត់បាននិយាយថា “ស្រ្តីល្អគឺជាគ្រឿងអលង្ការនៅក្នុង

មកដល់គាត់” នោះគឺជាកិត្តិយស។ “ប៉ុន្តែមនុស្សទុច្ចរិតម្នាក់គឺជាទឹកនៅក្នុង ឈាម” នោះគឺជាជីវិតរបស់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “ប្រហែលជាមានមនុស្ស សុចរិតម្នាក់បានរកឃើញនៅក្នុងមួយពាន់” សាឡូម៉ូនបាននិយាយបែបនេះ “ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “អ្នកនឹងមិនអាចរកឃើញស្រ្តីសុចរិតម្នាក់ក្នុងមួយពាន់នាក់ទេ។” សាឡូម៉ូនបាននិយាយអញ្ចឹង ឃើញទេ? ឥឡូវនេះសូមកត់សំគាល់ ថាតើវា យ៉ាងម៉េច។

275 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ស្រ្តីអើយ អ្នកគឺជា—អ្នកគឺជាគ្រឿងអលង្ការប្រសិនបើ អ្នកចង់ក្លាយជាធនភណ្ឌ ប៉ុន្តែបំណងប្រាថ្នាត្រូវតែមានដោយអ្នក។ ហើយអ្នក ឃើញទេថាហេតុអ្វីបានជាអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះគឺព្រះយេស៊ូវបាន ចង្អុលទៅខាងក្រោយ វាគឺដោយសារតែប្រភេទរបស់អ្នកគឺជាបុព្វហេតុនៃអំពើបាប ទាំងអស់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពហុពន្ធភាពនិងការលែងលះ និងអ្វីៗ ត្រូវបានណែនាំ។ នៅដើមដំបូងវាមិនដែលដូច្នោះទេ ហើយវានឹងមិនមានទៀតទេ នៅក្នុងពិភពលោកនៅខាងមុខនេះ។

276 សូមមើលយ៉ាកុប ដែលជាបុព្វបុរសរបស់ពួកគេ។ យ៉ាងហោចណាស់គាត់ មានប្រពន្ធរាប់សិបនាក់។ គាត់បានរៀបការជាមួយបងស្រីពីរនាក់ និងមាន ប្រពន្ធចុងក្រៅពីស្រ្តីសាមញ្ញដែលគាត់រស់នៅជាមួយ។ ហើយបុព្វបុរសទាំងនោះ បានកើតចេញពីស្រ្តីមេម៉ាយទាំងនោះ។ តើវាត្រូវទេ? ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យ ព្រះបន្ទូលដំណើរការដោយរលូន។

277 អូ ខ្ញុំមានទំព័រនៅលើពួកគេ។ ប្រសិនបើបុព្វដិតម្នាក់ធ្លាប់សួរខ្ញុំអំពីវា ហើយ យើងនឹងជួបជុំគ្នា យើងអាចនិយាយវាបាន។ ប៉ុន្តែប្រាកដណាស់ ប្រសិនបើគាត់ មានភាពខាងវិញ្ញាណមែន គាត់អាចឃើញនៅទីនេះថាវាជាការពិត។ មិនមាន សំណួរចំពោះវាទេ។

278 ស្រ្តីល្អគឺជាអ្វីមួយល្អ។ ខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំស្គាល់វាដោយស្រ្តីពិត។ ខ្ញុំបានជួបមនុស្សស្រី ពិតៗដែលពិតល្អ ដូចបុរសណាដែលធ្លាប់ដើរក។

279 នាងគឺជាអនុផលនិងជាចំណែករបស់គាត់ ហើយនោះដូរស្លឹកឈើជ្រុះគាត់ ស្តាប់នាង។ គាត់គ្រាន់តែ...នាងគឺជាផ្នែកមួយរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែវាអាស្រ័យលើ នាង នាងត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីឱ្យនាងអាចកខ្វក់ ហើយនាងត្រូវបានផ្តល់សិទ្ធិ

បដិសេធបទទូលយក។ នោះគឺផ្ទុយពីធម្មជាតិដើមនៅពីដើម ឃើញទេ ប៉ុន្តែអ្នកនៅទីនោះ។

280 ឥឡូវនេះវាជាម៉ោងដប់ពីរហើយ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងទុកអ្វីនៅទីនេះពីរបីនាទី។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នករៀងមួយ។

281 ឥឡូវសូមចងចាំថាខ្ញុំនិយាយនេះចំពោះតែក្រុមខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។ ហើយនៅលើរលកធាតុអាកាស ខ្ញុំនិយាយនេះចំពោះតែអ្នកតាមខ្ញុំផ្ទាល់។ សារនេះគឺសម្រាប់តែពួកគេប៉ុណ្ណោះ ហើយអ្វីដែលខ្ញុំនឹងនិយាយនៅទីនេះ។

282 អ្នកដឹកនាំណាក៏ដោយ គាត់ បាទ គាត់ជាគ្រូគង្វាលហ្នឹងច្រើនរបស់គាត់ សូមឱ្យគាត់ធ្វើអ្វីដែលគាត់ចង់ធ្វើ។ វាអាស្រ័យលើគាត់និងព្រះ។ សង្ឃណាមួយ គ្រូអធិប្បាយណាក៏ដោយ ដែលអាស្រ័យលើអ្នក បងប្រុសខ្ញុំអើយ។

283 ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយនៅទីនេះនៅលើស៊ុនរីល ដែលជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំនឹងនិយាយការនេះ គឺដោយសារតែវាជាហ្នឹងច្រើនខ្ញុំផ្ទាល់។ វាជាហ្នឹងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានឱ្យខ្ញុំយល់ដើម្បីធ្វើជាអ្នកត្រួតពិនិត្យ ហើយទ្រង់នឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះខ្ញុំចំពោះវា។ ហើយប្រជាជនរបស់ខ្ញុំទាំងនេះបានប្រើចិត្តជឿនៅទីនេះពីទូទាំងប្រទេសដែលខ្ញុំបាននាំទៅដល់ព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយ ក្នុងៗខ្ញុំនៅទីនេះ ដើម្បីជួយអ្នក ហើយខ្ញុំជាមិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកប្រហែលជាគិតថាខ្ញុំនិយាយប្រឆាំងអ្នក ខ្ញុំនិយាយនេះ ឃើញទេ ដើម្បីសេចក្តីល្អរបស់អ្នក។ ខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក។ ហើយបើមិនដូច្នោះទេ ព្រះជាចៅក្រមរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកដឹងទេថាខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក។

284 នេះគឺជារឿងដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវដកវាចេញដោយរបៀបណាទេ។ តើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីនៅពេលខ្ញុំមានបុរសនិងស្ត្រីអង្គុយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ពួកគេខ្លះបានរៀបការពីរដងឬបីដង? បុរសល្អនិងស្ត្រីល្អទាំងអស់ លាយបញ្ចូលគ្នា! តើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? ការបង្រៀនក្លែងក្លាយ ពិតណាស់ មិនរងចាំព្រះអម្ចាស់ឡើយ។

285 “អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បានរួមបញ្ចូលគ្នា សូមកុំឱ្យមនុស្សណាម្នាក់រង្វេង។” មិនមែនជាអ្វីដែលមនុស្សរួមបញ្ចូលគ្នាទេ។ អ្វី “ព្រះ” បានចូលរួមជាមួយគ្នា! នៅពេលអ្នកទទួលបានការបើកសម្តែងដោយផ្ទាល់ពីព្រះ នោះគឺជាប្រពន្ធរបស់អ្នក ហើយរឿងដដែលនោះ គឺជាអ្នក ពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ

អ្វីដែលមនុស្សរួមបញ្ចូលគ្នា អ្នកណាក៏អាចញែកដាច់ពីគ្នាបានដែរ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែល ព្រះរួមបញ្ចូលគ្នា គ្មានបុរសណាដែលហ៊ានប៉ះវាទេ។ “អ្វីក៏ដោយដែលព្រះរួម ជាមួយគ្នា” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមកុំឱ្យមនុស្សណាបំបែកគេឡើយ។” មិនមែន ជាអ្វីដែលស្រវឹងបន្តិចឬអ្វីផ្សេងទៀតដាក់បញ្ចូលគ្នាទេ ឬគ្រូអធិប្បាយដែលជំនឿ ថយក្រោយដោយមានគោលជំនឿជាច្រើននៅក្នុងសៀវភៅនោះ នឹងអនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងពិភពលោក ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដាក់នៅ ទីនោះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីអ្វីដែលព្រះបានរួមបញ្ចូលគ្នា។

286 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងនេះដល់អ្នក។ ខ្ញុំប្រយ័ត្នអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយទៅកាន់ អ្នក។ ខ្ញុំមិនចង់រករឿងជាមួយមនុស្សទេ។ ខ្ញុំមិនចង់រករឿងជាមួយអ្នកទេ បងប្អូន ជាគ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនមានន័យបែបនោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទទួលខុសត្រូវ ដោយ ដឹងថារឿងនេះត្រូវបានប្រគល់ឱ្យខ្ញុំហើយ ហើយប្រសិនបើ...ខ្ញុំមិនអាចកាន់វា បានទេហើយខ្ញុំមិនដឹងពីរបៀបផ្តល់វាទេ ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្សែអាត់នេះនឹងត្រូវ...អូ ខ្ញុំ អើយ នឹងត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ការិយាល័យបើកចំហរហើយ ព្រោះវាមក។ ឃើញ ទេ?

287 ដូចវានៅលើគ្រាប់ពូជរបស់សត្វពស់ដែរ ប៉ុន្តែវាពិតជាបង្ហាញថាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ មានក្រដាសនៅទីនេះ ចេញពីក្រដាស ដែលស្ត្រីនៅពេលនេះ...និងសូម្បីតែនៅក្នុង —នៅក្នុងភាពដ៏អស្ចារ្យ...ភូមិភាគដ៏អស្ចារ្យខ្លះមានរូបភាពដើម ពស់មួយកំពុង លូនលើជើងរបស់ស្ត្រី ហើយគ្រាន់តែវាដើរជុំវិញនាង។ នាងមានអារម្មណ៍និងអ្វីៗ គ្រប់បែបយ៉ាងដែលមនុស្សប្រុសមិនអាចប៉ះនាងបាន ជាមួយនឹងពស់ដ៏ធំនេះរុំព័ទ្ធ នាង។ នោះពិតជាការពិត។ ហើយវាកាន់តែអាក្រក់ទៅៗ ហើយនឹងកាន់តែអាក្រ ក់ទៅៗ។ ពស់ ដែលគាត់មិនមែន...គាត់មិនអាចមានទំនាក់ទំនងផ្លូវភេទជាមួយ នាងនៅពេលដែលគាត់ជាពស់ ប៉ុន្តែសូមចងចាំ...

288 ខ្ញុំមានការពិភាក្សានៅថ្ងៃមុនជាមួយ...មិនមែនជាការជជែកវែកញែកទេ គ្រាន់តែជាការប្រជុំរបស់អ្នកដឹកនាំពន្ធកិច្ចនិងសហការីប៉ុណ្ណោះ បាននិយាយថា “អ្នកខុសហើយ នៅលើប្រធានបទនោះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំប្រហែលជាអញ្ចឹងហើយ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកប្រាប់ខ្ញុំ វិញ។”

289 គាត់បាននិយាយបែបនេះ បន្ទាប់មកគាត់បានទៅមុខហើយចាប់ផ្តើម

និយាយអំពីវា។ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង គាត់រង្វេងខ្លួនឯង។ ហើយរឿងមួយដែល គាត់និយាយ គាត់និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើសត្វនោះនៅឯណា? ព្រះ មានបន្ទូលថា ‘មួយប្រភេទរបស់វា។’ តើសត្វដែលអ្នកនិយាយថាវាមនុស្សនិង សត្វនៅឯណា តើវិទ្យាសាស្ត្រមិនអាចរកឃើញនៅពេលនេះទេ? តើវានៅឯណា?” បាននិយាយថា “តើវានៅលើផែនដីទេ? តើវាជាស្វាស៊ីនប៉ាហ្ស៊ីមែនទេ?”

290 “ទេ ពីព្រោះឈាមរបស់ស្វាស៊ីនប៉ាហ្ស៊ីនិងមិនលាយជាមួយស្ត្រីទេ គ្មាន សត្វណាផ្សេងទៀតនឹងលាយជាមួយនាងទេ។ ទេ វានឹងមិនមានទេហើយមេជីវិត ឈ្មោលរបស់បុរសក៏មិនលាយជាមួយ—ជាមួយស្ត្រីដែរ។ វានឹងមិនធ្វើវាទេ។”

291 “ដូច្នេះតើសត្វនោះនៅឯណា? ឥឡូវនេះព្រះមានបន្ទូលថា ‘ចូរឱ្យអ្វីៗ កើតឡើងតាមប្រភេទរបស់វា។’”

292 ខ្ញុំបានរង់ចាំមួយនាទី។ ហើយភាពផ្អែមល្ហែមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន និយាយថា “ប្រាប់គាត់ វានៅទីនេះ។”

ឥឡូវនេះ ដំបូងខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង វាប្រហែលជាផុតពូជហើយ។”

គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែបងប្រុស ប្រាណហាំ ដែលយើងកំពុងនិយាយអំពី ព្រះបន្ទូល តើមែនទេ?”

293 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេអះអាងថា វត្តផ្សេងទៀតដូចជាជាយណូស៍និង—និងសត្វ ជាដើម ថនិកសត្វ ឬ ថនិកសត្វ ផ្ទុយទៅវិញ ផុតពូជជាដើម។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាអាចបែបនោះ។”

294 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ យើងកំពុងនិយាយអំពីភស្តុតាង នៃព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើអំពើបាបនៅទីនេះ ដូច្នេះ អំពើបាបដើមវាគួរតែនៅទីនេះ ដែរ។”

295 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ អ្នកបាននិយាយថា ‘កុំគិតពីអ្វី ដែលអ្នកនឹងនិយាយនៅពេលអ្នកមកចំពោះមនុស្ស ព្រោះវានឹងត្រូវផ្តល់ឱ្យអ្នកនៅ ម៉ោងនោះ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វី?’ គាត់បាននិយាយថា ‘ប្រាប់ គាត់មើល វានៅទីនេះ។’” ដូចគ្នានឹងខ្ញុំឃើញនិមិត្តនៅលើវេទិកាដែរ។

296 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វានៅទីនេះ” មិនដឹងថានៅឯណា។  
គាត់បាននិយាយថា “នៅឯណា?”

ហើយមុនពេលដែលខ្ញុំអាចគិតបានគាត់បាននិយាយថា “វាគឺជាសត្វពស់។”

297 នោះហើយជាអ្វីដែលពិតប្រាកដ ព្រោះគាត់រំលងជាស៊ីជាន់ទៀតហើយ។ វា ត្រូវបណ្តាសាហើយដាក់ឱ្យលូននិងពោះពេញមួយជីវិត។ វានៅទីនេះ។ តើវាត្រូវ ទេ? ហើយនៅតែមាននៅក្នុងទង្វើដែលគាត់បានធ្វើនោះ នៅតែមានអំពើបាប ដដែលធ្វើការនៅជុំវិញស្ត្រី ដូចជាបុរសភេទដូចនោះដែរ។ មានកន្លែងដែលនាង មានលក្ខខណ្ឌនិងអ្វីៗដែលធ្វើឱ្យនាងរង្វេង នៅពេលនាងមានអារម្មណ៍របស់នាង លើសពីអ្វីដែលបុរសណាម្នាក់អាចធ្វើបាន។

298 ខ្ញុំនឹងឈប់នៅទីនោះព្រោះយើងស្ថិតនៅក្នុងហ្វូងមនុស្សចម្រុះ។ ខ្ញុំនឹង មានបុរសខ្លះ ខ្ញុំនឹង...យើងនឹងនិយាយបន្ថែមអំពីវា។ ខ្ញុំមានក្រដាសនិងរបស់ ទាំងអស់នៅទីនេះ នៅនឹងដៃខ្ញុំឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំនឹងនាំវាមកអ្នកនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំ នឹងចំណាយពេលពេញមួយថ្ងៃនៅក្នុងរឿងនេះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងបញ្ចប់ដោយ និយាយការនេះ។

299 នេះគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំតែប៉ុណ្ណោះ។ មិនមែនព្រះវិហារខ្ញុំទេ...ហ្វូងតូច ដែលជឿខ្ញុំហើយធ្វើតាមខ្ញុំ នេះគឺសម្រាប់ពួកគេ។

300 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតដោយដឹងថានៅពេលដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ វាត្រូវតែមក ដោយសារនេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ បន្ទាប់មកខ្ញុំមានបទគម្ពីរដូចដែល ទ្រង់បានបើកបង្ហាញដល់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំអាចនិយាយអ្វីទៅ ក្រុមជំនុំនោះ? ខ្ញុំនឹងមានការបែកគ្នា។ បុរសនឹងអង្គុយនៅលើរានហាលហើយនៅ ខាងក្រៅទីធ្លានិងកន្លែងផ្សេងទៀត តើខ្ញុំត្រូវទុកនាងចោលឬ? ស្ត្រី តើខ្ញុំត្រូវចោល ប្តីខ្ញុំទេ? តើខ្ញុំគួរធ្វើយ៉ាងណា?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំអាច ធ្វើអ្វីបាន?”

301 អ្វីមួយបាននិយាយមកខ្ញុំថា “ឡើងទៅលើភ្នំហើយខ្ញុំនឹងនិយាយជាមួយ អ្នក។”

302 ហើយខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងឡើងលើភ្នំ ដោយមិនដឹងថាចុះនៅតុកសុ នពួកគេឃើញវាទេ។ ប៉ុន្តែសូម្បីតែគ្រូបង្រៀនបានហៅកុមារមកពី...ក្មេងស្រីតូច របស់ខ្ញុំនិងពួកគេ ពីបន្ទប់រៀន ហើយបាននិយាយថា “សូមក្រឡេកមើលនៅ លើភ្នំនោះ! មានពពកទេពអព្យវដែលឡើងលើអាកាស ហើយចុះត្រលប់មកវិញ ឡើងលើអាកាសហើយត្រលប់មកវិញ។” សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ។

303 លោកស្រីអ៊ីវ៉ានស៍ តើអ្នកនៅទីនេះទេ? រ៉ែននី អ្នកនៅទីនេះទេ? ខ្ញុំត្រលប់មក ក្រោយស្ថានីយ៍ ក្មេងប្រុសនេះនៅក្បែរស្ថានីយ៍អេវ៉ាននៅទីនោះ។ ហើយមុនពេល ខ្ញុំដឹងថាក្មេងប្រុសនេះនឹងនិយាយអ្វី គាត់បានលើកជើងខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកបានឡើងលើភ្នំនោះនៅពីលើអ្នក មែនទេ?”

304 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកចង់មានន័យអ្វី រ៉ែននី? អត់ទេ” ឃើញទេ ថាតើគាត់ នឹងធ្វើអ្វី។ មានរឿងជាច្រើនកើតឡើង ខ្ញុំមិន អ្នកកុំនិយាយទៅកាន់មនុស្សទេ។ វា ក្លាយជា...រឿងរបស់វា គឺអ្នកឃើញច្រើនកើតឡើង វាក្លាយជារឿងធម្មតាទៅហើយ សម្រាប់អ្នក។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនប្រាប់ប្រជាជន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “រ៉ែននី តើអ្នកជាអ្វី?...”

305 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលអ្នកនៅ។” បាននិយាយ ថា “ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទទៅម្តាយ ហើយយើងបានឈរនៅទីនេះហើយមើលពពកនោះ ព្យួរ ឡើងលើចុះក្រោម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា វាត្រូវតែជាបងប្រុស ប្រាណហាំអង្គុយ នៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ។ នោះគឺជាព្រះកំពុងនិយាយជាមួយគាត់។”

306 ហើយប្រជាជនទីក្រុងទាំងមូល បានមើលទៅវា។ នៅថ្ងៃដ៏ភ្លឺដោយគ្មានពពក នៅកន្លែងណាមួយ ជាមួយនឹងពពកទេវតាដ៏ធំនេះព្យួរនៅទីនោះ ចុះមកដូចទុយោ ហើយត្រលប់មកវិញហើយបញ្ចេញមក។

307 សម្លាញ់អើយ ខ្ញុំបិទឥឡូវចុះ អ្នកអាចចេញពីនេះ។ នោះហើយជាពេលដែល រឿងនេះកំពុងត្រូវបានបង្ហាញដល់ខ្ញុំ អ្វីដែលខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកនៅពេលនេះ ដូច្នេះកុំ ខកខាន។

308 ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នកគាំទ្ររបស់យើងតែប៉ុណ្ណោះ ដែល កំពុងតាមខ្ញុំនិងសារនេះតែប៉ុណ្ណោះ មិនមែនខាងក្រៅទេ។ សូមកត់ត្រារឿងនេះ នៅចំពោះមុខព្រះ។ សម្រាប់តែក្រុមនេះប៉ុណ្ណោះ!

309 ឥឡូវនេះយើងត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងភាពញ្ញើរញ្ញើនេះដោយសារទ្រឹស្តី បកស្រាយខុស។ តើវាត្រូវទេ? នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នករៀបការជាមួយ ស្រ្តីជាលើកទីពីរ ហើយអ្នកជាបុរស ព្រោះបកស្រាយទ្រឹស្តីខុស។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ បង្ហាញអ្នកនូវអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំ។

310 ហើយប្រសិនបើព្រះ ជាអ្នកបង្កើតរបស់យើង ត្រូវបានចោទសួរសំណួរ



នៅពេលដែលទ្រង់មានព្រះជន្មនៅលើផែនដីនេះ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយនៅពេលដែលហោរារំដោះរបស់ទ្រង់បានចេញមក ម៉ូសេ ចុះនៅអេស៊ីប ដើម្បីនាំកូនៗចេញពី—ប្រទេសអេស៊ីប ដើម្បីដាក់ពួកគេនៅក្នុងទឹកដីសន្យា ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅទីនេះថាម៉ូសេបានឃើញមនុស្សក្នុងស្ថានភាពនេះ ហើយទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេសរសេរអំពីការរំលងលះ ពីព្រោះស្ថានភាពនោះជាអ្វី។ ម៉ូសេបានរកឃើញ ដូចជា “សូមឱ្យគាត់រងទុក្ខ...” ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យម៉ូសេជាហោរាដែលបានបញ្ជូនទៅប្រជាជនដើម្បីផ្តល់ការសរសេរអំពីការរំលងលះនេះដល់ពួកគេ។

311 ហើយនៅក្នុងកូរិនថូសទី១—ជំពូកទី ៧ ខទី ១២ និងទី ១៥ នៅក្នុងហោរាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ប៉ុលដែលបានជួបរឿងដូចគ្នានៅក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយនិយាយពាក្យនេះ “នេះគឺជាខ្ញុំ មិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ទេ។” ត្រូវហើយ? ដោយសារតែលក្ខខណ្ឌនៃការរំលងលះ។

312 “វាមិនដូច្នោះទេតាំងពីដំបូង។” ប៉ុន្តែម៉ូសេត្រូវបានអនុញ្ញាត ហើយព្រះបានទទួលស្គាល់ថាវាជាភាពសុចរិត។ ហើយប៉ុលក៏មានសិទ្ធិដែរនៅពេលគាត់រកឃើញក្រុមជំនុំរបស់គាត់នៅក្នុងស្ថានភាពនោះ។

313 ឥឡូវនេះអ្នកជឿថានេះជាការពិត ហើយជឿថាវាមកពីព្រះ! ហើយដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់នៃពពកនិងសាររបស់ទ្រង់ដែលនាំខ្ញុំមកដល់ពេលនេះ តើព្រះនៅលើភ្នំមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើដូចគ្នាទេឬ ដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកដើរតាមផ្លូវដែលអ្នកមាន ហើយកុំធ្វើវាទៀត! ទៅជាមួយប្រពន្ធរបស់អ្នកហើយរស់នៅដោយសុខសាន្ត ព្រោះពេលជិតដល់ហើយ។ ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។ យើងមិនមានពេលដើម្បីបំបែករឿងទាំងនេះទេ។ អ្នកមិនហ៊ានព្យាយាមធ្វើវាម្តងទៀតទេ! ខ្ញុំនិយាយតែចំពោះក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នករៀបការ...ហើយព្រះជាម្ចាស់ជាទីបន្ទាល់អំពីរឿងនោះ នៅលើភ្នំ ថាខ្ញុំអាចនិយាយពាក្យនេះ ការបើកសម្តែងដោយជំនឿ ដោយសារតែការបើកត្រាទីប្រាំពីរ ហើយនេះគឺជាសំណួរនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេបន្តដូចពួកគេធ្វើ ហើយកុំធ្វើបាបទៀត!”

314 “វាមិនដូច្នោះទេតាំងពីដំបូង។” ត្រូវហើយ វាមិនដូច្នោះទេ ហើយវានឹងមិនមាននៅទីបញ្ចប់ដែរ។ ប៉ុន្តែក្រោមលក្ខខណ្ឌទំនើបក្នុងនាមជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ...

ខ្ញុំនឹងមិនហៅខ្លួនខ្ញុំថាហោរារបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា បើខ្ញុំមិនត្រូវបានបញ្ជូនមកសម្រាប់ការនោះ ខ្ញុំនឹងដកដីនៅពេលទ្រង់មក។ ដូច្នោះក្រោមលក្ខខណ្ឌទំនើប ខ្ញុំបញ្ជាអ្នកឱ្យទៅផ្ទះរបស់អ្នក ជាមួយប្រពន្ធអ្នកឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកសប្បាយចិត្តជាមួយនាង រស់នៅជាមួយនាង ចិញ្ចឹមកូនរបស់អ្នកតាមការដាស់តឿនពីព្រះ។ ប៉ុន្តែសូមព្រះអាណិតមេត្តាដល់អ្នកប្រសិនបើអ្នកធ្វើម្តងទៀត! អ្នកបង្រៀនកូនរបស់អ្នកថាកុំធ្វើរឿងបែបនោះ នាំពួកគេមកតាមការទូន្មានរបស់ព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកគឺជាអ្នក អនុញ្ញាតឱ្យយើងទៅឥឡូវនេះ នៅពេលល្ងាចដែលយើងកំពុងរស់នៅ និង “ចុចឆ្ពោះទៅរកសញ្ញានៃការហៅដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ” កន្លែងដែលអ្វីៗទាំងអស់អាចធ្វើទៅបាន។

315 រហូតដល់ខ្ញុំឃើញអ្នកនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះប្រទានពរដល់អ្នកខណៈពេលដែលយើងអធិស្ឋាន។

316 ឱព្រះជាម្ចាស់ យើងសូមអរព្រះគុណព្រះអង្គ។ យើងផ្តល់ការសរសើរដល់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវដ៏អស្ចារ្យដូចគ្នាដែលបានរងទុក្ខជាមួយម៉ូសេ។ ម៉ូសេ អ្នកបម្រើនោះ ហើយតើគាត់នឹងប្រាប់អ្វីដល់ប្រជាជនរបស់គាត់? ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យគាត់សរសេរលិខិតលែងលះ។ ប៉ុលដែលជាសាវ័កដ៏អស្ចារ្យដែលជាអ្នកនិពន្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ដូចជាម៉ូសេនៅសម័យសញ្ញាចាស់។ ម៉ូសេបានសរសេរច្បាប់និងការកាន់កាប់ច្បាប់។ ហោរាជាច្រើនពាក្យរបស់ពួកគេត្រូវបានចាក់ចូលទៅក្នុងវា ប៉ុន្តែម៉ូសេបានសរសេរច្បាប់។ ហើយទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យគាត់សរសេរ ដើម្បីសរសេរឱ្យពួកគេនូវលិខិតលែងលះដោយសារតែភាពរឹងរូសនៃចិត្តរបស់ពួកគេ។

317 សាវ័កប៉ុលដ៏អស្ចារ្យ ដែលជាអ្នកនិពន្ធនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ក៏អាចធ្វើការអះអាងបែបនេះដែរ ថា “ខ្ញុំនិយាយនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌទាំងនេះ ខ្ញុំមិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ទេ។”

318 ដូច្នោះនៅថ្ងៃនេះដែរ ព្រះជាម្ចាស់ នៅចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោក ដូចដែលយើងនៅទីនេះក្រោមការអាណិតអាសូររបស់ព្រះ ដោយដឹងថាមិនយូរប៉ុន្មានយើងនឹងត្រូវឆ្លើយនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ហើយថាទ្រង់បានធ្វើច្រើនណាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំជឿជាក់ថានៅចំពោះមុខមនុស្សទាំងនេះ ពួកគេនឹងនៅជាប់នឹងវាដូចជាវាមកពីទ្រង់។ ហើយដើម្បីកត់ត្រានៅទីនេះនៅថ្ងៃនេះ នៃមនុស្សជាច្រើនដែលអង្គុយ

នៅទីនេះដែលសូម្បីតែបានឃើញរឿងនៅលើភ្នំ ដែលជាកន្លែងដែលពួកទេវតា  
របស់ព្រះអម្ចាស់បានមកនៅក្នុងខ្យល់កូច ដែលជាកន្លែងដែលវាបានមកនៅក្នុង  
ទេវតាទីប្រាំពីរ ដែលជាកន្លែងដែលការបង្ហាញនៃអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរត្រូវបាន  
លាតត្រដាង ហើយទេវតាដដែលនោះក្នុងទិសដៅដូចគ្នា នៅលើភ្នំតែមួយនៅថ្ងៃ  
ដែលនេះ ត្រូវបានបង្ហាញ!

319 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថាប្រជាជននឹងត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ  
ដោយអរគុណដែលព្រះបានប្រទានព្រះគុណនេះដល់ពួកគេ។ ទូលបង្គំគ្រាន់តែ  
និយាយវា ព្រះអម្ចាស់អើយ តាមរយៈការអនុញ្ញាត។ ហើយទូលបង្គំគ្រាន់តែ  
និយាយវាតាមរយៈការអនុញ្ញាត ព្រះអម្ចាស់។ ហើយសូមឱ្យប្រជាជនដឹងគុណ  
យ៉ាងខ្លាំងដែលពួកគេនឹងមិនព្យាយាមធ្វើបាបនោះទៀតឡើយ! ហើយសូមកុំ  
ឱ្យពួកគេព្យាយាមធ្វើបាបអ្វីឡើយ តែត្រូវស្រឡាញ់ទ្រង់ដោយអស់ពីចិត្ត។ ឱ  
ព្រះអម្ចាស់ សូមធ្វើឱ្យគ្រួសារទាំងនេះមានសុភមង្គលហើយសូមឱ្យពួកគេធំធាត់  
និងចិញ្ចឹមកូនចៅតាមការទូន្មានរបស់ព្រះ។

320 ដ្បិត សាររបស់ទូលបង្គំដែលមាននៅក្នុងចិត្តរបស់ទូលបង្គំត្រូវបានបញ្ជូន  
ទៅ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលទូលបង្គំដឹងរួចហើយ។  
ហើយសាតាំងបានវាយទូលបង្គំជាច្រើនសប្តាហ៍ ហើយគេមិនលក់។ ប៉ុន្តែ  
ឥឡូវនេះខ្ញុំបង្គាប់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ ចំពោះមនុស្សទាំងនេះ ថាពួកគេសិក្សាវា  
ហើយទៅហើយរស់នៅដើម្បីទ្រង់។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។ ឥឡូវនេះវាជាចំណូល  
ខ្ញុំហើយ។ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរ  
ដល់ពួកគេ។

321 ប្រទានពរដល់កន្លែងដៃទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដែលទើបតែត្រូវបានដាក់នៅ  
ទីនេះ សម្រាប់អ្នកឈឺនិងអ្នករងទុក្ខ។ សូមឱ្យយប់នេះក្លាយជាក្រីដ៏អស្ចារ្យ និង  
ខ្លាំងក្លាបំផុតដែលមនុស្សទាំងអស់នឹងបានជាសះស្បើយ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។  
ប្រទានពរយើងជាមួយគ្នា។

322 សូមឱ្យយើងទៅដោយសុខសាន្ត សប្បាយរីករាយ ព្រោះព្រះនៃការបង្កើត  
បានបង្ហាញដល់យើង “ចាប់តាំងពីការចាប់ផ្តើម” ហើយបានលាតត្រដាងដល់  
យើង នៅក្នុងភាពញ័រញ័ររបស់យើងដែលយើងមាននៅក្នុងព្រះគុណរបស់ទ្រង់  
ម្តងទៀត នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ឱព្រះដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមនិងអស់កល្បជានិច្ច តើយើង

អរគុណទ្រង់ចំពោះវាយ៉ាងដូចម្តេច! ហើយសូមឱ្យដួងចិត្តរបស់យើងរីករាយ ដូច្នោះ  
យើងនឹងមិនមានបំណងប្រាថ្នាមួយទៀតដើម្បីធ្វើបាបដល់ទ្រង់ឡើយ។ នៅក្នុង  
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។


ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ (ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនគួរស្រឡាញ់  
ទ្រង់?) ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ  
នៅកាល់វ៉ារី...

323 ខ្ញុំនិយាយឥឡូវនេះដើម្បីឱ្យអ្នកដឹកនាំយល់។ នេះគឺសម្រាប់ពួកគេដែល  
ធ្វើតាមសារនេះតែប៉ុណ្ណោះ!

324 អូ អ្នករីករាយទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា“អាម៉ែន។”—អដ។] ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពី  
សេចក្តីពិត នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ អស់ហើយ! [អាម៉ែន!]

325 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងក្រោកឈរហើយលើកដៃឡើងដូចដែលយើងច្រៀងម្តង  
ទៀត “ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។” ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ដោយសារព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំ  
ស្រឡាញ់ទ្រង់ដោយសារសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ចំពោះ  
ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ “ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់ពួកហោរា!”

ខ្ញុំ...

326 សូមអញ្ជើញមក បងប្រុស។ ទៅខាងមុខ។ 

65-0221M អាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ

វិទ្យាល័យផាកវីយូដូនៀ

ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)